
Protok6l nr XXXII/17

przebiegu obrad Rady Miasta Wlocfawek

w dniu 22 czerwca 2O77r.

Vll kadencji

Miejsce posiedzenia: sala nr 4 Urzqdu Miasta Wloclawek

Zielony Rynek 11113



W dniu 22 czerwca 2017 roku o godzinie 9.00 w sali nr 4 Urzqdu Miasta Wloclawek przy ul.
Zielony Rynek 11/13 rozpoczgly sig obrady XXXII sesji Rady Miasta Wlociawek Vll kadencji,
kt6rq zwolat ikt6rej przewodniczyl radny Krzysztof Kukucki Przewodnicz4cy Rady Miasta
Wloclawek.
Ad. 1
Sprawy organizacyjne
- otwarcie sesji
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki otworzyt obrady XXXII sesji Rady
Miasta Wfoclawek, witajqc przybylego na obrady prezydenta Miasta dr Marxa
Wojtkowskiego, Zastqpc6w Prezydenta Miasta, dyrektor6w wydzial6w oraz pozostaiych
pracownik6w Urzqdu Miasta. PrzewodniczEcy Rady Miasta powital takie obecnych na sesli
przedstawicieli wloctawskich medi6w, mieszkaric6w miasta oraz radnvch Radv Miasra
uczestniczacych w obradach.
- stwierdzenie quorum
Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki
stwierdzil, i2 na stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z listq obecnoici
22 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 22 czerwca br. sq prawomocne.
Lista obecno(ci radnych z XXXII sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do protokotu,
Lista os6b uczestniczqcych w xxxll sesji Rady Miasta stanowi zalEcznik do protokotu.
- przyjqcie protokolu z obrad XXX| sesji Rady Miasta
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowaf, 2e w Biurze Rady
Miasta oraz w Biuletynie Informacji publicznej Urzqdu Miasta dostqpny byf do wglqdu
projekt protokolu Nr 31/2017 z obrad XXX| sesji Rady Miasta wloclawek Vlt kadencji, kt6ra
odbyfa siq w dniu 24 kwietnia 2017 roku, z kt6rym to protokolem radni mogli siq zapoznai i

wnieSi ewentualne uwagi. Nie zgtoszono uwag, poprawek lub uzupelnieri.
- zmiany do porzqdku obrad
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, ie wraz z
zawiadomieniem o obradach sesyjnych radni otrzymali porzqdek obrad xxxll sesji Raoy
Miasta. Ponadto uwzglqdniaiqc wniosek prezydenta Miasta przewodniczqcy Rady Miasta
zaproponowal, aby wprowadzii do niego w punkcie 27 projekt uchwaly w sprawte
udzielania bonifikat i wysokoici stawek procentowych przy zbywaniu prawa wlasnosci
nieruchomoici gruntowych, stanowiQcych wlasnogi Gminy Miasto wtoclawek, na rzecz
czlonk6w wsp6lnot mieszkaniowych oraz sp6fdzierni mieszkaniowych, celem poprawy
warunk6w zagospodarowan ia nieruchomoici przyleglych. przedmiotowy projekt uchwary
zostaf zaopiniowany przez KomisiQ Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowiska i spefnia
wym6g $ 55 Statutu Miasta.
Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta zwr6cil siq z zapytaniem czy sa ze strony radnych
propozycje zmian do przekazanego porzqdku obrad.
Glos zabral wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta Dariusz wesolowski, kt6ry zaproponowar
zdiqcie z porzqdku obrad 32 sesji Rady Miasta punktu nr 11 dotycz?cego projektu uchwary
zmieniaiqcej uchwaiq w sprawie ustarenia riczby punkt6w sprzedaiy napoj6w arkohorowych
zawierajqcych powy2ej 4,5% alkoholu (z wyjqtkiem piwa) przeznaczonych do spo2ycia poza
miejscem sprzedaiy jak i w miejscu sprzedaiy oraz zasad usytuowania miejsc sprzeda2y
napoj6w alkoholowych na terenie miasta wlociawek. pan wiceprzewodniczqcy Rady Miasta
wyjainit, 2e sprawa dotyczy gl6wnie ogr6dk6w piwnych nad jeziorem. Zdaniem pana
Wiceprzewod n iczqcego Rady zagadnienie powinno zostai ponownie rozpatrzone i poddane



analizie, poniewa2 prowadzi to do zakazu prowadzenia dziatalnoici gospodarczej w sytuacji,
gdy przedsiqbiorca chce rozwijai swoja dziatalnoii, a piwo nie naleiy do
wysokoprocentowych alkoholi. W zwiqzku z tym Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny
Dariusz Wesolowski poddal temat ten pod rozwage i dyskusjq.
Wobec braku innych zgloszed zmian do porzqdku obrad sesyjnych Przewodniczqcy Rady
Miasta radny Krzysztof Kukucki poddal pod glosowanie wniosek w sprawie rozszerzenia
porzEdku obrad o projekt uchwaly w sprawie udzielania bonifikat i wysokoici stawek
procentowych przy zbywaniu prawa wlasno(ci nieruchomoici gruntowych, stanowiqcych
wfasnoid Gminy Miasto Wloclawek, na rzecz czlonk6w wsp6lnot mieszkaniowych oraz
sp6ldzielni mieszkaniowych, celem poprawy warunk6w zagospodarowania nieruchomoici
przyleglych.

W wvniku glosowania przeorowadzonego z udzialem 23 radnvch za zgloszonvm wnioskiem
radni opowiedzieli sie iednomvjlnie. plos6w orzeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.
Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie glosowania porzqdek obrad
ulegl rozszerzeniu o punkt dotyczqcy ww. projektu uchwaly.
W nastQpnej kolejno6ci Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poddal pod
glosowanie wniosek zgfoszony przez Wiceprzewod n iczqcego Rady Miasta radnego Dariusza
Wesolowskiego o wykreSlenie z porzqdku obrad projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w
sprawie ustalenia liczby punkt6w sprzedaiy napoj6w alkoholowych zawierajqcych powy2ej
4,5% alkoholu (z wyjqtkiem piwa) przeznaczonych do spoiycia poza miejscem sprzedaiy jak i

w miejscu sprzedaiy oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaiy napoj6w alkoholowych na
terenie miasta Wloclawek.

obrad XXXII sesii RadV Miasta.

Po przeprowadzeniu procedury glosowania przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof
Kukucki poinformowal,2e przystqpuje do realizacja zmienionego porzqdku obrad.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie miedzysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacjq z dzialalnojci
miasta w okresie miqdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od dnia 24 kwietnia br. do dnia 22
czerwca br. iprzedstawia sie nastQpujaco:

W zakresie dzialari Biura Zam6wiei publicznych m.in.:
- zawarto 7 um6w dotyczqcych udzielenia zam6wienia publicznego, w tym m.in.: - umowq
na budowq zatok parkingowych w ciqgu ulicy wienieckiei; - umowg na rozbudowq sieci
komunikacyjnej d169 rowerowych na terenie miasta - odcinek ulicy wienieckiej oraz umowQ
na przebudowq ulic: sokolei, Parkowei, Sarniej oraz sasankowej w ramach przebudowy d169
gminnych. W toku sq kolejne postqpowania: na przebudowq irozbudowq basenu O6roora
Sportu i Rekreacji wplynqla jedna oferta (na kwotg 13 937 G05,39) - wystapiono do



wykonawcy o przedstawienie dokument6w potwierdzajEcych spelnianie warunk6w udziatu
w postQpowaniu, termin uplywa dzisiaj; w przygotowaniu sq r6wnie2 postgpowania na

wykonanie sifowni zewnqtrznych, plac6w zabaw oraz budowq, rozbudowg, adaptacjq
pomieszczeri pod funkcje plac6wek opiekuriczo-wychowawczych.
Wydzial Inwestycji koordynuje zadania inwestycyjne z r6inym stopniem zaawansowania
realizacji. Ponadto wydzial na bieiqco wykonuje dzialania zwiEzane z przeglqdami
gwarancyjnymi, podejmuje dzialania zwiqzane z usuwaniem awarii oraz zleca przewidziane
w ramach zada6 inwestycyjnych opracowania dokumentacJ..
W zakresie Wydzialu Polityki Spolecznej iZdrowia Publicznego m.in.:
- z organizacjami pozarzqdowymi oraz z innymi podmiotami prowadzqcymi dziatalnoSi
po2ytku publicznego podpisano 5 um6w w zakresie ochrony i promocji zdrowia oraz dziala6
na rzecz os6b niepelnosprawnych oraz 2 umowy w zakresie przeciwdzialan ia uzale2nieniom i

patologiom spolecznym. Sq to umowy na wykonywanie zadai publicznych zwiqzanych z

realizacjE zada6 samorzqdu gminy w roku 2017.
W zakresie dzialalnoici Wydziafu Gospodarki Miejskiej m.in.:
- zlecono Miejskiemu Zarzqdowi Uslug Komunalnych i Dr6g 11teren6w do uporzqdkowania
- zawarto umowq z firmq Croquet sp. z o.o. (na kwotq 4g 059,93 zl brutto) na realizacjq
zadania pn. ,,Uzupelnienie istniejecych obiekt6w rekreacyjnych o nowe urzqdzenia,,, w
ramach, kt6rej wymienione zostanE zu2yte urzEdzenia zabawowe na placach zabaw w parxu
im. H. Sienkiewicza iparku im. W. tokietka.
W zakresie dzialalnoSci Wydzialu Edukacji m.in.:
- 9 czerwca oficjalnie otwarto nowy budynek przedszkola publicznego nr 30 przy ul. Kaliskiej
- 12 czerwca odbylo siq spotkanie z dyrektorami szk6i i plac6wek podsumowuiqce rok
szkolny 2O77 /2018 w O5rodku Edukacji przyrodniczo - Le6nej przy ul. Ziqbiej
- 25 i 27 kwietnia odbyly siq konkursy na stanowiska dyrektor6w szk6i/plac6wek
prowadzonych przez Gminq Miasto wlocfawek. w sumie odbyfo siq 9 konkurs6w, z czego 7
zostalo rozstrzygn iQtych (sp 19, zs 8, Lo, lllL o, zss, zs 3, cKziul,2 nie rozstrzygnieto (pp
3s i sP 2).
- wydzial Edukacji dofinansowal 181 uczniom z piqciu wloclawskich szk6l podstawowych (sp
nr 2, sP nr 5 w Zespole szk6l Integracyjnych, Zespofu szk6l nr 3, Zespolu szk6l Muzycznych i

SP nr 11) wyjazdy na,,zielonq szkolq" w o96lnej kwocie 20 000 zf. Wyjazdy dzieci odbywaly
siq w maju iczerwcu i byly zorganizowane do miejscowoSci umoiliwiaiqcych poznawanre
walo16w przyrodniczych ikrajobrazowych wojew6dztwa kujawsko-pomorskiego.
W zakresie dziafari Wydzialu Srodowiska:
- 8 czerwca odbyly siq pierwsze z serii 50 zaplanowanych warsztat6w w ramach pracy
dziesiqciu zespol6w tematycznych, powofanych na potrzeby wsp6lnego wypracowania
rozwiqzai i rekomendacji do sporzqdzenia Gminnego programu Rewitalizacji Miasta
Wfocfawek. Do dnia 21 czerwca odbyio siq jui lqcznie 15 spotka6. Do pracy w tycn
interdyscyplinarnych grupach zaproszeni zostall mieszkaricy wlociawka, przedstawiciele
r6inych Srodowisk oraz wszyscy Radni Rady Miasta Wloclawek. prezydent raz jeszcze
serdecznie zaprosil do udziaiu w spotkaniach, gdy2 tylko dokument wypracowany metooq
partycypacji spolecznei, w tym przy udziale Radnych Rady Miasta, bqdzie mial szanse
odpowiedzied na potrzeby spoleczno(ci lokalnej i zyskai jej akceptacjQ.
W zakresie dzialaf Wydzialu Kultury, promocji iKomunikacji Spolecznej m.in.:- koordynacja prac zwiqzanych z wdra2aniem Bud2etu obywatelskiego: obecnie trwa
weryfikacja propozycji skladanych przez mieszkaric6w



- wydziat byi ponadto odpowiedzialny za przygotowywanie majowych spotkari z

mieszkaricami, Swigta Flagi 2 maja, obchod6w Swiqta Kultury, imprezy plenerowej z okazji
Dnia Dziecka i wsp6lod powiedzialny za organizacjq Swiqta Wojew6dztwa Kujawsko-
Pomorskiego. Obecnie trwajE intensywne przygotowania do Dni Wtoclawka i Jarmarku
Wloclawskiego.
W okresie miqdzysesyjnym Biuro Sportu iTurystyki m.in. koordynowalo dzialania dotyczqce
obchod6w Roku Rzeki Wisfy. W naszym mie5cie z tej okazji od czerwca do paidziernika
odbqdzie siq kilkana6cie wydarzeri, w wiqkszo6ci przy wsparciu samorzqdu Wloclawka, w
tym Festiwal Wisiy w dniach 12 - 13 sierpnia. Szczeg6lowe informacje o wydarzeniach
zamieszczone sE na stronie internetowej Urzqdu Miasta.
Na zakoficzenie wypowiedzi Prezydent Miasta odni6st siq do pisma, kt6re przekazal
Przewodniczqcy Rady Miasta, podpisanego przez Stowarzyszenie ,,Wloctawek ponad
Podzialami", kt6re dotyczy przejScia pod torami przy ul. Promiennej. pan prezydent wyjajnif,
ie lokalizacja, kt6ra zostafa wstepnie wybrana iuzyskata akceptacjq pKp, zostala wsp6lnie z

mieszkaicami zmieniona, przesuniQto projekt przejscia bliiej tzw. ktadki, wysfana zostala
odpowiednia dokumentacja do PKP w celu uzyskania opinii, w zwiqzku z tym caly proces
przesuwa siQ w czasie, lecz chodzi o usatysfakcjonowa nie mieszkari cow Zazamcza.

W dvskusii nad przedstawiona informacia udzial wzieli:
Radnv J6zef Mazierski w imieniu mieszka6c6w, zwr6cil siq do prezydenta Miasta oraz sfu2b
urzedu Miasta o zamieszczenie na stronie internetowej Blp zagadnieri, postulat6w i

oczekiwai mieszkaric6w podsumowuiqcych wyniki cyklu spotkari organizowanych na
osiedlach miasta przez Prezydenta z mieszkadcami wloclawka. w jaki spos6b prezydent
Miasta zamierza zrealizowai poruszane sprawy i wnoszone postulaty, kt6re z nich sq
mo2liwe do realizacji. Jakie propozycje uiete zostanE do planu budietu miasta w roxu
bie2qcym i nastQpnym. Zdaniem Pana radnego mieszkadcy oczekujq na tego rodzalu
informacje ispelnienie tego postulatu nie bqdzie sprawialo trudno(ci. ponadto taka forma
zachqci w przyszloSci do liczniejszego uczestnictwa mieszkaric6w w tego rodzaju
spotkan iach.
Radnv Jarosiaw chmielewski poprosil prezydenta Miasta o udzielenie informacji na temat
wydarzenia, kt6re mialo miejsce w dniu swiqta Kultury idotyczyio wystQpu artystycznego
aktora Pana Mariana opani. Pan radny zwr6cil siq o podanie koszt6w, iakie ponioslo miasto
za wystep tego artysty oraz kto jest odpowiedzialny za to, 2e w trakcie swojego wystepu pan
ten obraial mieszkaric6w naszego miasta, co byto 2enuiqce. ponadto pan radny poruszvl
sprawe dotyczacq boiska przy ul. Wojska polskiego po byiym Gimnazjum nr 9, z kt6rego
korzysta tak2e LzK, a kt6re obecnie niszczeje, choi niedawno obiekt ten byt oddany do
uiytku za kwotq 1.300 ty6. zt. z jakich przyczyn brak jest nadzoru nad tym obiektem
sportowym w sytuacji, gdy sq inne cele, na kt6rych realizaciq brakuje srodk6w finansowycn
jak np. na geotermiQ, na kt6rq potrzeba 100 ty6. zf. na przygotowanie dokumentacji. pan
radny zapytal jak wyglqda sprawa cmentarzyska dla zwierzqt, poniewai w miesiqcu marcu
br. Prezydent obiecywat, 2e prace w tej sprawie znajduiq siq w koricowej fazie. pan radny
zwr6cil takie uwagQ na przetarg pozwalaiqcy na wylonienie wykonawcy rob6t na basenie
Delfin Podczas konferencji prasowej prezydent Miasta poinformowai,2e miasto nie doiozv
dodatkowych irodk6w finansowych w6wczas kwota ta wynosila ponad 10 mrn. zl., pan
radny przypomnial, 2e straconych zostaro 4 mrn. zl. z powodu tego,2e nie zostalo rozpisane
w roku ubieglym postqpowanie przetargowe, spowodowalo to zamkniecie basenu na rok. i



sytuacja taka utrzymuje siq do dnia dzisiejszego. A zatem co takiego siq wydarzyto, 2e

Prezydent Miasta pomimo wczeiniejszej deklaracji, dotoiyl kolejne Srodki ok.4 mln. zf. na
ten cel. W zwiqzku z tym Pan radny poprosil o sp6jnq informacjq w tej sprawie, na kt6rq
oczekujq mieszkaricy.
Radna Mariola Gawtowska zapytaia czy inwestycjq zwiqzanq z remontem ulicy Grodzkiej na
zaplanowanym odcinku uda siq zrealizowai do koica toku 2077, ponadto Pani radna
zwr6cita uwagq na brak starannoici prowadzonych prac remontowych w szczeg6lnoici
nawierzchni, kt6ra ze wzglqdu na wycinany miejscami asfalt i zasypywany tluczniem na
powierzchni, kt6rego znajdujq siq kamienie powodu.je zagro2enia dla pojazd6w ipieszycn.
Dlatego naleiy zintensyfikowai nadz6r nad ta inwestycjE. Pani radna zwr6cila uwagq na
zagadnienie dotyczace boiska sportowego przy SP nr 2, gdzie zaplanowano umieszczenie 14
lamp, z kt6rych jedynie zostaly umieszczone 4 czy zatem pozostaie ojwietlenie zostante
zrealizowane i kiedy a takie czy bqdzie na tym obiekcie zainstalowany monitoring gdyi
zwiqkszy to bezpieczeristwo uczni6w, ale tei iobiektu.

r6wniei odni6sl siq do zagadnienia
zwiqzanego z realizacjq inwestycji
Pan Prezydent nadal podtrzymuje
2018 roku i czy jest realna szansa,
od wrzeinia 2018 roku.
Radnv stanislaw Krzemieniewski w swojej wypowiedzi poruszyl problem zwiqzany z brakiem
efekt6w oprysk6w zastosowanych na meszki przez siu2by miejskie i poprosii o wyjainienie
tej kwestii.
Radna olga Krut-Horonziak poruszyla sprawq glodnych protest6w mieszkaric6w zwiqzanych
z likwidaciq miejsc postojowych na ul. Kapitulnej w pobliiu sp nr 23 oraz przesuniqcia
przystanku autobusowego w zwiqzku z prowadzonq w poprzedniej kadencji inwestycia
drogowq. w roku bieiqcym na spotkaniu prezydenta Miasta z mieszkaricami w sp nr 23
problem ten powr6cii. Jak poinformowata pani radna Sp6ldzielnia Mieszkaniowa podiqta
inwestyciq budowy miejsc postojowych przy ul. Krasiriskiego, Norwida 1, Moniuszki 2 z
dziwnym rozwiqzaniem wtasnoiciowym ttumaczqcym tE inwestyciQ a mianowicie, 2e jest to
reKompensata za utracone miejsca postojowe przy ul. Kapitulnej. pani radna poprosira o
wyjaSnienie, jakie jest zdecydowane stanowisko wlascicielskie, czy i kiedy miasto sprzedato
lub pozbyfo siq tego fragmentu terenu przy ul. Kapitulnei, poniewa2 mieszka6cy tego
fragmentu osiedla zdecydowanie twierdza ijak sqdzi pani radna maiq raciq, 2e budowa
miejsc parkingowych bqdqcych rekompensatE iest dosi dziwacznq formq, gdyi teren przy ur.
Kapitulnej nigdy nie byl wfasnosciq sp6ldzielni Mieszkaniowej, a zatem, na jakim gruncie
prawnym zostala dokonana taka wymiana i jednoczednie, jaki byl sens konsultacji
Prezydenta Miasta z mieszkaricami podczas spotkania w sp 23 w roku bie2qcym, podczas
kt6rego Pan Prezydent odwiadczyl mieszkafcom, 2e przeanalizuje ta sprawe natomiast
sp6idzielnia Mieszkaniowa podiqta jui dziafania, dzialania prawne zostaly zako6czone,
roboty wprowadzono do planu remont6w sM, irodki na ten cel w roo% bqdqce wlasno6ciq
mieszka6c6w zostafy zaplanowane. A zatem jaka jest gospodarka nieruchomoicia mi miasra
na obszarze Sp6ldzielni Mieszkaniowei ,,poludnie,,, byd moie jest to wygodne obydwu
stronom, kt6re nie maiq pelnej wiedzy inie dqiq do okre$enia swoich wrasno(ci, w ren
spos6b mo2na r6inego rodzaju nie zawsze jasne a czesto niekorzystne dla uiytkownikow
danych teren6w podejmowai decyzje, kt6re sq kosztowne dra mieszkaric6w, kt6rym
tlumaczy siq, 2e brak jest Srodk6w na remonty, a mieszka6cy wykonujq to, co byro

dotyczqcej basenu Delfin, ponadto Pan radny zapytal czy
termin zakoiczenia realizacji inwestycji z koricem lipca

2e mieszkafcy Wloclawka bqdq mogli korzystad z obiektu



zagwarantowane Srodkami finansowymi w trakcie remontu ul. Kapitulnej. Kt6ra to
inwestycja byla obarczona du2ymi blqdami i wielkim protestem mieszkaic6w. Pani radna
zwr6cila siq, aby przynajmniej do nastqpnego posiedzenia Rady Miasta zostaf przedstawiony
cafoSciowy zbi6r z okre(leniem poszczeg6lnych rodzaj6w wlasnoici w obrqbie SM
,,Poludnie".
Radnv Piotr Czarnecki stwierdzil, ie zapoznal siq z listq prywatnych przedsiqbiorc6w a takie
z listq sp6lek komercyjnych, kt6rym Prezydent Miasta umorzyl wszelkiego rodzaju zaleglo6ci,
co prawda nie byly podane kwoty, lecz byly wykazane firmy, kt6rym dokonano umorzei. W
zwiEzku z tym Pan radny zwr6cil siq z zapytaniem do Prezydenta Miasta, dlaczego, w
przypadku sp6tek komercyjnych Prezydent Miasta nie bierze pod uwagq finans6w miasta
umarzajqc zaleglodci firmom isp6lkom, kt6re dobrze prosperujq, natomiast, gdy radny
sklada interpelacjq do Prezydenta Miasta w sprawie naprawy chodnika, wykonanie
drobnych napraw czy remont6w otrzymuje odpowiedi,2e brakuje funduszy w budiecre
mraSta.

Glos zabraf Prezvdent Miasta dr Marek Woitkowski, kt6ry odnoszEc siq do wypowiedzi
radnych, wyjaSnil kwestiq, o kt6rq pytat radny pan J6zef Mazierski dotyczqcq spotka6 z

mieszkaricami miasta, kt6re bardzo sobie ceni. pan prezydent poinformowaf,2e na poczQtku
miesiaca czerwca zostalo zorganizowane spotkanie z udzialem Zastqpc6w prezydenta oraz
Dyrektor6w wydziaf6w, podczas kt6rego dokonano analizy wszystkich spraw izagadnieri,
kt6re zostafy zg'loszone podczas spotkai z mieszkaricami ido korica czerwca wvznaczono
termin na realizacjq tych postulat6w, kt6re sq moiliwe do realizacji, poniewa2 nale2y wziqi
pod uwage,2e nie wszystkie postulaty sq mo2liwe do zrealizowania, pomimo, ii jest taka
opinia mieszka6c6w miasta. Natomiast pomyst, aby wszystko zostaio przedstawione na
stronie internetowej Urzqdu Miasta jest bardzo interesujEcy i pan prezydent postara siq taka
informaciq wszystkim mieszkaricom przedstawii. Nawiazuiqc do zapytaf radnego pana
Jarosfawa chmielewskiego Prezydent Miasta wyjaSnif, ie w przypadku sprawy dotyczqcej
zaproszenia na Swiqto Kultury przez miasto pana Mariana opani, pan prezydent r6wniei byl
zniesmaczony wvstqpieniem i niekt6rymi tekstami, kt6re zostaly wygfoszone podczas
spektaklu w ramach wolnoici artystycznei, kt6rq zapewnia Konstytucja, pan Marian opanra
zostal w dobrej wierze zaproszony do wloclawka. pan prezydent wyjadnil, ze w przypadku
kwestii finansowej nie czuje sig upowainiony przez druga strong do jej ujawnienia, ale jeieli
bqdzie taka potrzeba taka informacja zostanie panu radnemu w ramach moiliwosci
udzielona. Podsumowuiqc ten wEtek prezydent Miasta stwierdzit,2e osobiscie r6wnie2 nie
podobato siq Prezydentowi to, co mialo miejsce idlatego tez, nastepnym razem bardzo srq
zastanowi nad skierowaniem kolejnego zaproszenia akurat do tego artysty. odpowiadalqc
na pytanie dotyczace boiska przy bylym Gimnazjum nr 9 pan prezydent wyja5nil, 2e jest to
zlo2ona sprawa, w chwili obecnej koriczy siQ inwestycja dotyczqca modernizacji LZK,
budynek po bytym Gimnazjum nr 9 dnia 1 wrzejnia 2016 roku zostal przeiQty przez AZK z
uwagi na prowadzony tam remont. od momentu przeiqcia obiekt byt chroniony przez Firmq
,,Snajper", natomiast od dnia 17 paidziernika na budynku wystqpuje ochrona fizyczna
prowadzona przez Firmq ,,Doz6r". we wrzeiniu 2016 roku umieszczono na wyiqczonym
obiekcie tabliczki o zakazie wstqpu osobom postronnym na teren obiektu. Tak2e w
paidzierniku 2016 roku zostaty zabezpieczone przed dalszq dewastacjq poprzez ich
demontaz - siedziska oraz urzqdzenia wystqpuiqce na obiekcie, kt6re sq przechowywane w
sali gimnastycznej na terenie budynku. R6wnie2 w listopadzie 2016 roku zostar
zamontowany punkt kamerowy stra2y Miejskiej na obiekcie. Natomiast utrzvmanrem



czystosci i porzqdku na posesji zgodnie z kompetencjq zajmuje siq MZUKiD. Do dnia
dzisiejszego w Sali gimnastycznej przechowywane sa tak2e urzqdzenia i meble z MOPR,
Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. W maju br. zostaf zlikwidowany mur oraz pergola
Smietnikowa od strony posesji, aby dokonai przejazdu dla ciqikiego sprzetu na rzecz
modernizowanego obiektu, budynek zostat opr62niony ze sprzetu. W momencie
uruchomienia LZK doprowadzony zostanie on do stanu przed modernizacjq i wlaSciwie
przygotowany do uiytkowania zgodnie z przeznaczeniem. W przypadku grzebowiska dla
zwierzEt Prezydent Miasta wyjaSnil,2e w obecnym roku budietowym nie ma tego zadania
wpisanego do realizac.ji, niemnie.j jednak jest ono w fazie przygotowari i byi mo2e zostanie
ono zrealizowane w roku 2018. Sprawq przetargu na basen oraz inne sprawy dotyczqce
realizowanych inwestycji, o kt6re pytali radni om6wi ZastQpca prezydenta ds. rozwoju i

inwestycji. Niemniej jednak Prezydent Miasta zapewnil,2e termin realizacji inwestycji na
basenie Delfin tj. do korica lipca 2018 roku zamierza zachowai. Zgodnie z procedurq
przeprowadzonq w latach ubiegfych zostaty przeprowadzone opryski maj4ce na celu
zwalczenie meszek, zdaniem Pana Prezydenta w roku bieiqcym problem ten byl mniej
dokuczliwy nii w latach poprzednich tym bardziej, ie na pewne uwarunkowania przyrooy
nie ma siq wpiywu by muc je w caloici wyeliminowai.

wyjasnita, 2e je2eli chodzi o basen nie bqdzie wracad do historii, poniewa2 wszyscy wieozq,
co siq wydarzylo. Natomiast, jeieli chodzi o przetarg to podczas obrad ostatniej sesji Rady
Miasta w dniu 24 kwietnia 2O!7r. zostalo wyodrqbnione zadanie dotyczqce
termomod ern izacji basenu, na kt6rym zabezpieczono (rodki w wysoko6ci 3.600 tys. zl.
Lacznie na modernizacjq basenu Delfin przeznaczono kwotq ponad 13 mln. zl. i w tym
przypadku Srodki na inwestycje nie byly doktadane. w umowie iprzetargu podtrzymano
termin uzyskania decyzji na u2ytkowanie z dniem 1 sierpnia 201g roku. Dofinansowanie
zadania w ramach Srodk6w z bazy sportowej z uwagi na nieogloszenie przetargu w roku
2016 zostafo przesuniqte na listq projekt6w rezerwowych, irodki z bazy sportowej zostary
przeniesione do Ministra sportu, kt6ry nie uwzglqdnil listy projekt6w rezerwowych
bqdqcych w posiadaniu Urzqdu Ma rszalkowskiego, w zwiqzku z powyiszym w miesiqcu
czerwcu takowego wniosku o dofinansowanie basenu zostanie zto2ony. w przypadku ul.
Grodzkiej umowny termin zakofczenia przebudowy tej ulicy zostai ustalony na dzieri 31
grudnia 2017r. Prace siQ rozpoczqly, pani wiceprezydent wyjainifa, 2e nie moie udzielii
odpowiedzi na pytanie czy jest zagroiony termin realizacji zadania, poniewai na ul.
Grodzkiej bqdzie prowadzona r6wnie2 druga inwestycja przez MpwtK, kt6re bqdzie
przebudowywato magistralq wodociqgowq wraz z przykanalikami, w zwiqzku z tym doklada
siq starari, aby prace te byly ze sobq zgrane, lecz trudno w chwili obecnej powiedziei, czv
technicznie bqdzie to mo2liwe, aby w okresie, kiedy MpwlK zakoriczy sw6j zakres prac
wykonad nawierzchniq. w chwili obecnej 1,5 km. odcinek ul. Grodzkiej jest planowany oo
odbioru na dzien 31.72.2o77r. odnoszqc siq, do jakojci wykonywanych rob6t pani
wiceprezydent poinformowala, ie w ul. Grodzkiej wykonywana jest kanalizacja deszczowa,
Jest to zwiqzane z naruszeniem konstrukcji oraz wykopami, aby uzyskai ruch wahadlowy
nale2y utwardzai tereny tluczniem w okolicach studni gdzie sq wykonywane. A zatem
dokonano odpowiedniego oznakowania gdy2 moie siq zdarzyi, ie pojazdy mogq niedc za
sobQ ttuczei, kt6rym zabezpieczane sq tereny przy studniach itakie utrudnienia bqdq oo
momentu ukoriczenia tego typu prac. pani wiceprezydent zapewnila,2e zostanie zwr6cona
uwaga firmie realizuiqcej inwestycje o wigksze przyklinowanie nawierzchni przy studniach,



aby wyeliminowad zagro2enie. Natomiast w przypadku zagadnieri zwiqzanych z boiskiem
przy SP nr 2 Pani Wiceprezydent wyja6nila,2e projekt obejmowal wiqkszy zakres o5wietlenia
oraz monitoring. Jest to przewidziane w kolejnym etapie gdyi w tvm etapie z uwagi na
ograniczone 6rodki uzgodniono z dyrekcjq szkoly, ie boisko bqdzie ogwietlone natomiast w
kolejnym etapie bqdzie zrealizowany monitoring ikolejne oiwietlenie. W przypadku miejsc
postoiowych w rejonie SP nr 23 Pani Prezydent nie bqdzie siq wypowiadata, na jakich
zasadach realizuje to SM natomiast temat byl poruszany podczas spotkania z mieszkafcamr,
obecnie Wydziat Inwestycji analizuje moiliwoici gdzie mogq byi stworzone miejsca
postojowe, wstepna koncepcja bqdzie sporzqdzona na koniec miesiqca wrze6nia gdzie
znajdujq siq tereny Gminy Miasta Wloclawek, na kt6rych mogq zostad zlokalizowane miejsca
postojowe w ramach zadad inwestycyjnych, z kt6rq bqdq mogli siq zapoznai mieszkaricy jak i

za interesowan ia Pani radna.
Radna Olga Krut-Horonziak stwierdzila,2e mieszkaricy Sp6ldzielni chcieliby siQ ostatecznie
dowiedziei, do kogo naleiy teren przy ul. Kapitulnej, tam gdzie funkcjonowaty mie;sca
postojowe przed rozpoczqciem remontu. Zainteresowani z wlasnych informacji wiedzq czyj
jest to teren i dlatego jest dla nich du2ym zaskoczeniem i nie przyjmujq tego do wiadomodci,
2e miejsca postojowe obecnie podjqte, jako inwestycja przez SM sq rekompensatq za
utracone miejsca przy ul. Kapitulnej, kt6re nie naleialy do SM i takie dziafania sq
zaska kujqce.
Radna Mariola Gawtowska stwierdzita, ie z wypowiedzi pani Wiceprezydent wynika, ze
brakuiqce 10 lamp oraz monitoring na boisku przy sp nr 2 zostanie wykonany w terminie
p6iniejszym dla tego Pani radna zapytafa o termin realizacji. Z uwagi na obawy przed
dewastacjq boiska oraz sytuacje zagraiajqce bezpieczerlstwu dzieci prace te powinny zostai
zrealizowane w jak najkr6tszym terminie tym bardziej, ie nadchodzq wakacje, kt6re pokaiq
wa2no5i tego zagad nienia.

roku zostanie zrealizowane to zadanie i czy bqdzie to rok 201g. Temat zostanie rozwa2ony.
Radnv Zbieniew Lewandowski odnoszqc siq do kwestii miejsc parkingowych, kt6re to byry
przenoszone w r62ny spos6b z racji przebudowy ul. Kapitulnej wyja6nif, ie ul. Kapitulna jest
ulicq publicznq oraz drogq powiatowa a zatem kieruje siq swoimi prawami, jeieli chodzi o
bezpiecze6stwo drogowe, w zwiqzku z tym przy tego rodzaju ulicy nie mogq znajdowai siq
miejsca parkingowe, na kt6rych parkuje siq i wyjeidia z zatoki parkingowej - tylem.
Natomiast w ramach negocjacji z urzqdem Miasta, kt6re byly prowadzone z udziarem
mieszkaric6w osiedla sM ,,Poludnie" droga zostata odsuniqta od budynk6w, jest to znaczqca
kwestia, jeieli chodzi o poziom halasu. ponadto radny pan Zbigniew Lewandowski
dodatkowo wyjasnii, 2e przebudowa drogi spowodowala mniejszq uciqiliwodi, jejli chodzi o
poziom hafas, poniewa2 jej nawierzchnia jest w dobrym stanie. Miasto wybudowafo w
obszarze pasa drogowego 12 tzw. gniazd parkingowych, z kt6rych wyjazd jest przodem auta,
w zwiqzku z powyiszym taka moiliwold techniczna biorqc pod uwagq bezpieczeristwo
istniala. sM na terenie miejskim wykonata 65 miejsc parkingowych w prostej i taniej
technofogii przy sP nr 23, co rozwiqzuje problem parkowania mieszkaric6w osiedla a
jednocze(nie umo2liwia parkowanie pracownik6w szkoly, sytuacja spowodowata
rozluinienie miejsc parkingowych na terenie sM. ponadto na terenie dr6g wewnqtrznycn
Moniuszki oraz Norwida zostaio wybudowanych takie na terenie miejskim 45 miejsc
parkingowych A zatem trudno jest m6wii o rekompensacie gdyi byra to generalnie

o

poinformowala, 2e nie moie udzielii w chwili obecnej odpowiedzi na to pytanie, w kt6rym



rozbudowa miejsc parkingowych, z pewnoScia temat ten mo2e budzii wEtpliwo(ci osoby
n ieza interesowanej sytuacja, natomiast w przypadku mieszka6c6w osiedla, kt6re z dumq
nale2y podkreSlii, i2 jest najpiqkniejszym osiedlem we Wloclawku kwestie te sq przez lokalnq
spoteczno5i akceptowane ze zrozumieniem. Ponadto Pan radny dodal, ie na terenie osiedla
tak2e przy partycypacji z miastem wybudowano przy szkole boisko sportowe, kt6re do
poludnia slu2y mlodzieiy szkolnej natomiast w godzina popoludniowych z boiska korzysta
mlodzie2 z osiedla inie tylko ijest to najlepiej funkcjonujqce boisko w miedcie. Kwestia
miejsc parkingowych wynikla z przepis6w prawa i bezpieczeristwa, kt6re to prawo wyznacza
natomiast wykonanie miejsc parkingowych na terenach miejskich w calo5ci i z duiq
nadwy2kq zrekompensowato utracone uprzednio miejsca postojowe.
Prezvdent Miasta dr Marek Woitkowski poinformowat, ie chciaiby udzielii odpowiedzi na
pytanle radnemu Panu Piotrowi Czarneckiemu a takze wyrazil zadowolenie, ie na sali obrad
jest obecna Pani redaktor, kt6ra w tym temacie napisaia tekst, kt6rym dotknqt pana

Prezydenta i wyrazit On ubolewanie, 2e artykui nie byt uprzednio skonsultowany przez paniq

redaktor z Prezydentem Miasta, kt6ry wyja6nilby pewne kwestie, a chodzi gl6wnie o
zwolnienia podatkowe firm lub o firmy, kt6re uzyskaty pomoc publicznq. Wobec powy2szego
Prezydent Miasta poinformowal, ie pomoc publiczna, nie jest bezpoSrednio uzaleiniona od
Prezydenta Miasta, pomoc publiczna regulowana jest szeregiem r6inego rodzaju
dokument6w w tym uchwal Rady Miasta, wielu ustaw w tym Ustawy o Finansach
Publicznych oraz wielu rozporzqdzei min isterialnych, w tym wzgledzie wachlarz jest bardzo
szeroki. Pomoc publiczna to nie sa jedynie zwolnienia z podatk6w m.in. z podatku od
nieruchomoici, lecz sq tei r62nego rodzaju dotacje finansowe, preferencyjne kredyty,
porqczenia kredytowe oraz roztoienie na raty zaleglosci podatkowych czy tei odroczenie
terminu splaty nale2noici. Pomoc publiczna to zobowiqzania wobec miasta, w kt6rym
obowiqzuje kilka uchwal, kt6re tq kwestiq szczeg6fowo regulujq. Odpowiadajqc na pytanie
Pana radnego Prezydent Miasta wyjainil, 2e w roku ubieglym blisko g0 podmiot6w
skorzystalo z pomocy publicznej a w roku 2014 zaledwie 32. Nie jest to kwestia
uznaniowoici, lecz podmioty te mialy szerszy dostqp do informacji publicznei, poniewaz
miasto stara siq w szeroki spos6b informowai mieszkaric6w o dostqpnojci imo2liwo(ciacn
pomocy publicznej. stqd wiqksza liczba podmiot6w, kt6re skorzystaiy z pomocy publicznej i

jak zapewnil Prezydent Miast nie moina siq doszukiwai w calej sytuacji tzw. drugiego dna
gdy2 go po prostu nie ma, natomiast pan prezydent unika sytuacji uznaniowych, o czym jui
wczeSniej informowal.

Ad. 3 - Ad.4

Projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta wloclawek
za 2016 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budietu miasta wloclawek za 2016 rok.

Projekt uchwafy w sprawie absolutorium dla prezydenta Miasta wloclawek za 201G rok.

PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowaf, 2e obecnie Rada Miasta
procedowai bgdzie nad ww. punktami porzqdku obrad w zwiqzku z powyiszym zwr6cil srq
do Prezydenta Miasta o wprowadzenie do przedmiotowych zagadnieri.

zabieraiEc glos Prezydent Miasta wfoclawek dr Marek wojtkowski poinformowal, ze
realizuiac art. 270 ustawy o finansach publicznych przedloiyt Radzie Miasta sprawozdawanre
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z wykonania budietu za ubiegfy rok, informacjq o mieniu oraz roczne sprawozdanie
finansowe. Uchwalajqc w dniu 22 grudnia 2015r. budiet na 2016 r. ustalono doch6d na
poziomie 545 mln zl., a wydatki w wysokoSci 575 mln z tego wydatki majqtkowe 90,9 mln tj.
15,8% wydatk6w og6lem, deficyt ustalono na poziomie prawie 30 mln zl. Planowano
zaciqgnqi poiyczkQ w wysoko6ci 51 mln zl., w tym na splatq wczesniej zaciEgniQtych
kredyt6w. Po podjetych uchwalami zmianach zwiqkszono dochody do wysokoici prawie 6LL
mln zl. to jest o 66 mln zl. i wydatki do 630,5 mln zl. Po rozliczeniu wykonania bud2etu za
2015 oraz uwzglqdnieniu dokonanych zmian w dochodach iwydatkach, zmieniono plan
przychod6w irozchod6w ustalajac ostatecznie potrzeby poiyczkowe gminy na pokrycie
deficytu budietowego na poziomie 11 mln zl., deficyt zmniejszono do niecafych 20 mln zf.
Uchwalony bud2et, wedlug stanu na dziei 31.12.2016 roku, po stronie dochod6w wykonano
w 98% natomiast wydatki w 92%.Pomimo zaloionego deficytu wypracowano nadwy2kq
bud2etowq w wysokosci ponad 17 mln zf. Natomiast zadlu'enie zmniejszyfo siq w stosunku
do ubieglego roku o 20,5 mln zf. Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski poinformowar
takie, 2e Dochody bie2qce na zadania wlasne wykonano w wysoko5ci 489 mln zt. t1.99%
planu, w tym otrzymane dotacje stanowily 6,4% dochod6w wlasnych. Wplywy z podatk6w i

oplat wynosily 126 mln i stanowily 25% dochod6w wlasnych. Najwy2szy wskalnik uzyskano z

tytulu podatku le5nego od os6b prawnych 173 o/o, najwyisze ponadplanowe wykonanie w
wartosciach bezwzglqdnych odnotowano z tytulu podatku od nieruchomoici os6b
fizycznych o prawie 800 ty6 zi oraz ponad 700 ty6. zl z tytufu oplat lokalnych, w tym m.in. za
zajqcie pasa drogowego ize Strefy platnego parkowania. Najniisze wykonanie 5g %
zaewidencjonowano z tytulu grzywien ikar od os6b prawnych. Udzialy w podatku
dochodowym od os6b prawnych i fizycznych (CtT i ptT) otrzymali(my w wysokodci 1,03,6 %
planowanej wielkoici. Natomiast na zadania zlecone otrzymalidmy irodki w wysoko6ci
prawie 80 mln zl., gi6wnie byly to zadania z zakresu pomocy spolecznej, w tym 40 mln
Swiadczed wychowawczych, 35 mln iwiadczeri z funduszu alimentacyjnego. Na zadania
rzqdowe otrzymalijmy kwotq prawie 13 mln zt, w tym na utrzymanie paistwowej straiy
Poiarnej 10 mln zf. Prezydent Miasta dr Marek wojtkowski stwierdzii r6wnie2, ie w 2016
roku wydatkowano og6lem prawie 583 mln zl., tj. 92,4 % planu. Zadania wfasne wvkonano
na kwotq 491 mln zl., z tego wydatki bie2qce stanowily g7,5 %. Najwiqkszy udzial miala
oswiata iedukacyjna opieka wychowawcza, na kt6re przeznaczono ponad 41 % wydatk6w
bie2qcych na zadania wlasne. Z kwoty 204 mln zl na wynagrodzenia wydatkowano 145 mln
zl (760/o\, natomiast na dotacje dla innych organ6w prowadzqcych plac6wki 23 mln zl (11%).
Subwencja o5wiatowa w wysokoSci 143 mln zl., stanowila 80 % wvdatk6w na zadania
podlegajqce subwencji.
Kolejnq dziedzinq anga2uiqcq znaczne irodki budietowe, tj.2i,4 % sq zadania z zakresu
pomocy spofecznej i polityki spolecznej. ze 159,s mln zl przeznaczonych na te zadania okofo
1 mln zl realizowano, jako zadania rzqdowe, a 77 mln zi, jako zadania zlecone (gl6wnre z
zakresu wsparcia rodzin 500+; Swiadczenia alimentacyjne. Na transport drogowy i

utrzymanie dr6g wydatkowano ponad 37 mln zf. Na utrzymanie lokalnego transportu
zbiorowego wydatkowano ponad 21 mrn zt, dochody ze sprzedaiy usfug wyniosty 7 mln zr, r.1.

1-/3 poniesionych koszt6w. Na zadania zwiqzane z zarzqdem d169 wydatkowano 16 mln zf, w
tym na remonty i utrzymanie d169 10 mln zt. Gospodarka zasobem komunalnym
zaangaiowala 2I mln zt, tj. prawie 5% wydatk6w bieiqcych na zadania wlasne. Wplvwv z
tytulu najmu lokali to niecafe 13 mln 2t,40 % koszt6w utrzymania zasobu ponosi budiet
gminy. Zaleglojci wobec miasta z tego tytulu wynoszE 44,4 mln zl + 33,4 mln odsetek i rosna
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o ok. 3,5 mln zl rocznie. Z budietu miasta ponosimy r6wnie2 czqii z 14 mln zt koszt6w
zwiqzanych z gospodarkq odpadami, przychody z tytulu oplat wynoszA 96,9 % wydatk6w. Na

oczyszczanie miasta, utrzymanie zieleni io(wietlenia wykorzystujemy 94 % planowanego
budietu i wydatk6w, lqcznie ponad 5 mln zl. Z budietu UE otrzymalilmy 618 tyi zl.
Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski poinformowat tak2e, 2e plan wydatk6w
majqtkowych po zmianach ustalono w wysoko6ci prawie 79 mln zl, do 31 grudnia
zaanga2owano 61,5 mln zl., t1.78 % planowanej wysokoSci. Udzial wydatk6w majqtkowych
w stosunku do wydatk6w og6lem na zadania wlasne wyni6sl 12,5 %.Najwiqksze naklady
przeznaczono na zadania zawiqzane z infrastrukturq drogowq 36 % planowanych wydatk6w
majqtkowych, dla zadari zwiqzanych z poprawE warunk6w w plac6wkach o6wiatowych 26 %
planowanych naklad6w, tj. kwotQ 20 mln zl, ponadto 2 mln zl zaplanowano na realizacjq
zadari wzbogacajqcych ofertq plac6wek o o(wiatQ w ramach zada6 w zakresie kulrury
fizycznej i budietu obywatelskiego. W ramach modernizacji infrastruktury drogowej
przebudowano wiadukty w ciqgu Al. Kazimierza Wielkiego oraz w ciagu ul. Wroniej iAl.
Kr6lowej Jadwigi. W ramach przebudowy dr6g powiatu przebudowano ul. promiennq 
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Budowlanych, opracowano dokumentacje na ul. Grodzkq. Wykonano prace zwiqzane z

przebudowq drogi krajowej Nr l(obecnie 91) zgodnie z wymogami okreSlonymi przy
projekcie finansowanym ze irodk6w unijnych. Ulepszono wiele ulic gminnych poprzez ich
utwardzenie lub przebudowe, budowe chodnik6w. Wybudowano od lat postulowany
parking przy ul. Szkolnej iWillowej. Zmodernizowano 8 budynk6w komunalnych poprzez
instalaciq c.o., przebudowq instalacji wod no-kana lizacyjnei, prace termomodern izacyjne.
Zaadaptowano i wyposa2ono budynek na potrzeby ZAZ-u. Dokonano przebudowy Szrory
Podstawowej nr 14 w zakresie pomieszczeri kuchni, stof6wki i szatni, w szkole podstawowel
nr 20 ill Lo wymieniono instalacie elektryczne wykonano elewaciq oraz zabezpieczenie
przed wodq gruntowa budynku Zespolu szk6t Technicznych. w ramach termomodern izacji w
plac6wkach oswiatowych wykonano prace budowlane przy przedszkolu publicznym Nr 22,
27,72 i 79 oraz Zespolu Szk6l Integracyjnych nr 1 i Gimnazjum nr 5, a takie budynku MOpR
przy ul. Ogniowej. Wybudowano przy plac6wkach o6wiatowych boiska i place zabaw,
doposa2ono podlegle .jednostki budietowe w sprzet wzbogacajqcy ich ofertq dla
mieszka6c6w wloclawka. Ta polityka dzialari na rzecz mieszka6c6w iest kontvnuowana
r6wnie2 w roku bie2qcym.
Na zakofczenie swojego wystqpienia prezydent Miasta wioctawek zwr6cif siq do Raoy
Miasta o przyjqcie przedio2onych sprawozda6 za 2016 rok.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki zwr6cit siq do skarbnika
Miasta o zapoznanie radnych Rady Miasta wloclawek z opiniq Regionalnej rzoy
obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania bud2etu za 2o16 rok wraz z informacia o
stanie mienia.

skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska odczytala Uchwalq nr 16/s/2017 skfadu
orzekaiqcego nr 7 Regionalnej lzby obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 27 kwietnia 2017
roku w sprawie wyraienia opinii o przedlo2onym przez prezydenta Miasta wloclawek
sprawozdaniu z wykonania budietu miasta za 2016 rok wraz z informacia o stanie mienia
miasta. sktad orzekaiqcy nr 7 Rto w Bydgoszczy dzialaiqc w oparciu o ustawowe uprawnienra
postanowif zaopiniowai pozytywnie przedtoione przez prezydenta Miasta wloclawek
sprawozdanie z wykonania budietu miasta za 2016 rok wraz z informacia o stanie mienra



miasta. Ponadto stwierdzono m.in.,2e przedlo2one sprawozdanie speinia wymogi okreSlone
w ustawie o finansach publicznych, stanowi material informacyjno-analityczny obrazujqcy
spos6b realizacji bud2etu imo2e stanowii podstawQ dla organu stanowiqcego do dokonania
merytorycznej oceny jego wykonania.

Uchwafa nr 16/5/2017 Regionalnej lzby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 27 kwietnia
2017r. stanowi zafqcznik do niniejszego protokolu.

Opinie Komisii Stalvch Radv Miasta:
Komisje stale Rady Miasta rozpavzyly, dokonaty
Sprawozdaniu z wykonania przez Prezydenta Miasta
wraz z informacjq o stanie mienia miasta.

analizy oraz wyrazily swoja opiniq o
budietu Miasta Wioclawek za 2016 rok

- W imieniu Komisji Kultury iSportu pozytywnE opinie o Sprawozdaniu z wykonania budietu
miasta za 2016 rok wraz z informacjE o stanie mienia miasta przedstawil Radzie Miasta
Przewodniczqcy Komisji radny Krystian Luczak.
- W imieniu Komisji Edukacji r6wnie2 pozytywnq opinig o ww. Sprawozdaniu za 201G rok
przedstawila Wiceprzewod niczEca Komisji radna Mariola Gawlowska.
- Pozytywna opiniq o Sprawozdaniu z wvkonania budietu miasta za 2O!6 rok wraz z

informacjq o stanie mienia miasta wypracowala Komisja ds. Rewitalizacji, kt6rq przedstawif
Przewodniczqcy Komisji radny Jaroslaw Hupalo.
- Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej takie wypracowafa pozytywnE opiniq o
sprawozdaniu z wykonania budietu miasta za 2016 rok wraz z informaciq o stanie mienia
miasta, kt6rq w imieniu Komisji przedstawil przewodniczqcy radny Tomasz Nagala.
- Przewodniczqca Komisji Porzqdku Prawnego ipublicznego zapoznala radnych z pozytywnq
opiniq wyra2ona przez czlonk6w Komisji na temat ww. Sprawozdania za rok 2016.
- PozytywnQ opiniQ o Sprawozdaniu z wykonania budietu miasta za 2016 rok wraz z
informaciq o stanie mienia miasta wypracowata r6wnie2 Komisja Gospodarki Miejskiej i

ochrony srodowiska, kt6rq przedstawil przewodniczqcy radny stanislaw wawrzonkoski.
- W imieniu Komisji Bud2etu, Rozwoju i promocji Miasta takie pozytywnA opiniq o ww.
Sprawozdaniu z wykonania budietu miasta za rok 2016 przedstawil przewodniczqcy Komisji
radny Andrzej Palucki.
Jako ostatnia przedstawiona zostaia opinia Komisji Rewizyjnej, z kt6ra zapoznal radnycn
Przewodniczacy Komisji radny J6zef Mazierski.
Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej odczytal skierowanq do Rady Miasta wfocfawek opiniq
nr 2/2o!7 Komisji Rewizyjnej o wykonaniu bud2etu Miasta wloclawek za 2016 rok
informui4c, 2e zgodnie z ustawowymi uprawnieniami, kt6re wynikaiq z art. 1ga ust. 3 ustawy
o samorzqdzie gminnym oraz s 113 ust.1 statutu Miasta wtoctawek - Komisja Rewizyjna
Rady Miasta obraduiqc na posiedzeniu, kt6re odbyto siq w dniu 06 czerwca br. dokonara
oceny wykonania budietu w oparciu o sporzqdzone przez prezydenta Miasta wloctawek
sprawozdanie z wykonania bud2etu miasta wioclawek za 2016 rok wraz ze sprawozdaniem
z wykonania plan6w finansowych instytucji kultury za 2016 rok oraz Informaciq o
ksztaltowaniu sie wieloletniej prognozy Finansowej za 20:.6 rok, a tak2e Informacie o stanie
mienia komunalnego Miasta wtoclawek za 20!6 rok jak r6wniei analizy zgodnodci
wykonania budietu z budietem uchwalonym przez Radq Miasta.

13



Ponadto Komisja Rewizyjna rozpatrzyla oraz wypracowala pozytywnE opiniQ o
Sprawozdaniu finansowym Miasta Wloctawek za 2016 rok wypelniajqc tym samym
obowiqzek wynikajqcy z art.270 ust. 2 jak r6wniei lnformacjq, o kt6rej mowa w art. 267 ust.
1 pkt 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznvch.

Dokonuiac ocenv wvkonania bud2etu za rok 2016 Komisia Rewizvina poddala analizie:

- wysoko5i wykonania dochod6w w odniesieniu do planu z uwzglQdnieniem dochod6w
wlasnych,
- wysoko6i wykonania wydatk6w budietowych w por6wnaniu z ich planem w rozbiciu na

wydatki bieiqce oraz majqtkowe,
- faktyczny wynik bud2etu w por6wnaniu z planowanym deficytem budietowym,
- stan zadlu2enia miasta oraz realizacjq przychod6w oraz rozchod6w budietu miasta w 2016
roku,
- skutki obniienia przez Radq Miasta g6rnych stawek podatk6w za rok 2016, a tak2e skutki

udzielonych w trakcie roku bud2etowego ulg, umorze6, zwolnieri oraz rozloienia na raty
nale2no(ci podatkowych.

W dokonanej ocenie Komisja Rewizyjna odniosla siq do prawidlowodci wykonanla
dochod6w i wydatk6w bud2etowych z wyodrqbnieniem wydatk6w inwestycyjnycn,
osiqgniQtego wyniku finansowego, celowosci oraz legalnosci jak r6wnie2 rzetelnojci i

gospodarnodci wydatkowania Srodk6w publicznych przez prezydenta Miasta.

Ponadto Komisja Rewizyjna zapoznaia siq r6wnie2 z pozytywnE opiniq Skladu Orzekajqcego
Nr 7 Regionalnej lzby obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 27 kwietnia 2017 roku wyra2onq
w Uchwafe nr 16/s/2or-7 o sprawozdaniu z wykonania budietu miasta wloclawek za rok
20L6, a takie z przedfoionymi opiniami Komisji stafych Rady Miasta dotyczqcymr
przedmiotowego zagad nien ia

W Swietle powyiszego Komisja Rewizyjna stwierdzila, co nastepuje:
L. Uchwalony przez Radq Miasta bud2et, po uwzglqdnieniu zmian dokonanych w ciqgu

roku, przewidywal realizacjq dochod6w w kwocie 610.759.750 zl. Dochody
wykonano w kwocie 600.009.904 zl., co stanowi 98,24% planu, w tym planowane
dochody wlasne na kwotq 518.054.865 zt., wykonano w kwocie 5O7.766.664 zl., co
stanowi 98,01% pla n u.

2. Uchwalony przez Radq Miasta plan wydatk6w bud2etowych po zmianacn
dokonanych w ciqgu roku przewidywal kwotq 630.495.136 zl. wydatki zrealizowano
w kwocie 582.784.37 7 zl., co stanowi 92.43% og6lu planu.

3. Na realizaciq inwestycji zaplanowano w bud2ecie Miasta kwotq 79.6g1.979 zt., co
stanowi 12,48% planowych wydatk6w bud2etu miasta. Wydatkowano kwotq
67.604.629 zl stanowiqcq 78,30% planowanych wydatk6w na inwestycje.

4. Na wydatki bieiqce bud2etu zaplanowano kwote 5s1.9i.3.257 zl., zrealizowano
wydatki w kwocie 521. j.79.742 zl., co stanowi 94,45% og6lu planu. W tym wVdatki
wtasne stanowily kwotq 429.o6s.923 zl., a wydatki na zadania zlecone stanowitv
kwotQ 92.113.919 zf.
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5. Deficyt budietowy w kwocie 19.736.386 zl. zaplanowano pokryi kredytem w kwocie

10.880.284 zt. iwolnymi (rodkami w kwocie 8.855.102 zt.

6. Budiet roku 20L6 zamkniqto nadwy2kq bud2etowq w wysoko5ci 17.225.533 zl.,

natomiast wypracowana nadwy2ka operacyjna wyniosla 60.217.655 zf., co stanowi
17 2,14% planowanej wielko(ci.

7. Rozchody zrealizowane zostaly zgodnie z planem w kwocie 31.410.153 zl.

8. Przychody wykonano w planowanej wysoko5ci 51.146.539 zl.

9. Zadluienie Miasta na koniec roku 2016 z tytulu kredyt6w i poiyczek oraz papier6w

wartoSciowych /obligacje komunalne/ wyniosfo 268.113.480 zl., jest w calodci

zobowiEzaniem dlugoterminowym i stanowi 44,68% wykonanych dochod6w.
Planowana splata kredyt6w zostala w cafoSci uregulowana. Spefnione zostaly
warunki okreilone w art.243 ustawy o finansach publicznych i ksztaitujE siq poniiej
indywidualnego wskalnika splat. Koszt obslugi dlugu/obsluga papier6w
wartoSciowych, kredyt6w i poiyczki/ wyni6sl 9.782.856 zl.

10. Miasto Wtoctawek na dziei 31 grudnia 2016 roku nie posiadalo wymagalnych
zobowiqzari.

11. W okresie od stycznia do grudnia 2016 roku uzyskano mniej dochod6w
budZetowvch

w wysoko5ci 73.L23.446 zt., na skutek:
- przyjqcia Uchwafq Rady Miasta stawek podatkowych ni2szych, ni2 g6rne stawki
dopuszczalne przez Ministra Finans6w - 8.260.249 zL,
- wprowadzenia ulg i zwolnief Uchwalq Rady Miasta, skutkujqcych niiszymi
wpiywami o 4.443.224 zl.,

- umorzenia zalegto(ci podatkowych decyzjq Prezydenta Miasta - 7 .SZ7 zl.,
- rozto2enia na raty nale2no(ci decyzjq prezydenta Miasta - 412.446 zl.

12. W roku 2016 dochody z tytulu okresowych nadwy2ek irodk6w na rachunku
bankowym deponowane byly na lokatach negocjowanych i wyniosly 461.545 zl.

13. Prezydent Miasta, realizujac zadania zwiqzane z wykonaniem budietu, kierowal siq
zasadq celowo5ci, legalnoici i rzetelnoici oraz oszczqdno6ci w gospodarowaniu
Srodkami publicznymi, wielkoici planu dochod6w iwydatk6w oraz przychod6w i

rozchod6w zawarte w sprawozdaniu opisowym isprawozdaniach bud2etowych sq
zgodne z kwotami uchwalonymi w bud2ecie miasta.

Zdaniem Komisji Rewizyjnej przeprowadzona analiza daje podstawq do wyra2enia
pozytywnej opinii o realizacji bud2etu miasta Wloclawek za 2016 rok iwystqpienie do Rady
Miasta z wnioskiem o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta.

Za przyjqciem powy2szej opinii w zaproponowanym brzmieniu opowiedzial siQ 1 czlonek
Komisji, przy braku glos6w przeciwnych oraz 4 glosach wstrzymujqcych siq.

Ponadto Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef Mazierski zapoznal r6wnie2 radnycn
z pozytywnQ opiniQ wypracowanq przez Komisjq Rewizyjnq dotyczqcq projektu uchwaty w
sprawae zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 201G rok.
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Po zapoznaniu radnych z opiniami komisji stalych Przewodniczqcy Rady Miasta radny
Krzysztof Kukucki poinformowal, ie wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla
Prezydenta Miasta Wloclawek za 2016 rok byl przedmiotem badania Regionalnej lzby
Obrachunkowej.
W zwiezku z powyiszym Pan PrzewodniczEcv odczytal tre6i Uchwaty nr 74/Kr/2O!7 Skladu
Orzekajqcego nr 7 Regionalnej lzby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 19 czerwca w
sprawie wyra2enia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wioclawek w sprawie
udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Wiocfawek z t6ulu wykonania budietu za

2016 rok.
Sktad Orzekajqcy nr 7 RIO w Bydgoszczy w oparciu o ustawowe uprawnienia postanowif
zaopiniowad pozytywnie wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wtoclawek w sprawie
udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Wloclawek z twulu wykonania budietu za

2016 rok, uznajqc, i2 jest on zasadny i zgodny z prawem a takie z ustaleniami zawartymi w
sformulowanej opinii o wykonaniu budietu za 2016 rok.

Uchwala nr 74/Kr12077 Regionalnej lzby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia lgczerwca
2017r. stanowi zafqcznik do niniejszego protokolu.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki po dokonaniu prezentacji opinii Rlo o
wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium za 2016 rok poinformowal, ie otwrera
dyskusjq na temat procedowanych zagadniefi i zachqcit radnych do zabierania glosu w
przedmiocie omawianych projekt6w uchwal.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Jacek Butawa poinformowal, 2e w przedlo2onym wariancie zysk6w i strat Gminy
Miasto wlocfawek za 2016 rok niepokoi zapis dotyczEcy wysokosci koszt6w dzialalnoscl
operacyjnej, kt6re w por6wnaniu z rokiem 2015 wzrosly o 50 mln. zl. tj. ponad !Io/o. pan
radny zwr6cil siq do Prezydenta Miasta o wyjadnienie, co kryje sie pod haslem: inne
Swiadczenia finansowane z bud2etu, kt6rych koszt wzr6sl w roku ubieglym o47mln.zl.
Radnv Jaroslaw chmielewski stwierdzil, ie raz w roku radni Rady Miasta dokonuiq
rozliczenia Prezydenta Miasta z dzialaf podejmowanych na rzecz miasta udzielajqc bqd2 nie
udzielaiqc absolutorium z wykonania budietu miasta, natomiast raz na 4lata mieszkaricy
dokonuiq podobnej oceny przy urnach wyborczych, radni miejscy tak2e podczas trwanra
kadencji dokonuiq oceny i analizy dzialari prezydenta przekazuiqc mieszka6com swoje
spostrze2enia, tym bardziei, gdy procedowany jest projekt uchwaly absolutoryjnej. Nale2y
zdaniem Pana radnego odpowiedziei na pytanie czy rok 2016 byt dobrym rokrem
prezydentury Pana Marka wojtkowskiego dla mieszkaric6w naszego miasta. pan radny
zwr6cil uwagq, i2 w tym czasie dochody miasta ksztaltowaly siq na poziomie 600 mln. zr., a
wydatki na poziomie 582 mln. zl., nadwy2ka budietowa wyniosta ponad 17 mln. zl., opinie
RIO dotyczqce wykonania bud2etu byly pozytywne, w zwiqzku z tym moina odnie6i
wra2enie, ie wszystko jest w porzqdku. Zdaniem pana radnego rok 2016 pod wzglqdem
rozwoju miasta jest rokiem straconych szans. Gdyby niezwiqkszone dotacje celowe z
budietu paistwa w wysoko(ci 63.820 ty3. zf. szczeg6lnie z tytulu (wiadcze6 wvchowawczvch
oraz zwiqkszenia subwencji oswiatowej nie bytoby 600 mln. zl. po stronie wydatk6w, iesr to
wydatna pomoc ze strony rzqdowej podobnie jak program S0O+, kl5ygge wysokodi wyniosra
41 mln. zl. ispowodowata oiywienie w naszym mieicie iwzrost posredni podatk6w, kt6re
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wpfywajq do kasy miejskiej. Pan radny stwierdzil,2e spodziewal siq baneru, jaki niedawno
zaprezentowal rozliczajqc Prezydenta Miasta z obietnic wyborczych obecny dzi5
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki. Jednak zabraklo dzisiaj planszy, kt6rq
Pan PrzewodniczQcy tak dumnie uprzednio pokazywal podczas obrad sesyjnych. Obietnic w
zakresie oiywienia gospodarczego deklarowanego przez Prezydenta Miasta nie ma, dla
przypomnienia Pan radny wskazal,2e w roku ubieglym 7 firm wyprowadziio siq ze swojq
dzialalno6ciq do brzeskiej strefy gospodarczej, du2a inwestycja na 1200 miejsc pracy zostala
zaprzepaszczona we Wfoctawku a Pan Prezydent wykazal swoje zadowolenie, ie powstafa
ona w brzeskiej strefie ekonomicznej. Mieszkaicy oczekiwali konkretnych rozwiqza16 dla
miasta, kt6rych niestety nie ma. W przypadku wydatk6w majqtkowych Pan radny zwr6cil
uwagq,2e plan zakladal 78 mln. zl., natomiast wykonanie wynosi 61 mln. zl. W por6wnaniu z

poprzednimi bud2etami miasta jest to mizerne wykonanie zaktadanego planu. Odliczajqc
r6wnie2 kwoty wydatk6w niewygasajqcych bqdzie to kwota jeszcze mniejsza o 8 mln.zr.,
odliczajqc tak2e remonty bqdzie to kwota mniejsza jeszcze o 40 mln. zl. A zatem na
inwestycje skierowana zostata niewielka kwota 5rodk6w. Dla przypomnienia pan raony
wskazal, 2e sztandarowe sprawy tak czqsto wspominane przez prezydenta Miasta to
Przedszkole nr 30, kt6re bylo droisze o 5 mln. zl. ni2 zakladano wczeSniej ioddane zostato
do uiytku p6ftora roku po wyznaczonym terminie, piqi razy z rzgdu rozpisywany przetarg na
pawilon dla ps6w w Schronisku dla zwierzEt, kt6ry miaf kosztowai 300 ty6. zt., a kosztowaf
ponad 500 ty6. zl. Z tego wynika, 2e Prezydent Miasta lubi placid dwa razy wiqcej ni2 zaktada
na poczatku inwestycji. R6wnie2 boisko wielofunkcyjne przy Sp nr 2 oddano do u2ytku z
p6trocznym op6inieniem. Pan radny wspomnial 16wniei o sztandarowej inicjatywie
Prezydenta Miasta tj. powolaniu Grupy Zakupowej, kt6ra nie przyniosla oczekiwanvch
efekt6w wrqcz odwrotnie - sp6fki ponoszq dodatkowe koszty otrzymuiqc ni2szq iakoii
zakupionych towar6w. Radny Jaroslaw chmielewski skierowal zapytanie do prezydenta
Miasta jak wyglqda sytuacja z paliwami, poniewai Grupa Zakupowa nie rozstrzygnqla
postqpowania przetargowego, a zatem czy mieszkaricy miasta mogq czui siq bezpieczni, ie6li
chodzi o transport publiczny poczewszy od dnia l lipca, poniewai umowa wygasa z koficem
czerwca br., Jak zatem wyglqdaiq korzy6ci tak szumnie zapowiadane dla sp6tek miejskich po
powotaniu Grupy Zakupowei, z obserwacji wynika, ie jest to jedna wielka pora2ka. podczas
ostatniego Konwentu jeden z radnych pokusit siq o stwierdzenie, 2e jest to m6wiqc 2artem
pralnia komunalnych pieniqdzy. pan radny stwierdzit, ie takie sytuacje nie powinny
zaistniei. Ponadto zwr6cil siq to sLD obecnego koalicjanta prezydenta Miasta, kt6ry w roku
ubieglym rozliczat z kaidego punktu programowego prezydenta Miasta m.in. za przedszkore
nr 30, o kt6rym wspomnial uprzednio pan radny. Dlatego tei pan radny ma nadziejq, ze
przedstawiciel sLD zabierajqc gfos podczas dzisiejszej debaty nie bqdzie popierat bud2eru,
kt6ry byl tak krytykowany w roku ubieglym przez to ugrupowanie. Byi mo2e podpisana
koalicja oraz magiczna liczba etat6w wplynqla na zmianq w postrzeganiu rozliczenia bud2etu
za rok 2o16. Nale2y pamiqtai, 2e radni wybrani zostali przez mieszkaficdw wtoclawka, aby
dbat o r6ine sfery iycia, takie o finanse publiczne iz tego bqdq przez mieszka6cow
rozliczani. Pan radny wspomnial r6wnie2, ie podczas obrad Komisji Rewizyjnej zabraklo
przedstawicieli Po, kt6rzy nie byli zainteresowani uczestnictwem w obradach w trakcre,
kt6rych czlonkowi Komisji gfosowali w sprawie absolutorium dla prezydenta Miasta.
Niemniej jednak radni z Po wiedzq, ie budiet zostal zrealizowany przez prezydenta Miasta
w spos6b mizerny. Reasumuiqc pan radny poinformowal, ie Klub radnych plS bqdzie
gtosowal przeciw udzieleniu absolutorium z wykonania bud2etu za rok 20!6 przez
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Prezydenta Miasta izaapelowal do Klubu radnych SLD, aby postqpil podobnie w sytuacji, w
kt6rej tak krytycznie w roku ubieglym oceniai jego wykonanie w odniesieniu do
poszczeg6lnych inwestycji, remont6w itp., a w chwili obecnej zmieniala siq im optyka.
Radnv J6zef Mazierski w swojej wypowiedzi wskazal, 2e brak jest ze strony Prezydenta
Miasta dzialad w zakresie realizacji budownictwa mieszkaniowego, od poczqtku trwania tej
kadencji Prezydent Miasta nie oddal do uiytku 2adnego lokalu mieszkalnego. Z

zaplanowanych w budiecie miasta w dziale gospodarka mieszkaniowa 800 tyS. zl. z

propozycjq wybudowania 50 mieszkari w roku 2016 - na ten cel wydatkowane zostalo
jedynie niewiele ponad 32 ty6. zf. Brak jest r6wnie2 wyjadnief w sprawozdaniu, z jakich
przyczyn wynikfa ta sytuacja. Pan radny wielokrotnie apelowai i skfadal w te.i sprawie
wnioski i interpelacje do Prezydenta Miasta a takze spotykaf siq z mieszkaricami miasta w tej
sprawie gdy2 warunki mieszkaniowe mieszkaric6w w znacznym stopniu decydujq, o jakosci
iycia i sq wainym elementem polityki spolecznej miasta Wloclawek, co sam stwierdzil takie
Prezydent Miasta. Pan radny przypomniaf, ie caly rok prosil prezydenta Miasta o
przedstawienie programu w zakresie budownictwa mieszkaniowego, przestrzegal takie, ii
jest bardzo slabe tempo realizacji, co powoduje, ie w roku 2016 nie bqdzie moina oddai do
uiytku choiby jednego mieszkania. Pan radny zwr6cil uwagq, ie mimo glos6w sprzeciwu o
niebudowaniu mieszkai, samorzqd jest zobowiQzany ustawowo do zaspokajania potrzeo
mieszkaniowych swoich mieszka6c6w, poniewa2 jest to zadanie wiasne gminy, kt6re musi
byi realizowane. Dynamiczna budowa mieszkari komunalnych to rozw6j dla miasta, a takie
dzialania nie maiq miejsca w naszym mie6cie w por6wnaniu do innych miast angaiuiacycn
siQ w to przedsiqwziqcie. Ka2dego roku mieszkaricy informowani sq o tworzeniu list
przydzialu mieszkaf natomiast prezydent zapewnial, 2e mieszkania bqdq budowane r

oddawane do u2ytku mieszkadcom, z tych zapewnieri i dzialari nic nie wynika.
PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki r6wniei zapewnial, ie mieszkania bqoq
budowane i oddawane, przy czym miala miejsce szeroka akcja informacyjna w tej sprawre o
budownictwie i jego perspektywach w naszym mie5cie. poprzestano jedynie na slowacn.
Podczas obrad Komisji Rewizyjnej analizujqcej wykonanie bud2etu zabraklo Z-cy prezydenta
Pana, Jaka Wojciechowskiego, kt6ry wyjaSnifby sytuaciq zwiEzana z budownictwem w
mieScie, a do kt6rego Pan radny miaf wiele pytafi w tej kwestii, poniewai zadania uiqte w
budiecie miasta zwiqzane z budownictwem mieszkaniowym nie zostaly zrealizowane. w
bud2ecie znajduiq siq dwa zadania tj. rewitalizacja 3 Maja - Tumska z zaplanowanq kworq
blisko 600 ty5. zl. a wykonano z tej kwoty jedynie 69 ty6. zi. R6wnie2 przebudowa budynku 3
Maja 18 na mieszkania wspomagane w centrum inkubac.ii ekonomicznej ispofecznej tak2e
niewielkie wykonanie z zaplanowanej kwoty. Brak jest w obydwu przypadk6w takie
uzasadnienia takiego stanu, istniejq jedynie lakoniczne zapisy w sprawozdaniu budietowym,
kt6re powoduiq wiele wqtpliwoSci izapytari. przyiqty pod koniec ubiegiego roku wieloletnr
Program Gospodarowania Zasobem Mieszkaniowym Gminy daje pewne perspektywy oo
kofca tej iw przyszlej kadencji. Zdaniem pana radnego prezydent Miasta niewiele zabiegat i

nie dokfadal starafi w zakresie realizacji budownictwa mieszkaniowego i dlatego pan radny
bqdzie glosowal przeciwko przyiqciu sprawozdania z realizacji bud2etu inadal bqdzie pilnie
dledzii poczynania w tej kwestii przez wiadze miasta do koica tej kadencji.
Radna Ewa szczepariska Przewodnicz4ca Klubu radnych po odniosla siq do wypowiedzi
radnego Jaroslawa chmielewskiego zwraca.iqc siQ do pana radnego, aby ten nie wystqpowai
w imieniu radnych Po inie wyra2al swoimi slowami opinii na temat wykonania bud2etu
miasta, poniewa2 Pan radny nie posiada na tego rodzaju wystapienie przyzwolenia ze stronv



radnych PO. Obecnie jak stwierdzila Pani radna toczy siq dyskusja nad absolutorium,
natomiast kwestie braku opis6w i uzasadnieri poruszane przez radnego J6zefa Mazierskiego
nie majq z tym nic wsp6lnego. Pani radna wy.ia(nila, ie absolutorium iest to akt organu
uchwalajqcego budiet, natomiast radni z Klubu PIS zfo2yli bardzo du2o propozycji do
budietu miasta natomiast w chwili obecnej wystqpujq przeciwko wlasnym pomysfom i

propozycjom, kt6re zostaly dokonane, a zatem glosujE przeciwko temu, co zostafo przez

nich zgloszone, chwalqc siq jedynie Programem 500+, dlatego 2enujqcym jest, ie polityka
krajowa wplywa na politykq samorzqdowq. Pani radna pragnie dyskutowai o tym, co jest
najwa2niejsze dla miasta a nie o tym, co przedklada sie nad interesy partyjne PlS.

Radnv Jaroslaw Hupalo wypowiadajqc siq w imieniu Klubu radnych SLD stwierdzil, ie radni
tego klubu nie bqdq wchodzii w spory polityczne, kt6re sq bardzo widoczne w
wypowiedziach przedm6wc6w. Pana radnego dziwi, ie Przewodniczqcy Klubu oraz radni PIS

sq tak krytyczni w stosunku do wlasnych dziafari, Pan radny przypomnial,2e ocena bud2etu
dotyczy roku 2016. Natomiast uwagi pod adresem Przewodn iczqcego radnego Krzysztofa
Kukuckiego oraz pozostalych radnych Klubu SLD bqdq mogfy byi kierowane dopiero przy
ocenie wykonania bud2etu za rok, 2017 poniewa2 porozumienie programowe z

Prezydentem Miasta podpisane zostalo prze SLD w miesiqcu styczniu 2017 roku. Ponadto
Pan radny poinformowal, ie podczas dzisiejszego glosowania nad wykonaniem bud2etu oraz
udzieleniem absolutorium w Klubie radnych SLD nie ma dyscypliny glosowania, a zatem
radni SLD sami rozstrzygnE jak bqdq gtosowai. Dlatego tei przy ocenie naleiy pamiqtai, ze
jest to ocena wlasnego wkladu i dziatania za rok, 2016 kiedy to plS byf w koalicji z

Prezydentem i pewne dzialania wykonywane byly wsp6lnie.
Radnv Jaroslaw Chmielewski odnoszqc siq do wypowiedzi pani radnej Ewy Szczepariskiej
wyja5nil, ie nigdy nie zamierzal wypowiadai sig w imieniu pO, natomiast pan radny wyrazil
swojq opiniQ dotyczQcq nieobecnoSci radnych PO podczas obrad Komisji Rewizyjnel.
Odpowiadajqc ponadto Przewodniczqcemu SLD pan radny podkre5lil, ie czym innym sq
plany bud2etowe, w kt6rych zostafy uwzglqdnione propozycje pls, a czym innym ich
wykonanie, co powinni odr62nid radni z wieloletnim doiwiadczeniem. pan radny poprosil,
aby nie wprowadzai w bfqd mieszkahc6w miasta w tej kwestii. pan radny przypomnial, i2
Prezydent Miasta informowai, ie budiet roku 2015 nie jest Jego autorstwa i dopiero bud2et
roku 2016 jest autorskim dzielem Prezydenta Miasta, kt6ry i tak od powiedzia Ino ji za bud2et
zrzucit na mieszkaric6w twierdzqc, 2e jest to budiet mieszkaric6w i radnych a nie prezydenta
Miasta. Pan radny Jaroslaw Chmielewski w swojej wypowiedzi przypomnial propozycje do
projektu bud2etu miasta na rok 2016 zgtoszone przez Klub radnych pls a mianowicie:
budowa drogi stanowiEcej przedlu2enie ul. Kraszewskiego na odcinku od ul. Traugutta do ul.
okrqinei, budowa 100 mieszkaf czynszowych, komunalnych, przystqpienie do modernizacji
Parku im. H,Sienkiewicza, remont budynk6w komunalnych, budowa boiska
wielofun kcyjn ego przy sP nr 2, budowa ronda wraz z koniecznq infrastrukturq ul. Hutnicze;,
Promiennej iEudowlanych, instalacja mobilnego monitoringu cmentarza komunalnego przy
ul. Komunalnej ina Pinczacie, budowa kanalizacji deszczowej oraz remont ul. Grodzkiei,
budowa ul. Zachodniej w Michelinie, generalny remont ul. Kujawskiej wraz z chodnikami,
park miejski w Michelinie - regulacja stan6w prawnych oraz wiele innych. pan radny zapytar
ile z tych plan6w zostafo zrealizowanych i to jest dzisiaj oceniane, a zapisy, kt6re przesuwalq
realizaciq inwestycji Swiadczq o tym, ie ich realizacja mo2e nastqpii nawet za kilka rat.
obecna ocena dotyczy przede wszystkim wykonania budietu a nie plan6w w nich zawartvch
zloionych przez radnych i mieszkaric6w. Dlatego tei w miesiqcu wrzeiniu ubieglego roku
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Klub radnych PIS zdecydowal o wypowiedzeniu umowy programowej Prezydentowi Miasta z

powodu braku realizacji wskazanych zadari, kt6re moie zrealizowai jedynie Prezydent
Miasta, dlatego te2 wykonanie budietu za rok 2O16 nie kwalifikuje sie do wyraienia
pozyrywneJ oceny.
Radna Olsa Krut-Horonziak stwierdzila, 2e gospodarka publicznymi Srodkami w imieniu
mieszkaric6w nie stanowi jedynie opracowania przedstawion ego, jako sprawozdanie
dochod6w iwydatk6w, lecz to r6wnie2 gospodarka prowadzona przez sp6lki miejskie. W
zwiEzku z tym Pani radna skierowafa zapytanie do Prezydenta Miasta bqdqcego
jednoosobowym walnym zgromadzeniem a obecny czas stanowi, i2 w sp6lkach
komunalnych dokonujq siq podobne procedury, jakie odbywajq siq na obecnej ses.ii, czyli
przyjqcia sprawozdari finansowych i rzeczowych tych sp6lek tj. MPWIK, MPEC, MZOZ, MPK,

- kt6re sp6tki otrzymaly od Prezydenta Miasta pozytywnQ opiniq, co skutkowaia
zatwierdzeniem sprawozdania finansowego, jakie czynniki wptynqly na dokonanie takiej
oceny w stosunku do danej sp6fki 6wiadczqcej uslugi na rzecz mieszkaric6w miasta?. Kolejna
kwestiq poruszonE przez Paniq radnq byla ocena RlO, kt6ra corocznie jest taka sama jedynie
zmianie ulegajQ wysoko6ci kwot, procenty itp. natomiast konkluzje zawsze sa takie same,
poniewa2 od strony rachunkowej wszystko jest w porzqdku i zawsze jest ocena pozwywna,
zresztq podobna sytuacja wystepuje we wszystkich samorzqdach na terenie kralu.
Mieszkafcy powinni jednak wiedziei, 2e zostala uchwalona nowelizacja ustawy o RlO, na co
zwracana byla uwaga od wielu lat, ii instytucja ta nie bada jednego z najwainiejszycn
element6w tj. gospodarno5ci, o kt6rej m6wiq radni, a bada jedynie zgodnoii dochod6w,
wydatk6w, dopuszczalno6i zadlu2enia, sptaty kredyt6w, czyli zagadnienia wylacznie
obrachunkowe. Nowelizacja ustawy naklada na RIO obowiQzek badania gospodarki
samorzqdowej pod wzglqdem celowojci i gospodarno6ci wydatkowania 6rodk6w
publicznych, zarzuty podnoszone przeciwko takiemu rozwiqzaniu sq bezpodstawne, gdy2
aspekt gospodarnodci jest podnoszony przez radnych niemalie na kaidej sesji, jedynq
mo2liwosciQ jest kierowanie do prokuratury pewnych zjawisk z tym zwiqzanych, choi
wloclawek od blisko 20 lat wyspecjalizowal siq, je6li chodzi o rozstrzyganie irozpatrywanie
wniosk6w o n iegospoda rno6ci - umorzeniami ze strony prokurator6w pod 162nymr
pretekstami bez przeprowadzenia postepowai merytorycznych. Zaden z prokurator6w w
r6inych wnoszonych sprawach nie pofatygowaf siq powola6 bieglych do zbadanra
wnoszonych zarzut6w, jest to szczeg6lna specyfika wloclawka i dlatego dobrze siq stalo, ze
zostaia znowelizowana ustawa o Rlo, kt6re bqdq mogly kontrolowad gospodarnosi sp6lek
komunalnych, w kt6rych miasto posiada ponad 50% udziai6w. Jest to doskonaly instrumenr
dla mieszkaric6w miasta, aby codziennie kontrolowai ten obszar a nie jedynie raz na cztery
lata, kiedy to podczas wybor6w mo2na ulec bardzo dobrym obietnicom skfadanym przez
kandydat6w na urzqd prezydenta miasta. pani radna r6wniei pokladata nadziejq w
programie przedstawianym przez Prezydenta Miasta, lecz z uplywem czasu stwierdzila, ze
obietnice wyborcze nie zostana zrealizowane z powodu braku rzetelnej pracy
merytorycznej, odpowiedniego poziomu przygotowania do duiych przedsiqwziqi oraz
zatrzymania stanu upadku finans6w publicznych, gdy2 samorzqd jest najbardziej
skomplikowanym przedsiqbiorstwem.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki podziqkowaf pani radnej za opinie i

poprosil Paniq radnq, aby zechciata wypowiedziei siq na temat wykonani budietu za rok
2016, informujqc jednoczednie, 2e dotychczasowq wypowiedziq pani radna przekroczyla czas
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okre6lony w Statucie Miasta. Dlatego Pan Przewodniczqcy podzigkowal Pani radnej za

wypowiedZ ipoprosil o zajqcie miejsca.
Radna Olga Krut-Horonziak zwr6cita siq do Przewod niczqcego Miasta, aby nie byl bezczelny
przy takiej sprawie jak okreilanie pracy Prezydenta Miasta.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzil, i2 uda, ii nie uslyszaf
inwektyw kierowanych w jego stronq przez Paniq radnq jednocze6nie zapraszajqc na
m6wnicq radnego Dariusza Jaworskiego, kt6ry zglaszal chqi zabrania gfosu.
Radna Olga Krut-Horonziak stwierdzila, ie Przewodniczqcy Rady dopuszcza do glosu radnych
po raz drugi natomiast Pani radna nie wyczerpala swojej wypowiedzi w pierwszym
wystapieniu.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki ponownie wyjaSnil, ie pani radna
wyczerpata czas swojej wypowiedzi okre6lony w Statucie Miasta, dziqkujqc za

dotychczasowQ wypowiedi poprosil o zajecie miejsca przez Paniq radnq. Ponadto do
m6wnicy po raz kolejny zaprosii radnego Dariusza Jaworskiego.
Radnv Dariusz Jaworski stwierdzit,2e wa2na dyskusja, kt6ra corocznie odbywa sie na sali bez
wzglqdu na to, kto jest prezydentem i jacy radni zasiadajq na sali obrad posiada jeden staly
element jest nim Skarbnik Miasta iw tym wypadku nie ma zmian. Pan radny wyjaSnil, ie
radni PIS nie wstydzE sie tego, 2e byia zawiqzana w tej kadencji koalicja z Prezydentem
Miasta Panem Markiem Wojtkowskim, z kt6rym Pan radny zna siq od wielu lat ima wiele
wsp6lnych poglqd6w historycznych na temat przeszlo5ci itego, co dzialo siq w tym kraju
oraz tego, co powinnilmy wykonywad w obecnej rzeczywistoici. Wspomniana koalicja byia
w6wczas potrzebna, poniewa2 byla jedna wsp6lna wizja i nale2aio zerwai uklad
postpezetpeerowski i SLD, kt6ry rzqdzil tym miastem, bylo to posuniqcie wla(ciwe. Niestetv
iycie weryfikuje zamierzenia i poglqdy. Ponadto Pan radny ma wraienie, kt6re nie opuszcza
go od wielu lat, ie dyskusja nie toczy siQ na temat sprawozdania oraz absolutorium, recz
dyskusja toczy siQ na temat sprawozdania RIO iskarbnika Miasta. Budiet Wioclawka jest
budietem trudnym i ciqiy na wszystkich obowiqzek, aby 6rodki finansowe, kt6rymi
dysponuje samorzqd byly jak najlepiej wykorzystanie w sytuacji tak wielu potrzeb
szczeg6lnie spolecznych. Dlatego tei Pan radny wskazal dwie sprawy a mianowicie
nawiqzuj4c, do filmu okreilil Skarbnika Miasta, jako stra2nika galaktyki czuwajqcego nad
budietem oraz jego realizaciq, lecz ma byd to realizacja 2ywa a nie realizacja zachowawcza,
realizacja uwzglqdniajqca potrzeby w danym roku budietowym, kt6ra w kaidej chwili mo2e
przenie66 niewykorzystane irodki na inne potrzeby. W wykonaniu budietu znajduje siq
wiele pozytywnych spraw wskazuiqcych, 2e miasto jest w stanie wlaiciwie wykorzystai
6rodki finansowe np. w zakresie remont6w ulic i chodnik6w, lecz ich wvsokodt ro
jednocze6nie kropla w morzu potrzeb, poniewa2 wysokoSi 6rodk6w niewykorzystanycn
powoduje, ie moina bylo zrobii wigcej, lecz,,stra2nik galaktyki" czuwa inie pozwolii na
takie kroki. Podobnie ma siq sytuacja w sferze dobrych warunk6w pracy i piacy
pracownik6w samorzqdowych, na co wielokrotnie wskazywali radni np. dotyczy to
pracownik6w kultury, kt6rzy zarabiajq najniisze pensje w kraju mimo posiadania bardzo
dobrego wyksztafcenia oraz przygotowania merytorycznego - w tym wypadku tak2e brak
jest zgody Skarbnika Miasta,,stra2nika galaktyki", kt6ry takie ina to nie pozwala. Czytajqc
jednak sprawozdanie okazuje siq,2e sq oszczqdnosci m.in. na tych (rodkach, kt6re stanowily
rezerwq i zostaly przeznaczone na wynagrodzenia. SE to bardzo dziwne sprawy i

niezrozumiale dzialania, podczas rozm6w na komisjach prezydenci izastQpcy przyznaiq rac;q
i zapewniaiq, 2e bqdq irodki finansowe natomiast na drugi dzieri okazuje siq, ie nie ma
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mo2liwoSci wydatkowania (rodk6w na ten cel, poniewa2 Skarbnik Miasta nie wyrazil na to
zgody. I to jest najwiQksza slaboii, czego nie zrobiono od poczqtku, naleiato zmienii
,,strainika galaktyki"i w6wczas sprawozdania bylyby lepsze, choi nie ka2dy chce siq do tego
otwarcie przyznai. Pan radny mial marzenie,2e gdy powstala ta koalicja w skali kraju
nietypowa iniemo2liwa razem z Prezydentem wywodzqcvm siq z innej opcji, ale otwartym
na postulaty bqdzie mo2na podjqi wsp6lpracQ na rzecz miasta. Tak siq jednak nie stalo, nad
czym Pan radny bardzo ubolewa, chod jest w dalszym ciqgu nastawiony optymistycznie i

otwarty na wspofprace.
Radnv Krvstian Luczak ustosunkowuiQc siq do wypowiedzi przedm6wc6w np. do roku
straconych szans czy te2 lichego bud2etu stwierdzil,2e nie moina w ten spos6b okreSlai
roku 2016 iwsp6lczuje osobom, kt6re rok wsp6lnej pracy postrzegaja w ten spos6b gdy2
byla to praca czyniona razem z Prezydentem Miasta, a niekt6rzy radni nie dostrzegajq
zmian, kt6re nastQpily ipojawily siQ na poszczeg6lnych osiedlach miasta, nie brali r6wniei
udzialu w spotkaniach organizowanych przez prezydenta Miasta, na kt6rych mieszkarlcy
zgfaszali swoje problemy, lecz r6wnie2 byly okazje do wysluchania pozytywnych opinii na
temat dzialai Prezydenta i Rady Miasta. pan radny rozumie, i2 rola opozycji jest taka, ze
m6wi siq o rzeczach zlych io takich, kt6rych nie udalo siq zrealizowai, lecz konstruktywne.l
krytyki, kt6ra mo2na uznai jest niewiele. pan radny wyjaSnif, 2e w przypadku przedszkola nr
30 okres realizacji inwestycji oraz zwiqkszone koszty w przypadku zadania, kt6re ma na celu
poprawQ komfortu dzieci naszego miasta w tym przypadku jest akceptowalna. Natomrasr
wypowiedzi radnych dotyczqce braku realizacji problem6w zglaszanych w formie interpelacji
nie sa w kaidym przypadku mo2liwe do realizacji i nale2y mied to na uwadze. pan radny
zlo2yl wiele interpelacji iwiele z nich zosta'io zrealizowanych a wiele czeka na realizac;q,
r6wnie2 dotyczy to problemu miejsc parkingowych przy ul. Kapitulnej, o kt6rym byta mowa
uprzednio. Pan radny zasugerowal, aby unikai okreileri, ie byl to stracony rok, poniewaz w
ten spos6b podsumowuje siq swoiq wtasnq prace a na pewno kaidy z radnych uwaia, ie cos
dobrego w tym czasie dla miasta ijego mieszkaric6w zrobil.

stwierdzi, ie absolutorium dla
Prezydenta Miasta za rok poprzedni jest okaziq do refleksji nad finansami miasta iczy
wpfywajq one na jego rozwoj. Z punktu widzenia ksiqgowego bud2etu wszystkie sprawy sq
poukladane i wyglqdaiq prawidtowo natomiast gorzej jest z perspektywa rozwoju. odnoszqc
siq do wypowiedzi przedm6wcy Pan radny wyja6nil, it krytyka wyptywa nie tylko, dlatego, ie
budiet nie zostal wykonany tak jak mo2na byioby tego sobie iyczyt, lecz tak2e, dlatego
poniewai nie widai perspektyw rozwoju miasta inie sq wykorzystywane te szanse, ktore
stwarza Rzad oraz samorzqd wojew6dztwa. Dochody budiety zamknety siq kwotq ponad
500 mln. zf. Przewodniczqcy Klubu radnych pls radny Jaroslaw chmielewski wyjainil, z
czego wynika ich wykonanie, natomiast wydatki ksztaftowaty sie na poziomie 5g2 mln. zl.,
wydatki maiqtkowe zrealizowane zostaty przez prezydenta Miasta na poziomie 7g,3o% czyli
z planowanych 6rodk6w w wysokoSci 78,6 mln. zl. wykonanie wydatk6w majqtkowycn
oscylowato na poziomie 61 mln. zt. czyli o 17 mln. mniej. wykonanie wydatk6w
maiEtkowych stanowi jedynie ro% po stronie dochod6w miasta. Niskie wvkonanre
dochod6w maiqtkowych nie wynika z nadzwyczajnych sytuacji, w kt6rych powstaly
oszczqdno(ci inwestycyjne, lecz wynika z pewnego rodzaju marazmu oraz przeciqgajqcych
siq i dfugotrwalych procedur zwiqzanych z przetargami, ponadto wystepuje bylejakodd w
wykonywaniu zadari inwestycyjnych, na kt6re wskazuje jedna z rokarnych terewizlr a
Prezydent nie potrafi siq do tego odnieii i podiqi skutecznych dzialari, aby tego rodzalu



zjawiska wyeliminowai. Miasto jest 100% wla6cicielem sp6lek komunalnych, dlatego tei Pan

radny zgfosil podczas posiedzenia Komisji Budietu, aby podczas kolejnych obrad zostaty
rozpatrzone sprawozdania z dzialalnoici tych sp6fek, co zyskalo poparcie calej Komisji ima
nadziejq, ie takie obrady siq odbqdq, lecz ze wzglqd6w proceduralnych tych materiai6w
jeszcze nie ma, lecz Pan Prezydent, jako zgromadzenie wsp6lnik6w posiada takE wiedzq i

mo2e zapoznad radnych z informacjq nt. kondycji finansowej sp6lek miejskich, poniewa2 jest
to istotne dla mieszkaic6w, kt6rzy sq wlaScicielami tych podmiot6w. Klub radnych PIS

pokladat du2e nadzieje, 2e Prezydent Miasta Pan Marek Wojtkowski pomimo braku
doSwiadczenia samorzqdowego bqdzie siq szybko uczyl ijako dobry menager bqdzie
sprawnie zarzqdzal miastem i podlegfym personelem. Nic takiego siq nie stafo Prezydent
Miasta nie okazal siq dobrym menagerem natomiast Pan radny, jako wieloletni
samorzqdowiec znajqcy wszystkich prezydent6w, ktorzy sprawowali wladzq w mieScie
stwierdzil, 2e tak stabej prezydentury jak obecna, nasze miasto nie posiadalo. Stqd refleksja,
2e w roku 2002 roku, kiedy zmieniono pewne zasady funkcjonowania samorzqdu i wtodarze
miast uzyskali szerokie kompetencje kosztem kompetencji radnych okazalo siq po latach,2e
nie jest to dobre rozwiqzanie, lecz w chwili obecnej Rada Miasta nie ma na to wptywu. Aby
przekonai siq o najbliiszych dziataniach Prezydenta Miasta pan radny zlo2yf interpelacjq
dotyczacq 6rodk6w, jakie pozyskal Wloctawek oraz jakie zamierza pozyskai w przyszloSci, w
otrzymanej odpowiedzi Prezydent poinformowat, ie na lata 2Ot4 - 2O2O miasto wystapi o
6rodki w wysoko6ci 72 87o tys. zl. co stanowi ok. 18 mln. zl. rocznie ijest niewysta rczaiqce w
stosunku do potrzeb. Dlatego krytyka wladz marszatkowskich w zakresie
niezr6wnowa2onego rozwoju jest nieuzasadniona w przypadku aplikacji o irodki na
wskazanym poziomie. Dlatego niezale2nie od tego, jakie ugrupowanie sprawuje wladzg iw
jakiej skali czy na szczeblu krajowym czy tei samorzEdowym to nale2y zabiegai o irodki
zewnQtrzne, poniewai sa one istotne dla rozwoju lokalnej spoleczno6ci, lecz nie.iest to
widoczne ze stronv obecnego prezydenta, a w niekt6rych sprawach jak np. zwiqzanych z
geotermia sq dziafanie blokuiqce. Dlatego w ocenie pana radnego obecna prezydentura jak i

gfosowanie nad absolutorium jest glosowaniem symbolicznym bez skutk6w dla miasta ijego
wlodarza. Pan radny wspomnial, ii za chwilq nastqpi czas wakacji, lecz ma on wraienie, ze
Pan Prezydent Marek wojtkowski jest na wakacjach od 2lat i7 miesiQcy ijest to taka
wakacyjna prezydentura.
Radna Aenieszka chmielewska stwierdziia, 2e rolq opozycji jest krytyka i wykazywanie
nieprawidlowosci, lecz radni opozycji chcE przedstawii mieszka6com obecnq prezydenturq
w jak najbardziej negatywnym 6wietle. Lecz jak wskazala pani radna opozycja zapomniala o
tym, ie czeSd postulat6w, kt6re zostaiy wpisane do bud2etu byfy propozycjami radnych plS i

na niekt6rych osiedlach, kt6re wymagaly zmian, niekoniecznie flagowych realizowanych ze
6rodk6w unijnych, lecz takich, kt6re utatwiaiQ codzienne funkcjonowanie poprzez poprawq
infrastruktury zostaty zrealizowane. Natomiast pewne op6inienia lub zwiqkszenie wydatk6w
urasta do rangi problemu bez dostrzegania pozwywnych stron, jak trudno bylo niekt6re
inwestyc.ie umie6cii w bud2ecie miasta, aby one zaistniaty ijak ciq2ko bylo wywalczyi uni.ine
Srodki lub inne dotacje zewnqtrzne na ich realizacjg. Udalo siq to obecnej ekipie rzqdzqcel.
Pani radna wymienial niekt6re inwestycje, o kt6re wnioskowali radni i kt6re znalazly siq w
realizacji sq w jej trakcie lub zostaiy zakohczone, sE to m.in. na osiedlu Zawifle, kt6re oo
wielu lat w poprzednich prezydenturach nie znalazlo zainteresowania doczekafo siq boiska
wielofu n kcyjnego przy sP nr 8, wpisane remontu ul. Grodzkiej wraz z kanalizaciq deszczowq,
Scieika rowerowq i chodnikami, zadbanie o biblioteki miejskie, kt6re od wielu kadencii
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domagaty siq doposa2enia, doposaienie szk6i w trudnym momencie reformy edukacji, kt6rq
przeprowadzila we wtoclawskiej oSwiacie Pani Barbara Moraczewska Zastepca Prezydenta
Miasta wraz z Wydzialem Edukacji, co niebylo fatwe, na innych osiedlach realizacja malych
inwestycji ufatwiajqcych codzienne funkcjonowanie przebiegala podobnie, wyremontowano
szereg ulic i chodnik6w przy ograniczonych Srodkach finansowych. Pani radna stwierdzila, 2e

pomimo 162nych spojrzeri na prezydenture Pana Marka Wojtkowskiego mieszkaficy
dostrzegajq poprawq warunk6w funkcjonowania w najbli2szym otoczeniu nawet w skrajnie
trudnych warunkach ich realizacji jak np. postulaty dotyczqce teren6w zalewowych wladza
samorzqdowa doklada wszelkich stara6, aby m6c pochylii siq nad postulatami wnoszonymi
przez mieszka6c6w. Dlatego nale2y docenid starania Prezydenta Miasta i dokonujqc oceny
dostrzec, ie byl to dobry czas dla Wfoclawka ijego mieszkaric6w.
Radna Katarzvna Zarebska odnoszqc siq do wypowiedzi radnych PIS stwierdzila, ie odnosi
wra2enie, ii 2ycie toczy siq w dw6ch r6inych miastach. Pani radna nie zgodzila siq z

prezentowanym przez opozycjq poglqdem, ie miasto Wloclawek sig nie rozwija i brak jest
oZywienia gospodarczego. Pani radna wskazala,2e na ka2dym z wloclawskich osiedli mo2na
zaobserwowai zmiany poprzez budowq lub remonty chodnik6w, dr6g oraz infrastrukturq
towarzyszEcE. Dlatego dziwi PaniQ radna, i2 radni PIS nie dostrzegajq tych zmian, dlatego
Pani radna zwr6cila siq do radnych z opozycji o wsp6lpracq i rozmowy, kt6rych zabraklo na
spotkaniach z mieszkaicami, kt6re prowadzil na osiedlach miasta Prezydent Marek
Wojtkowski. Jedynie na osiedlu,,Mate Potudnie" w tego typu spotkaniu uczestniczyf radny
J6zef Mazierski. Pani radna podkreSlifa, i2 mieszkaricy Wloclawka rozliczq wszystkich
radnych, nie tylko Prezydenta Miasta, ponadto w imieniu mieszkaric6w,,Malego poludnia"
Pani radna podziqkowala Prezydentowi Miasta za rozw6j tego osiedla.
Radnv Janusz Debczvriski zwracaiqc siq do Pari radnych z pO wyjajnit, 2e radni plS nle
spotykaje siq z mieszka6cami miasta okazjonalnie, raz w roku, lecz spotykajQ siq, na co dzieri
iw spos6b aktywny problemy mieszkaic6w staraja sie przenosid na forum miasra.
AktywnoSi PO Przewodniczqcy Rady Pan Krzysztof Kukucki w przypadku jednej z pan

radnych okre6lit uprzednio, i2 byta 1000% gdy2 miala pierwsze wystqpienie podczas obrad
Rady Miasta. Zdaniem Pana radnego miarq prezydentury pana Marka Wojtkowskiego sq
mafe inwestycje na osiedlach,6wiecqce dekoracje, zabawki, czyli sq to male igrzyska, kt6re
urzqdza Prezydent, ponadto 2aden z prezydent6w w ciqgu dw6ch lat nie zakupil dw6ch
samochod6w dla zaspokojenia swojej pr6inojci a zrobit to pan Marek Wo.itkowski.
Radnv stanislaw Krzemieniewski odnoszEc siq do wypowiedzi pani radnej Agnieszki
Chmielewskiej wyjaSnil, ie boisko wielofunkcyjne przy sp nr 8 bylo zapisane, iako inwestycja
w budiecie minionej kadencji z inicjatywy pana radnego, natomiast wykonanie przesuniqto
na rok 2015-2016. Zdaniem Pana radnego Pani radna mogta dolo2yi starari, aby inwestycja
zostata zrealizowana przez Prezydenta Miasta w ci4gu jednego roku, natomiast w przypadl(u
ulicy Grodzkiej r6wnie2 remont z inicjatywy pana radnego moina byio przeprowadzii
wcze3niej, poniewai byly niewykorzystane 6rodki budietowe w roku 2016.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzil, i2 wszyscy radni ma;q
niedosyt, jeSli chodzi o wydatkowanie Srodk6w inwestycyjnych, poziom obrazuiqcy rozw6j
miasta jest niewystarczajqcy, przyjqte 10% stanowi pewnQ stagnacjq a nie rozw6j, na tle
dw6ch poprzednich kadencji stanowi wysokq 162nicq. wsfuchuiqc siq w wypowiedzi radnycn
Pan Przewodniczqcy zauwaiyl, ie warto przywolai stowa radnego Janusz Dqbczyiskiego,
kt6re padly podczas dyskusji w roku ubiegfym, kiedy to pan radny m6wil,2e bud2et roxu
2015 pod wzglqdem finansowo-ksiqgowym byt wykonany wfaiciwie, brak jest, zatem



przeszk6d natury formalnej iprawnej, kt6re skfanialyby Klub radnych PIS do gfosowania
przeciwko. Jak zapisano w protokole z nadwyiki budietowej cieszy siq Skarbnik Miasta, ale
nadszedl czas oszczqdzania i brak jest jeszcze w chwili obecnej wielkiego naplywu Srodkow
zewnqtrznych. Pan Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki dokonaf
por6wnania wykonania bud2etu, kt6re uzyskalo poparcie radnych PIS z wykonaniem
budZetu za rok ostatni. Klub radnych PIS uznal, 2e warto poprzed bud2et, w kt6rym
wykonano wydatki na poziomie 93% w kwocie ponad 527 mln. zl., lecz nie chce poprzei i

udzielit absolutorium Prezydentowi za rok, w kt6rym bud2et wykonano nie, 93% lecz 98% w
kwocie ponad 600 mln. zt. Klub PIS udzielit absolutorium Prezydentowi za wykonanre
inwestycji w roku 2015 na poziomie 74%, lecz nie chce tego zrobii za rok, 2016 w kt6rym
wykonanie inwestycji bylo na poziomieTS%.W liczbach jest to 50 mln. zl. na inwestycje, co
uzyskalo akceptacjq radnych PlS, a 51 mln. zt. wydatkowanych na Inwestycje w roku 2016 na
takq akceptacjq nie zasluguje. Odnoszqc siq do zadluienia miasta przewodniczqcy Rady
Miasta poinformowal, 2e w roku 2015 wynosilo ono 288 mln. zt. i ksztattowalo sie na
poziomie 57o/o, co bylo akceptowane przez PlS, natomiast za rok 2016 wskainik w wvsokodci
44% i dlug w wysoko6ci 268 mln. zf. nie jest akceptowany. Przewodnicz4cy Klubu radnych
SLD radny Jaroslaw Hupalo zwr6cit uwagq, i2 radni SLD nie bqdq brad udzialu w sporach
politycznych, dlatego tez Pan radny wskazal jedynie pewne dane por6wnawcze i poprosil o
odnoszenie siq do nich oraz o podejmowanie decyzji na ich podstawie. Radni sLD wskazywali
w roku ubieglym, 2e jest slabo, lecz por6wnuiqc rok do roku jak wynika z przedstawionych
danych widai poprawe inaleiy liczyi na to, ie za rok, kiedy odbqdzie siq kolejne spotkanie
w tej sprawie wskainiki oka2q siq duio lepsze a do tego potrzeba wsp6lnej pracy bez
wzglgdu na uklad sil w samorzqdzie gdyi kaidemu zaleiy na szybkim rozwoju miasta.
Radnv Janusz Debczvriski odnoszqc siq ad vocem do wypowiedzi przedm6wcy stwierdzii, ie
Pan Przewodniczqcy apelowal do wszystkich radnych o merytoryczne wypowiedzi na temat
zwiqzany z procedowanym zagadnieniem iz absolutorium dla prezydenta Miasta
wygfaszaiqc w chwili obecnej tyradq iakby to pls bylo prezydentem Miasta. Radni pls
wyjasnili w dyskusji, dlaczego oraz z jakich powod6w nie bqdq gfosowai za udzielenrem
absolutorium Prezydentowi Miasta, kaidy na poczqtku moie sig pomylii, iesli chodzi o
wsp6ldziatanie PIS z Prezvdentem Miasta.

stwierdzil, ii Pan radnv odni6st zle
wraienie, jeieli chodzi o Jego uprzedniq wypowiedl.
Radna olga Krut-Horonziak stwierdzila, ie jednym z najwainiejszych punkt6w programu
wyborczego Prezydenta Miasta byfo tworzenie nowych miejsc pracy. w zwiqzku z tym pani
radna zaapelowala do Prezydenta Miasta o to, aby zaprzestai udzialu w mediach w zwiqzku z
rozbudowq Brzeskiej Strefy Ekonomicznej i firmy planujqcej tam inwestycje, kt6ra
spowoduje utworzenie ok. 1000 miejsc pracy niemal2e, iako jej tw6rca. pani raona
poinformowafa mieszkaic6w, i2 pan prezydent nie brat udzialu w jakichkolwiek
negocjacjach, kt6re doprowadzily do ulokowania w strefie tak duiej firmy. pani radna
poprosifa, aby Pan Prezydent nie odbieral zastug i nie wchodzit do samorzqdu brzeskiego,
gdy2 jest to wylqcznie zasluga Brze5cia Kujawskiego, jego wiadz samorzqdowych z
Burmistrzem Brzeicia Kujawskiego na czele. Je2eli samemu nie umie siq znaleli,
wynegocjowai, tworzyi nawet wewnqtrz miasta nowych miejsc pracy to jest wrqcz
niestosowne tzw. ,, podwieszanie" siq pod wielkq pracq, wielkie zabiegi i wielki sukces
innych, dlatego Pani radna poprosila, aby pan prezydent zaprzestal takich praktyk w
stosunku do innego samorzqdu.



zwr6cil siQ do
Przewodn iczqcego Komisji Rewizyjnej o zapoznanie radnych z wnioskiem Komisji Rewizyjnej
w sprawie absolutorium dla prezvdenta Miasta.

odczytal skierowany do Rady

wNrosEK NR 1/ 2017
KOMISJI REWIZYJNEJ RADY MIASTA

z dnia 06 czerwca 2017 roku
w sprawie absolutorium dla prezydenta Miasta Wloclawek

z wykonania budietu miasta Wioclawek za 2016 rok.

Komisja Rewizyjna w skfadzie obecnym na posiedzeniu:

1. rad ny J6zef Mazierski
2. radny Jacek Bulawa
3. radny Damian Chetminiak
4. radny Stanisiaw Krzemieniewski
5. radny Andrzej Palucki

Dziotajqc no podstowie:

przewodniczqcy Komisji,
czlonek komisji,
czlonek komisji,
cztonek komisji,
czlonek komisji.

- art. 18a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorzqdzie gminnym
( Dz. U. z 2016 roku poz.446 z p62niejszymi zmianami),

- art. 16 ust.3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorzqdzie powiatowym
( Dz. U. z 2016 roku poz. 814 z p6iniejszymi zmianami),

- art.27O ust.3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych
( Dz. U. z 2016 roku poz. 1870 z p6iniejszymi zmianami),

- 5 113 ust.1 Statutu Miasta Wloclawek

Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta Wloclawek
o udzielenie absolutorium prezydentowi Miasta za rok 2O1E

Przedmiotowy wniosek sformulowany zostal w oparciu o ocenq wykonania bud2etu, kt6ra
dokonana zostala na podstawie sporzqdzonego przez prezydenta Miasta sprawozdania z

wykonania bud2etu miasta wloclawek za 2016 rok oraz analizq zgodnojci wykonanra
bud2etu z uchwalonym budzetem miasta.

szczeg6lowe uzasadnienie wniosku zawarte zostalo w opinii Komisji Rewizyjnej Nr 2/2or7 z
dnia 06 czerwca 2077r., kt6ra stanowi zalqcznik do niniejszego wniosku.

Miasta wniosek o nastqpujqcej trejci:

zo



Wniosek przyjeto w glosowaniu jawnym w obecnoSci 5 cztonk6w Komisji Rewizyjnej

nastqpujqcym stosunkiem glos6w:

za udzieleniem absolutorium - 1 glos,
przeciwko udzieleniu absolutorium - 0 glos6w,
wstrzymujEcych siq - 4giosy

Po odczytaniu Wniosku Komisji Rewizyjnej przez Przewod niczqcego Komisji, Przewodniczqcy
Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowai radnych, i2 przystQpuje do procedury
gfosowania.

W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki skierowat
zapytanie, kto z radnych jest za przyjQciem projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia
sprawozdania finansowego miasta Wloclawek za 2016 r. wraz ze sprawozdaniem z

wykonania budietu miasta Wloctawek za 2016 rok?
W wVniku glosowania orzeprowadzonego przv udziale 24 radnvch za przvieciem proiektu
uchwalv w sorawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Wloctawek za 20L6 r.
wraz ze sprawozdaniem z wvkonania budietu miasta wloclawek za 2016 rok opowiedzialo
sie 14 radnvch orzv 10 glosach przeciwnvch oraz braku glos6w wstrzvmuiacvch sie.
Po zakofczonym gtosowaniu Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie w rezultacie
przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjqta przez RadQ Miasta.

Nastgpnie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, 2e
rozpoczyna procedurq glosowania nad projektem uchwafy w sprawie absolutorium ota
Prezydenta Miasta Wloclawek za 2016 rok. ponadto przewodniczqcy Rady Miasta
poinformowal radnych, i2 do podjqcia uchwaty konieczna jest bezwzglqdna wiqkszodi
gtos6w ustawowego skladu Rady, zgodnie z art. 28a ust. 2 ustawy o samorzqdzie gminnym.
W zwiqzku z tym Przewodniczqcy Rady Miasta skierowal zapytanie, kto z radnych jest za
przyjqciem projektu uchwaty w sprawie absolutorium dla prezvdenta Miasta za 2016 rok?

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego glosowania
Rada Miasta podjqla uchwatq.

Glos zabraf Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski, dziqkujqc tym wszystkim, kt6rzy
pozytywnie ocenili wsp6lnq dzialalnoji oraz dali kredyt zaufania. prezvdent Miasra
poinformowal, ie nie bqdzie siq odnosil do zloiliwoici skierowanych pod Jego adresem,
poniewai nie ma tego w zwyczaju w dzialalnodci publicznei, poniewai 2ycie publiczne
powinno dq2yi do tego, aby zloiliwo6ci ograniczai. przed wladzami samorzqdowymi oraz
radnymi stoi tyle wyzwah ityle problem6w, ie nale2y siq skupiai nad ich rozwiqzywaniu, do
czego zobowiqzuje wyb6r mieszkarrrc6w. Niemniej jednak prezydent Miasta podziqkowal za
wszystkie krytyczne glosy bqdqce wyznacznikiem pracy iwskaz6wkq do dalszej pracy na
najbli2szy rok. Prezydent Miasta odni6st siq do wypowiedzi radnego Dariusz Jaworskiego,
kt6ry swoim wystqpieniem przypomnial pewnq sekwenciq zdarzen, kiedy w roku zor4 pan
Prezydent zostal wybrany do pelnienia funkcji i rozpoczynat swojq pracq, dlatego pan
Prezydent nie podziela zdania Pana radnego, ie wsp6lna niechqd do postkomunizmu
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spowodowafa,2e Prezydent podjql wsp6lpracq z PlS. Pan Prezydent wyja5nit,2e w swojej
dzialalnoici nigdy nie kierowaf siQ iadnymi resentymentami historycznymi inie generowat
jednoznacznych ocen dawnego i obecnego systemu. Prezydent Miasta stwierdzit, 2e na
poczEtku ufal, i2 na poziomie samorzqdu terytorialnego bqdqcego sukcesem lll RP

odrzucajqc emocje obecne ze wzglqd6w politycznych uda siq zawsze znaleii konsensus.
Okazuje siq, ie nie zawsze jest to mo2liwe, choi Pan Prezydent stronil od wystapiei
majqcych znamiona wystqpie6 politycznych, pomimo, ii jest czlonkiem partii i przez 2

kadencje byl parla menta rzystq gdy2 uwa2a, ie samorzad nie jest miejscem do uprawiania
polityki. Pan Prezydent stwierdzii,2e mocno siq zawi6dl na koleiankach ikolegach z PIS

gdyi niestety polityka zaczqla przewaiad a obecnie w spos6b szczeg6lny od momentu, gdy
PIS wygralo wybory parlamentarne. Zdaniem Pana Prezydenta polityki nie da siq przenieSi
do samorzEdu, choi PIS pr6buje to robii ze zlym skutkiem dla naszego padstwa. StQd
pytanie, w jakim kierunku zmierzamy? Pani radna Olga Krut-Horonziak chwalila zmianq
ustawy o RlO, natomiast zdaniem Pana Prezydenta wpisanie kryterium gospodarnoSci przy
ocenie RIO to otwarcie drzwi do ocen politycznych. Bqdq to oceny polityczne majqc na
uwadze fakt, 2e wczeSniej zostanq dokonane zmiany w skladach osobowych RlO, nie
wiadomo, w jakim kierunku to wszystko zmierza, partia PIS niszczy wszystko, co udalo siq
zbudowai przez 30 lat. Nale2y miei jedynie nadziejq, ie emocji politycznych uda siq uniknq
na poziomie samorzqdu a wyb6r dokonany przez mieszkaic6w na funkcje radnych,
prezydenta powinien skupiai siq na dobrze spelnionym obowiqzku wobec mieszkadc6w
miasta, kt6rzy dokonali takiego wyboru. Przyjete sprawozdanie byto sprawozdaniem z

wykonania budietu, kt6ry byi budietem radnych miasta i mieszkaric6w. Radny Chmielewski
wymienif, co zostalo wpisane do planu bud2etu na 2016 rok a zatem Pan radny Chmielewski,
jako do5wiadczony samorzqdowiec jest sobie sam w stanie odpowiedziei, 2e to, co zostalo
wpisane zostato zrealizowane w 9oo/o bqdi jest w trakcie realizacji, byfy to propozycje
radnych, mieszkafic6w, kt6re zostaly uwzglqdnione. Dlatego tei zaskakuje pana prezydenta
glos radnego J6zefa Mazierskiego, kt6ry w gabinecie Prezydenta czy Pani Wiceprezydent
m6wi zupelnie, co innego nii z m6wnicy, kiedy wyglasza ocenq politycznq, jest to trudne do
zrozumienia. Na zakodczenie swojej wypowiedzi Prezydent Miasta podziQkowal za ocenq r

zaprosil wszystkich do wsp6lpracy, do kt6rej jest zawsze gotowy.

Procedowane uchwaty stanowiq zaiqcznik do niniejszego protokoiu.

Ad.5
Wystqpienie Rektora Kujawskiej Szkoly Wyiszej na temat dzialalnosci uczelni.

Gtos zabraf Rektor Kujawskiej Szkoly Wyiszej we Wloclawku prof. nadzw. dr hab. Stanistaw
Kunikowski, kt6ry poinformowat m.in., ie zaloiycielem Uczelni jest Wtoclawskie
Towarzystwo Naukowe, kt6re ponosi pelnq od powiedzialno6i organizacyjnE istrategicznE
wobec Uczelni. Uczelnia w 1995 roku otrzymala nazwq Wyiszej Szkoly pracy Socjalnej, od
roku 1997 nosila nazwq Wy2szej Szkoly Huma n istyczno-pedagogicznej natomiast od roku
2015 Uczelnia nosi nazwq Kujawskiej Szkoty Wyiszej. Wloclawskie Towarzvstwo Naukowe
jest jednq z niewielu w Polsce organizacji spoiecznych o charakterze og6lnym, kt6re
posiadaiq wtasnq uczelniq. Kujawska szkola wy2sza we wloclawku jest najstarszq uczelniq
niepublicznq w wojew6dztwie kujawsko-pomorskim. Nale2y tei do czof6wki najlepszych
uczelni tego sektora ksztatcenia w regionie na podstawie corocznie publikowanych przez
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"Rzeczpospolitq" i "Perspektywy" ranking6w szk6l wy2szych. KSW prowadzi studia I stopnra
(licencjackie oraz in2ynierskie), ll stopnia oraz studia podyplomowe. Cieszq coraz wyisze z

ka2dym rokiem oceny wdr6d pracodawc6w dla naszych absolwent6w oraz pozytywna ocena
funkcjonowania Biblioteki KSW w zakresie stosunku liczby zbior6w drukowanych do og6lnej
liczby student6w oraz stopiefi informatyzacji biblioteki. wtainie Biblioteka Naukowa i

Archiwum jest wizyt6wkq szkoty z ksiqgozbiorem ponad 55 tys. wolumin6w oraz czytelnra, z

kt6rej jednorazowo moie korzystai jednoczeSnie 50 os6b. od momentu powstania uczelni
mury Uczelni opuScilo ponad 18 tys. absolwent6w. W ofercie ksztalcenia znajdujq siq
nastepujAce kierunki studi6w: administracja, bezpieczerlstwo i higiena pracy,
bezpieczeristwo narodowe, budownictwo, ekonomia, energetyka, fizjoterapia, iniynieria
mechaniczna, logistyka, pedagogika, logopedia, pielqgniarstwo, praca socjalna, transport i

wychowanie fizyczne. Studia na pielegniarstwie i pedagogice dajq moiliwo(i uzyskanra
stopnia magistra. Kierunki prowadzone przez KSW posiadajq pozytywne oceny polskiej
Komisji Akredytacyjnej., KSW zawarla ponad 40 r62nego rodzaju porozumieri ium6w z

instytucjami paistwowymi, samorzqdowymi, uczelniami i przedsiqbiorstwami, kt6rych
celem jest wsp6lna realizacja badafi, organizacja spotkarl naukowych oraz prowadzenre
ro2nego rodzaju kurs6w, szkoleri i studi6w podyplomowych. Na ponad 30 studiach
podyplomowych ikursach, KSW ksztalci gt6wnie pracownik6w samorzqdu terytorialnego,
oswiaty i personelu sluiby zdrowia. co roku oferta w tym zakresie jest poszerzana o nowe
propozycje. Uczelnia posiada tak2e kartg Erasmusa iaktualnie bierze udzial w programie
Erasmus +, w ramach kt6rego realizowana jest wymiana student6w, wyjazdy wykladowc6w
a takie wizyty studyjne pracownik6w administracji na uczelniach zagranicznych, z kt6rymi
wSHE podpisala stosowne umowy bilateralne. KSW wsp6tpracuje z uczelniami partnerskimi
z Austrii, Turcji, totwy, Grecji, portugalii, Bulgarii, Wtoch, Danii, Hiszpanii, Stowenii, Niemiec,
Rosji, chin, Ukrainy i Bialorusi. wydawane sq wsp6lne prace naukowe iorganizowane
konferencje, np. podejmuiqce problematykq ludzi starych, pedagogiki pracy, ekonomii,
pielQgniarstwa, kultury iigzyka polskiego. Dzialalnosi badawcza i naukowa prowadzona lesr
przez cztery instwuty: Instytut Pedagogiki, Instytut Nauk o Zdrowiu, Instytut Logistyki i

Techniki oraz Instytut Nauk o Bezpiecze6stwie i obronnojci. Nauczvciele akademrccv
prowadzq badania m.in. w oparciu o granty uczelniane, uczestniczq z referatami w
konferencjach organizowanych przez inne jednostki badawcze a takie organizuiq spotkania
naukowe pod auspicjami KSW. Uczelnia od poczqtku swojego istnienia wlasnym naktaoem
opubfikowala 221 pozvcii ksiqikowych, w tym Debiuty Naukowe, w kt6rych prezentuiq
swoje wyniki badari studenci i absolwenci oraz wydawane od 2or2 r. miqdzynarodowe
czasopismo naukowe ,,PielQgn iarstwo Neurologiczne i Neurochiru rgiczne". Dotychczas
ukazalo siq 14 numer6w. Najbardziej wSrdd kadry akademickiej i student6w cieszy siq
wlasny p6lrocznik Zeszyty Naukowe wsHE. w ramach KSW dzialaiq Kola Naukowe
student6w, kt6re zajmuiq siq r6inorodnq tematyka wynikaiqcq z program6w ksztalcenra.
uczelnia aktywnie wspiera dzialalnodd k6l naukowych, zdaiqc sobie sprawq, ie praca w nich
to dla student6w pierwsze ibardzo cenne doiwiadczenia do przyszlej kariery zawodowej.
Kola naukowe daiq studentom nieograniczone mo2liwoici rozwoju. studenci organizulq:
konferencje naukowe, imprezy iwyjazdy integracyjne, spotkania z praktykami iekspertamr,
realizuiq wiasne projekty badawcze. Dziqki temu ju2 na studiach nabywaiq kompetencje,
kt6re pracodawcy ceniq sobie najbardziej: pracowitodi, samodzielno(i, kreatywnodi i
umieiqtno6i pracy. we wrzeiniu 2o!2 r. zainaugurowar swoiq dzialalnoid Zesp6r szk6r
Akademickich przy KSW, kt6ry cieszy siq coraz powodzeniem wir6d mlodzieiv miasta i



regionu, zwlaszcza klasy sportowe oraz mundurowe. Uczniowie realizuja swoje pasje
sportowe w Uczniowskim Klubie Sportowym trenujqc sztuki walki isamoobrony oraz w
Uczniowskim Klubie Sportowym Lider, w ramach kt6rego biorq udzial m. in. w rozgrywkach
pilki no2nej. Z mySlq o uczniach klas mundurowych Zespolu Szk6l Akademickich, a tak2e
studentach kierunku Bezpieczefstwo Narodowe utworzono w strukturze KSW Centrum
System6w Bezpieczeistwa iKsztalcenia Sluib Mundurowych. Jednostka ta ma za zadanie
wspierat i prowadzii praktyczne ksztatcenie oraz doskonalenie przygotowania zawodowego
z szeroko rozumianej problematyki bezpieczeistwa. W KSW funkcjonuje Akademickie
Centrum Pomocy Psychologiczno - Pedagogicznej, kt6re zostafo powolane do 2ycia w 2010
r. a jego gt6wnym zadaniem jest udzielanie pomocy psychologiczno - pedagogicznej
studentom KSW, absolwentom Uczelni oraz ich rodzinom. W obszarach dzialari jednostki
znajdujq siq: poradnictwo, wsparcie spoteczne, 162ne formy terapii, diagnostyr<a,
profilaktyka i psychoedukacja. Celem Akademickiego Centrum Pomocy psychologiczno -
Pedagogicznej KSW jest tak2e tworzenie zaplecza dydaktyczno - badawczego dla student6w,
absolwent6w KSW i pracownik6w naukowych. KolejnE jednostkE jest Eiuro ds. Pozyskiwania
Funduszy ZewnQtrznych powolane w celu pozyskiwania Srodk6w finansowych na inwestycje
i rozw6j Uczelni pochodzacych w szczeg6lnoSci z funduszy strukturalnych i program6w
wsp6lnotowych Unii Europejskiej oraz grant6w Ministerstwa Nauki iszkolnictwa Wy2szego.
Zajmuje siq r6wnie2 koordynowaniem projekt6w realizowanych przez Uczelniq. W Uczelni
dzialajq takie Studium Wychowania Fizycznego oraz Studium Jqzyk6w Obcych, kt6rych
zadaniem jest przygotowanie student6w do cato2yciowej troski o cialo i zdrowie oraz
organizowanie i przeprowadzanie zajqi z jqzyk6w obcych dla student6w wszystkich
wydziai6w KSW. Celem Zalo2yciela i Wtadz Kujawskiej Szkoly Wy2szej we Wloclawku jest
inwestowanie wiqkszoSci irodk6w finansowych w jej rozw6.i. Wszelkie dzialania maiq wigc
charakter prospoieczny w tym najszerszym i najlepszym znaczeniu, gl6wnie poprzez
popularyzac.jq nauki i wiedzy (tj. organizowane konferencje, sesje popu la rnonaukowe,
konkursy wiedzy o spoleczeistwie, festiwale nauki a tak2e o Unii Europejskiei), czy cieszqce
sig za interesowa niem projekty kulturalne (koncerty, wystawy i wieczory europejskie).
Wszystkie Srodki finansowe sE inwestowane w kadrq na u kowo-dydaktycznq iw bazq
dydaktycznq. Dla swoich potrzeb KSW posiada kampus przy ulicy okrzei oraz zabytkowe
obiekty w centrum wloclawka. spoleczny aspekt obecny jest r6wniei w oplatach za studia
(iedne z najniiszych w regionie) oraz w atrakcyjnym systemie wsparcia finansowego dla
studenta. w 2014 r. Uczelnia uzyskata uprawnienia do prowadzenia ksztalcenia na kolejnym
kierunku energetyka. Z my(lq o rozszerzaniu oferty edukacyjnej w styczniu 2014 r. KSW
zakupila wiqkszosciowy pakiet udzial6w w Sp6lce Instytut Edukacji ,,tniynier',, bqdqce.y
zalo2ycielem wy2szej szkoly Technicznej we wloclawku, w ofercie kt6rej sE takie kierunki
techniczne jak: logistyka, budownictwo, transport, iniynieria techn iczno-informatyczna. w
grudniu 2014 r. po uprzednich konsultacjach z Zatoiycielami, senatami isamorzqdami
studenckimi obu Uczelni wystqpiono do Ministra Nauki iszkolnictwa wy2szego z wnioskiem
o pofqczenie przez wlqczenie wyiszej Szkoly Technicznej we wloclawku w struktury
KSW/WSHE. Decyzja pozytywna wydana zostala w dniu 9 lutego 2015 r. iodtqd KSW oferuje
14 kierunk6w nauczania, w tym 6 6ci6le technicznych, kt6rych uko6czenie gwarantuje
uzyskanie tytulu in2yniera. Konsolidacja obu uczelni stwarza podstawv do zbudowania w
przyszto6ci silnej uczelni, kt6ra mo2e zaoferowai lepszq iliczniejszq kadrq, szerszy profil
ksztalcenia, a tak2e wyiszq iakosi za mniejsze czesne. polqczenie zasob6w edukacyjnych i

nau kowo-badawczych obu uczelni przyniesie obop6lne korzysci - z jednej strony umo2liwi
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kontynuacjq dziafalnoici uczelni w nowej strukturze i formule organizacyjnej, z drugiej -
wzmocni pozycje i zwiqkszy potencjai rozwojowy Uczelni oraz uatrakcyjni ofertq edukacyjnE
o nowe kierunka studi6w. Wychodzqc naprzeciw studentom mieszkajEcym daleko od
Wloclawka, KSW stwarza moiliwoii uczqszczania na zajqcia w Zamiejscowym Wydziale w
Grudziqdzu, gdzie oferujemy studia na kierunkach: iniynieria mechaniczna. Latem 2015 roku
Uczelnia uzyskala uprawnienia do prowadzenia kierunku bezpieczeistwo narodowe w
Wydziale Zamiejscowym w Nowym Targu. W paidzierniku kierunki na ww. Wydzialach
Zamiejscowych rozpoczqiy dzialalno6i. Od 2010 r. KSW organizuje we Wloclawku festiwal
naukowy. W roku 2015 odbyta siq sz6sta edycja Festiwalu Nauki, Kultury i

Przedsiqbiorczo6ci, z udzialem miejscowych uczelni wy2szych i instytucji kulturalnych, z

obecno(ciq kaidorazowo ponad 10 tys. dzieci, mtodzie2y, student6w i ludzi doroslych z

caiego regionu wloclawskiego. Dla rozwoju nauki, a takie miodych kadr naukowych,
uczelnia w 2013 r. utworzyfa Fundacjq na Rzecz Rozwoju WSHE we Wioctawku "Vladislawia".
Poprzez Fundacjq uczelnia wspiera finansowo wszelkie dzialania zwiqzane z edukacja, naukE,
kulturq, ksztalceniem ustawicznym, rozwojem przedsiqbiorczoSci itp. KSW doceniajqc
znaczenie os6b w wieku senioralnym wystqpifa w 2009 r. z inicjatywQ utworzenia
Uniwersytetu Trzeciego Wieku aby zaspakajai ich takie potrzeby jak: samoksztalcen ie,
poznawanie Srodowiska, poszerzanie wiedzy i umiejQtnogci, wykonywanie spotecznie
uiytecznych dziala6, potrzeba bycia uznanym za czq!( spoleczefistwa, grupy, wypelnienie
wolnego czasu, utrzymywanie wiqzi towarzyskich, stymulacji psychicznej ifizycznej, a takte
moiliwoii realizacji mlodziericzych marze6, kt6re byty dotychczas nie do pogodzenia z

2yciem zawodowym i obowiqzkami wobec rodziny. Obecnie, Kujawsko-Dobrzyriski
uniwersytet rrzeciego wieku przy KSW dziala w ramach siedmiu oddziaf6w oraz oelni
patronat naukowy nad Uniwersytetem dla Aktywnych w ciechocinku. lch sluchaczami jest
ponad 1500 mieszkaric6w Kujaw i Ziemi Dobrzyriskiej. Ku.iawska Szkola Wvisza we
Wtoclawku (dawniej WSHE) jest UczelniE o ugruntowanej pozycji w regionie, kt6ra z

imponujqcq liczbq absolwent6w odgrywa znaczAcA rolq w rozwoju spoleczno-gospoda rczym
kraju.
wystapieniu Rektora prof. nadzw. dr hab. stanistawa Kunikowskiego towarzyszyl pokaz
multimedialny dotyczqcy Kujawskiej szkoly wyiszej we Wloclawku oraz dalszvch mo2liwojci
rozwoju w ramach konsolidacji uczelni iutworzenia jednej duiej plac6wki Akademii przy
wsparciu wladz miasta oraz radnych, poniewa2 wloclawek zasiuguje na takie dziafania.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Jacek Bulawa odnoszqc siq do plan6w rozwoju zapytal o kwestie nazewnictwa,
dlaczego akurat akademia kujawska, a nie Wloctawska w ramach promocji miasta.
Rektor KSW prof. nadzw. dr hab. stanisfawa Kunikowskieso wyja6nil, ie nazwa jest kwestiE
negocjacji a obydwie propozycje sq jednakowo wa2ne, najwainiejszym jest fakt, aby taka
uczeln ia powstala.

Ad.6
wystEpienie przedstawiciela Zakfadu Karnego we wloclawku na temat moiliwojci
iwiadczenia nieodplatnej pracy wigini6w na rzecz samorzqdu.

w imieniu Dyrektora Zakladu Karnego we Wlociawku kpt. Krzysztofa Ziqtary, glos zabrat pan
Konrad G6rski, kt6ry przedstawif informacje o wieloletnich, skutecznych i pozytywnych
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dziataniach, jednostki na rzecz plac6wek o6wiatowych, dzialaniach w zakresie zatrudnienia
skazanych oraz zachgcil do dalszej wsp6lpracy te plac6wki z kt6rymi aktualnie trwa
wsp6lpraca oraz,,pobudzenie" tych odbiorc6w z kt6rymi jeszcze nie wsp6lpracowano.
Wykonywanie kary pozbawienia raiolnoici ma na celu wzbudzanie w skazanym woli
wsp6ldzialania w ksztaltowaniu jego spotecznie po2qdanych postaw, w szczeg6lnosci
poczucia od powiedzialnoici oraz potrzeby przestrzegania porzqdku prawnego itym samym
powstrzymania siq od powrotu do przestqpstwa. Dla osiqgniqcia celu prowadzi siq szereg
zindywidua lizowa nych oddzraiywari. W oddzialywaniu na skazanych, przy poszanowaniu ich
praw iwynlaganiu wypelniania przez nrch obowiqzk6w, uwzglqdnia siq przede wszystkim
pracq, zwtaszcza sprzyjajqcq zdobywaniu odpowiednich kwalifikacji zawodowych, nauczanie,
zajqcia kultu ralno-oiwiatowe isportowe, podtrzymywanie kontakt6w z rodzinE i (wiatem
zewnqtrznym oraz Srodki terapeutyczne. Swiadczenie pracy .iest wartosciE ponadczasowq,
dziqki ktdrej ka2dy czlowiek moie poczut wartoSi swojego istnienia ipoczui satysfakcjq,2e
dziqki pracy jest w stanie zrobii coi poiytecznego dla innego czlowieka. Skala dziatan
Zakladu Karnego na rzecz spolecznoSci lokalnej w zakresie kierowania skazanych do prac
poza teren jednostki jest bardzo szeroka, z danych zebranych w ostatnich 17 latach wynika,
ze odbiorcami, czyli instytucjami okre(lonymi w art 123a52 KKW, kt6re podpisaty z Zakladem
Karnym UmowQ o Nieodplatnym zatrudnieniu skazanych byio ok 70 plac6wek w du2ej czqici
byty to plac6wki o6wiatowe z terenu miasta iokolic. Jeieli mowa o plac6wkach o(wiatowych
bylo to: 12 przedszkoli, 9 szk6l podstawowych, 5 gimnazj6w, 7 zespoldw szk6t, opr6cz tego
jednostka wsp6'lpracowala z: 6 stowarzyszenia mi, 8 instytucjami ko6cielnymi 162nych
wyznan, 6 organizacjami po2ytku publicznego, Bibliotekq publiczna oraz jej filiami, 2

Zespotami Przychodni Specja listycznych, Archiwum Paristwowym, Galeriq Sztuki
Wspotczesnej, Starostwem Powiatowvm, Miejskim Zakladem Uslug Komunalnych i Drog,
Wioc'lawskinr Towarzystwem Wioilarskim, Urzqdem Gminy, Nadleinictwem Wloclawek,
Polskim Zwiqzkiem N iewidomych-Warsztat Terapii Zajqciowej, Centrum Ksztalcenia
Nauczycieli, Aeroklubem wtoclawskim-Lotn isko Kruszyn, o(rodkiem Rehabilitacji Dzieci
N iepetnosprawnych. Dziqki dobrej pracy iregulaminowej postawie pracownik6w, udato siq
rozszerzyi dzialalnoii poza granice miasta min. o wsp6lpracq z UG Choceri, Szkotq
Podstawowq w Czerniewicach, Domem Pomocy Spolecznej w Kowalu, parafiq prawoslawn.i
w Aleksandrowie Kujawskim, Domem Dziecka w Lubieniu Kujawskim, iloji roboczo/h
wypracowanych przez skazanych na rzecz tych plac6wek to kilkaset tysiqcy rob/h, iloii
skazanych uczestniczqcych w tych zadaniach, to ponad 400 os6b a wartoji materiarna
wykonanych prac to mln. zlotych zaoszczqdzonych dla budietu miasta.
Zakres prac wykonywanych przez skazanych obejmowal: prace o96lno-budowlane -
malowanie pomieszczeri, ukladanie paneli, glazury, prace murarskie itp., prace porz4dkowe -
min. porzqdkowanie teren6w leSnych w ramach wsp6lpracy z Nadle(nictwem Wtociawek.
Porzqdkowanie teren6w przyleglych do instytucji u2ytku publicznego. Skazani wykonujq te
prace z du2ym zaanga2owaniem, wykonujq je w spos6b profesjonalny, czerpiAc z tego
osobistq satysfakcie. Dowodem na to sa informacje ukazuiqce siq w prasie, iak r6wnie2
audycje, jakie zostafy emitowane w lokalnych mediach, gdzie kierownicy plac6wek
informowali, co udalo im siq zrobic dziqki pracy skazanych. ci drudzy natomiast m6wili o
pozytywnych uczuciach, jakie dziqki pracy im towarzyszq, oraz o prze6wiadczeniu, ze dziqki
temu, co robiq, mogq pom6c innym i spr6bowai w ten spos6b, splacii dlug wobec
spoteczeristwa. lest to r6wniei forma sprawdzenia procesu resocjalizacji, dziqki kt6rej mogq
ubiegai siq o warunkowe przedterminowe zwolnienie. Dzieki temu wystqpieniu mamy
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nadzieje dotrzec izainteresowad naszymi dziafaniami jak najwiqkszq liczbq potenc.jalnych

od b iorc6w-kontrahent6w Chcemy zaanga2owai w pracq jak najwiqkszE liczbq skazanych.
Chcemy, aby praca skazanych na necz spoteczno5ci lokalnej stata siq czymS naturalnym,
po2qdanym i poiytecznym.
W dniu 27 kwietnia 2016 roku na konferencji prasowej Wiceminister Sprawiedliwo6ci Patryk
Jaki oglosil rzqdowy program pracy dla wiqini6w. MiesiQczne koszty utrzymania wiqinia to
kwota 3150 zf, koszty te ciEgle wzrastajE jednoczeSnie 70% wiqini6w nie pracuje. Polska

zatrudnia 35% wiqini6w odbywajAcych karq pozbawienia wolnoici. Program pracy dla
wiqini6w skladai bqdzie siq z trzech filar6w

l. Program budowy 40 hal produkcyjnych przy zakladach karnych,
ll. Ustawy wprowadzajqcej ulgi dla przedsiqbiorc6w zatrudniajEcych wiqlni6w
lll. Ustawy rozszerzajqcej zakres mo2liwoici nieodplatnej pracy wiqini6w na rzecz

samorzqd6w,
W pierwszym filarze zakladane jest zrealizowane w latach 2016 - 2023 programu budowy 40
hal przemyslowych przy zakladach karnych, ( w naszym okrqgu funkcjonuje jui hala w ZK

Potulice), kt6rych bqdq mogli pracowai wiqiniowie. Srodki na ten cel bqdq pochodzify z

Funduszu Aktywizacji Zawodowej Skazanych oraz Rozwoju Przywiqziennych Zaklad6w Pracy.
Srodki na ten Fundusz pochodzq z potrqce6 z wynagrodzed wiqini6w, zatem program nie
bqdzie finansowany z pieniqdzy podatnik6w. Drugi filar dotyczy prowadzenia ulg dla
przedsiqbiorc6w, kt6rzy zatrudniajq wiqlni6w. Ulga ta obecnie funkcjonuje, jako dotacja dla
przedsiqbiorcy ifinansowana jest ze 6rodk6w Funduszu Aktywizacji zawodowej Skazanych
oraz Rozwoju Przywiqziennych Zaklad6w Pracy. Aktualnie ulga ta wynosi 35% koszt6w
poniesionych przez pracodawcq na wynagrodzenia osobowe dla osadzonych (wnioski
skiadane kwartalnie do dysponenta tj. CZSW za poirednictwem ZK). Ostatni trzeci filar
pofega na rozszerzeniu zakresu mo2liwoici nieodplatnej pracy wiqini6w na ftecz
samorzqd6w. Obecnie wiqiniowie mogq wykonywai na rzecz samorzqd6w jedynie prace
porzqdkowe. Wprowadzenie nowej regulacji pozwoli samorzqdom na uzyskanie wsparcia
wiqini6w przy wykonywaniu wszelkich zadai samorzEdu np. budowy mieszkan
komunalnych, budowy waf6w przeciwpowodziowych. W dniu L8 maja 2016. odbylo siq
spotkanie robocze w zakladzie karnym z peinomocnikiem wiceministra sprawied liwoSci,
kt6ry koordynuje program budowy hal. Aktualny stan zatrudnienia skazanych w ZK we
Wlocfawku powszechno6i zatrudnienia - 47%ogolna liczba zatrudnionych - 445 skazanych,
zatrudnionych w 19 plac6wkach w tym 16 zewnQtrznych - instytucjach pozawiqzien nych.
Wsp6fpraca z kontrahentami zewnqtrznymi oraz moiliwojci kadrowe w grupie os6b
odbywajqcych karq pozbawienia wolno:ici w okresie 20OO-20I7 Zaklad Karny wsp6tpracowaf
z 70 kontrahentami, gf6wnie instytucjami pozawiqzien nymi, posiada zasoby pracownik6w w
wielu zawodach poszukiwanych na rynku pracy, jak r6wnie2 moiliwoji ksztalcenia
kursowego w zaleinoSci od zgioszonych potrzeb.
Korzv6ci finansowe dla podmiot6w zatrudniaiacvch osobv pozbawione wolnosct
Przyklad: Zatrudnienie 10 skazanych w pelnym wymiarze czasu pracy (1/1 etatu) w okresre
np. od 01.01.2017 do 3f .fZ.20L7 r. Minimalne wynagrodzenie w 2017 roku wynosi 2. 000 zt.
brutto.
Refundacja koszt6w z t6ulu zatrudnienia osadzonych wynosi:
PRZYKTAD: 10 osadzonych * 2.0002t = 20.000 *35% (refundacja aktualna) = 7.000 zl. zwrotu
miesiqcznego i przy ka2dym kolejnym miesiqcu, czyli (7 00021*12 mcy = g4 000zl)
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wSr6d odbywajqcych karq pozbawienia wolnoici okoto 260 skazanych stanowi zas6b
kandydat6w do zatrudnienia u potencjalnych kontrahent6w za interesowa nych wsp6tpracq
w realizacji programu, kt6rego celem jest budowa hal produkcyjnych na terenie Zakladu
Karnego. Pan Konrad G6rski zaprezentowal Korzy(ci dla przedsiqbiorc6w wynikajqce z

realizacji Programu, wskazat ir6dto finansowania Programu oraz poinformowal, jak
rozpoczqi wsp6tpracq. Dokonal r6wniei prezentacji multimedialnej Programu pracy dla
wiqlni6w. Na zakoiczenie wypowiedzi Pan Konrad G6rski zachqcii podmioty do wsp6lpracy z

Zakladem Karnym oraz poinformowal jakie dzialania nale2y podjqi oraz jakie wymagania
spelnii aby ubiegai siq o zatrudnienie skazanych.

Wobec braku zgloszeri do zabrania glosu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny
Krzysztof Kukucki podziqkowal przedstawicielowi Zakladu Karnego we Wtoclawku za

wystaplenie.
A nastqpnie oglosif przerwq w obradach sesyjnych do godz. 1330.

Przerwo w obradach XXXII sesii Rodv Miasto.

Wznowienie obrod po przerwie,

Ad.7
ProjektuchwatywsprawierozpatrzeniaskargiPani-nadzia|a|no3d
Dyrektora Plac6wki Opiekuiczo-Wychowawczej,,Maluch,, we Wloclawku.

W zwiqzku z faktem, i2 skargq rozpatrywala Komisja Zdrowia, Rodziny iOpieki Spolecznel,
PrzewodniczQcy Rady Miasta zwr6cil siq do przewod n iczqcego Komisji - pana Tomasza
Nagali o dokonanie wprowadzenia do tematu oraz zaprezentowanie opinii Komisji do
przedfoionego projektu.

Ponadto Pan Przewodniczqcy poinformowat, 2e na dzisiejsze obrady zostafa zaproszona
strona skar2Eca. Strona Skariqca nie przybyla na sesjq Rady Miasta.

wprowadzenia do zagadnienia dokonal Pan radny Tomasz Nagala przewodniczEcy Komisji
Zdrowia, Rodziny i Opieki Spotecznej informuiEc,2e oparciu o S 86 ust. l pkt 3 Statutu
Miasta Wloclawek, Komisja Zdrowia, Rodziny iopieki spolecznej Rady Miasta wloclawek
podczas obrad w dniu 29 maja 2017 r. dokonaia analizy skargi zloionej przez paniq A.S., na
dzialalnoii Dyrektora Plac6wki Opieku riczo-Wychowawcze.i ,,Maluch,, we Wloctawxu.
Powyiszq skargq strona skar2qca zloiyfa w dniu 18 kwietnia 2017 roku do Mazowieckiego
Kuratora oiwiaty w warszawie, kt6ry zgodnie z wla(ciwodciq dnia 21 kwietnia 20i.7r.
przekazat pismo Pani A.S. Prezydentowi Miasta wloclawek. prezydent Miasta nadal sprawre
bieg w korespondencji z dnia 27 kwietnia 2017 roku znak pzp.1511.3.2017. przedmiotem
skargi podnoszonym przez stronq skariqcq iest uniemozliwianie przez Dyrektora plac6wki
kontakt6w osobistych oraz telefonicznych pani A.s. bedEcej matkE dw6jki maloletnich dzieci
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L. iK. W. przebywajEcych w Plac6wce Opieku rlczo-Wychowawczej ,,Maluch" we Wloclawku
od dnia 20 listopada 2015 roku.

RozpatrujAc powyzsze zagadnienie Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej
zapoznala sie ze wszystkimi dokumentami, zgodnie z historiq wplywu pism zgromadzonych
w przedmiotowej sprawie tj.
- pismem z dnia 18 kwietnia 2017 roku Pani A. S. skierowanym do Mazowieckiego Kuratora
O(wiaty w Warszawie bqdqcym skargq na dzialalnoii Dyrektora Plac6wki Opiekufczo-
Wychowawczej ,,Maluch" we Wtoclawku Paniq Dorotq Wilczurq,
- pismem z dnia 2! kwietnia 2OI7r. znak 2SE.550.52.2017.M B Mazowieckiego Kuratora
Olwiaty w Warszawie, przekazujqcym ww. sprawq do rozpatrzenia Prezydentowi Miasta
Wtoclawek zgodnie z kompetencjami i wlaSciwo6ci4.
- pismem z dnia 08 maja 21t7r. znak POWM.8156.19.2017 Dyrektora Plac6wki Opiekuriczo-
Wychowawczej ,,Maluch" Pani Doroty Wilczury, kt6ra zfo2yfa obszerne wyjaSnienia w
sprawie sytuacji faktycznej i prawnej strony skar2qcej oraz jej maloletnich dzieci
przebywajqcych w plac6wce. Po przeprowadzeniu analizy materialu zgromadzonego w
przedmiotowej sprawie Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej dokonujEc oceny
zasadnoici zarzut6w przedstawionych w materiale skargowym oraz wystuchaniu strony
skar2qcej Pani A. S. a takze Pana M. W. ojca dzieci i wyjaSnieri przedfo2onych przez
Dyrektora plac6wki zawartych w cytowanej na wstQpie korespondencji dotyczqcych stanu
faktycznego zwiqzanego ze zlo2onq skargq stwierdza, ie z uwagi na wskazane okolicznoici
uzasadnionym jest odrzucenie skargi oraz uznanie zarzut6w podnoszonych przez stronq
skariqcq za nieuzasadnione. W uzasadnieniu Komisja Zdrowia, Rodziny iOpieki Spolecznej
wskazuje,2e na podkre5lenie zasluguje fakt, i2 Zesp6f ds. okresowej oceny sytuacji dziecka,
kierujqc siq dobrem dzieci L. iK. W. przebywajqcych w plac6wce, podtrzymal decyzlq
Dyrektora plac6wki, ustalajac, ie kontakty dzieci z rodzicami biologicznymi mogq rozpoczqi
siq po skutecznej terapii uzaleinie6, ukoriczeniu terapii dla sprawc6w przemocy lub odbyciu
okre5lonej liczby spotkari z psychologiem ipedagogiem plac6wki, w celu u(wiadomienia tm
jak traumatyczne nastQpstwa dla stanu psychicznego i dalszego rozwoju dzieci mialo
stosowanie wobec nich przemoc, a takie kilkakrotne ich porzucanie przez rodzic6w poprzez
przerywanie kontakt6w z dzieimi w plac6wce. powtarzajQce sie niewtajciwe zachowanie
strony skariqcej wobec dzieci bylo powodem w pierwszej kolejno6ci dwukrotnego
ograniczenia przez Sqd Rejonowy we Wtociawku wladzy rodzicielskiej wobec rodzefistwa, a
w konsekwencji pozbawienie Pani A.5. wladzy rodzicielskiej wobec maioletnich dzieci oraz
ustanowienia przez Sqd opiekuna prawnego dla dzieci w osobie pani Doroty Wilczury.
Ponadto nie mo2na pominqi informacji,2e do chwili obecnej stronie skariqcej nie udalo siq
uczestniczyi w zajqciach, gdzie prowadzona jest terapia dla sprawc6w przemocy, a takie
skutecznie poradzii z uzaleinieniem od alkoholu, ponadto pani A. S. nie uczqszcza na terapie
dla os6b uzale2nionych oraz nie wsp6lpracuje z psychologiem zatrudnionym w plac6wce.
Biorqc pod uwagq wskazane okolicznolci Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spotecznej
stwierdza, ii dzialania podejmowane przez Dyrektora Plac6wki opieku r'rczo-wychowawcze.l
,,Maluch" slu2q dobru dzieci, wplywajq na ich rozw6j oraz zaspokojenie poczucia
bezpieczeistwa, kt6rego zostaty pozbawione w zwiqzku ze stosowanE wobec nich
przemocA, kt6ra spowodowata, ie musialy przez wiele miesiqcy znajdowai siq pod specjalnq
opiekq psychologa natomiast zarzuty stawiane przez stronq skar2qcq nie znajdujq
ootwierdzenia.
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Dodatkowo wskazal, i2 na podstawie przepisu art. 229 pkt 3 ustawy Kodeks postqpowania
ad ministracyjnego skargi m. in. na w6jta dotyczqce ich zadai lub dzialalno6ci, rozpatruje
rada gminy, jeieli przepisy szczeg6lne nie okreSlajq innych organ6w wtaiciwych do
rozpatrywania skarg. Naczelny Sqd Administracyjny szczeg6fowo wyjainil w wyroku z dnia 1

grudnia 1998r. (Sygn. akt lll SA 1636/97), ii ,,Skarga, o kt6rej mowa w art.227 kpa, ... jest
odformalizowanym 6rodkiem obrony i ochrony r62nych interes6w jednostki, kt6re nie dajq
podstaw do iqdania wszczqcia postqpowania admin istracyjnego albo te2 nie moga stanowii
podstawy pow6dztwa lub wniosku zmierzajqcego do wszczqcia postepowania sqdowego."
Oznacza to, ie postepowanie skargowe w tym trybie jest postepowaniem
jed noinstancyjnym iod niniejszej uchwaly nie stuiy skarga do sqdu ad m inistracyjnego.
Wniesiona skarga uruchamia jed noinsta ncyjne postqpowanie administracyjne o charakterze
uproszczonym, koriczqce siq czynnoSciq materialno-tech nicznq zawiadomienia skariqcego o
sposobie zafatwienia skargi.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly w powyiszej sprawie rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja
Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta
PrzewodniczEcy Komisji radny Tomasz Nagala.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, i2 otwiera dyskusjq w przedmiocie ww.
zagad n ien ia.

Wobec
K u kucki
Pani

braku zgloszeri do udziafu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof
poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi

na dzialalno6i Dyrektora Plac6wki Opiekuriczo-Wychowawczej
,,Maluch" we Wloclawku.

W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e ww. uchwata
zostala podjeta przez Radq Miasta w przedloionym brzmienru.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad. I
Rozpatrzenie petycji mieszkaric6w w sprawie budowy miejsc postojowych wzdlui
budynku przy ul. Kujawskiej 9 we Wlocfawku.

wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonat przewodniczecy Komisji
Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowiska radny stanislaw wawrzonkoski informujqc, ie w
dniu 04 maja 2017 r. mieszkaricy posesji zlokalizowanej przy ul. Kujawskiej 9 we wloclawru
zio2yli do Rady Miasta wloclawek petyciq, kt6ra skierowana zostara pod obrady Komisji
Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowiska celem jej rozparrzenra oraz wypracowania
stanowiska pod obrady Rady Miasta przy piSmie z dnia 30 maja br. znak 8RM.152.1.2017
przez Przewodniczqcego Rady Miasta. petycja mieszka6c6w dotyczy podiQcia przez wfaoze
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samorzadowe naszego miasta stosownych dzialafi zmierzajEcych do budowy miejsc
postojowych wzdlui budynku przy ul. Kujawskiej 9, co pozwoli rozwiqza( problem
parkowania przy posesji a takie poprawi komfort przejazdu pojazdom ulicq Kujawskq.
Zdaniem mieszkafic6w problem z mo2liwoSciq parkowaniem pojazd6w poglQbil siQ wraz ze
zlikwidowaniem parkingu przy ul. Kujawskiej 24 a tak2e ze zwiqkszeniem ruchu pojazd6w do
usytuowanych w tej okolicy obiekt6w handlowych. Na podkreSlenie zasfuguje fakt, i2

propozycjq, o kt6ra postulujq mieszkaricy popiera Sp6fdzielnia Mieszkaniowa ,,Poludnie",
kt6ra wyrazila gotowo6i do udzialu w konsultacjach dotyczqcych rozmieszczenia
postulowanych miejsc parkingowych na wskazanym terenie. Komisja Gospodarki Miejskie.i i

Ochrony Srodowiska zapoznala siq r6wnie2 ze stanowiskiem Prezydenta Miasta Wloclawek
w przedmiocie omawianego zagadnienia, zawartego w korespondencji z dnia 23 maja ZO!7r.
znak OPIK.BOM .t52.34.2017. Ze wskazanej odpowiedzi wynika, ie z powodu braku
mo2liwoici finansowych urzqdzenie w roku bie2qcym ww. miejsc postojowych nie ;esr
moiliwe z uwagi na znaczne obciq2enie finansowe bud2etu miasta spowodowane
prowadzonymi i zaplanowanymi uprzednio inwestycjami drogowymi. Niemniej jednak
Prezydent Miasta poinformowal, 2e przedmiotowa inwestycja zostanie rozwaiona do
realizacji w latach nastgpnych, w zaleino6ci od posiadanych irodk6w finansowych a takie
zostanie zaproponowana do umieszczenia jej w wieloletnim programie inwestycyjnym. po

dokonaniu analizy zgromadzonego materiatu majqc na wzglqdzie interes spoleczny
mieszkaic6w bloku przy ul. Kujawskiej 9 we Wioclawku, Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska uznaje petycjq za zasadnq. ponadto jak zaznaczyl przewodniczqcy
Komisji przed rozpatrzeniem przez Komisjq petycji mieszkaric6w radni wraz z ZastepcA
Prezydenta Miasta PaniE Magdalenq Korpolak- Komorowskq dokonali oglgdzin terenu, o
kt6rym mowa w petycji, co pozwolilo wypracowai konstruktywna opiniq i podjqi wla6ciwq
decyzjg. Lecz ze wzglqdu na ograniczenia finansowe Komisja podziela stanowiska prezydenta
Miasta zawarte w przytoczonej wyiej korespondencji. Niemniej jednak Komisja wniosku;e
do Prezydenta Miasta o zabezpieczenie w budiecie samorzqdu na rok 201g 6rodk6w
finansowych umo2liwiaiqcych realizaciq zadania, o kt6re wnoszq mieszkaficy w
przedmiotowej petycji.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Przedmiotowy projekt uchwafy rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja
Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowiska. opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta
PrzewodniczEcy Komisji radny Stanislaw Wawrzonkoski.

Przewodniczacy Rady Miasta poinformowal, ii otwiera dyskusiq w przedmiocie ww.
zagadnienia.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv J6zef Mazierski stwierdzil, ie petycja mieszkafic6w jest siuszna, niemniej jednak pan
radny zwr6cit r6wniei uwagq, i2 wzdlu2 ul. Kujawskiej i na dlugoici od ul. Kruszyriskiej do ul.
Kaliskiej po stronie lewej codziennie stoiq samochody, poniewai budvnki mieszkalne
zlokalizowane sq pomiqdzy ulicami Mazowieckq, Kaszubskq, planty, KujawskE i brak jest
moiliwoici innych miejsc postojowych dla samochod6w. W zwiEzku z tym pan raony
poprosii, aby przy rozpatrywaniu wniosku mieszkaic6w do budietu na rok przysziy wziqi
r6wnie2 pod uwagQ tereny przy budynku Kujawska 5, istnieje tam, bowiem taki sam
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problem jak w przypadku mieszkaric6w budynku Kujawska 9. Dlatego tei zdaniem Pana

radnego ten problem naleiy rozpatrywai iqcznie w ramach zadah przyszforocznego budietu
i obydwa budynki realizowai, jako wsp6lna inwestyc.ia.
Radnv Krzvsztof Kowalski zapytal czy byia wykonana wstqpna analiza koszt6w parkingu, o
kt6ry wnoszq mieszkaicy. Pan radny stwierdzil, i2 niezrozumiatym jest, 2e w roku ubieglym
dodatni wynik finansowy ksztaltowal siq na poziomie 17 mln. zf. natomiast obecnie brak jest
Srodk6w na budowq miejsc postojowych.

Wobec wyczerpania zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkafc6w w
sprawie budowy miejsc postojowych wzdtui budynku przy ul. Kujawskiej 9 we Wloclawk;.
W wvniku gtosowania przeprowadzonego z udzialem 22 radnvch za przvieciem proiektu
uchwafv radni opowiedzieli sie iednomvllnie. glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie
nie stwierdzono.

W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e ww. uchwafa
zostala podjQta przez Radq Miasta w przedio2onym brzmieniu.

Uchwala stanowi zaiQcznik do protokolu.

Ad.9- Ad. 10

Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwalQ w sprawie uchwalenia budietu miasta wloclawek
na 2Ot7r, wraz z autopoprawkq.

Projekt uchwaly zmieniaiqcej uchwalQ w sprawie uchwalenia wieloletniej protnozy
Finansowej na lata 2017 - 2028 wraz z autopoprawke.

Wprowadzenia do obydwu projekt6w uchwal dokonala pani Janina Radzikowsxa
Skarbnik Miasta informuiac m.in., 2e przedlo2ony projekt uchwaly zmieniaiqcej uchwalq w
sprawie uchwalenia bud2etu miasta na rok bie2qcy zawiera zwiqkszenie dochod6w po
autopoprawce na kwotq 3.432.963 zt. W zwiqzku z przedluiajqcq siq procedurq zwiqzanq z

zadaniem pn. ,,Rozw6j zr6wnowa2onego transportu zbiorowego poprzez poprawq
efektywno6ci energetycznei, wdraiania technologii niskoemisyjnej we wloclawku, w ramach
projektu BIT - CITY tt" dokonuje siq zmniejszenia 6rodk6w unijnych o kwotq 700.000 zl. Nie
zostaiy takze zakwalifikowane niekt6re projekty fundacji Anwil w zwiqzku z tym zmniejszone
zostajq wpiywy z tego tytulu. Natomiast do plac6wek odwiatowych wplywajq jrodki z

r62nych tytul6w zar6wno wypracowane irodki wlasne jak iotrzymane spadki idarowizny,
jest to kwota ponad 12 ty6. zl., kt6ra przeznaczona jest na cele wskazane przez te plac6wki.
Miasto otrzymato promesQ zwigkszenia subwencji og6lnej na remont DK nr 91 w wvsokoici
1.207.000 zl. jednak przy zalo2eniu, 2e takq sama kwotq doloiy r6wnie2 jednostka
samorzqdowa. wygasla umowa dotyczqca zwolnienia z podatku od nieruchomo(ci
przedsiQbiorcy, kt6ry korzystal z pomocy regionalnej tj.,,polskie przetwory" inie zachowaf
warunk6w okreilonych w umowie. w zwiqzku z tym musi wplacid do budzetu kwotq, jakq
uzyskal ze zwolnienia oraz bie2qce oplaty podatku od nieruchomojci, a zatem zwiqkszono
prognozowane dochody z tego tytulu o kwote 1.200.000 zl. Zwigksza siq dochody



majQtkowe o kwote ponad 1 mln. zt. jednocze(nie zwiekszajqc wydatki majqtkowe o
powv2szE kwotq, na zadaniu majqtkowym pn.,,Budowa budynku Przedszkola Publicznego nr
30 wraz z zagospodarowan iem terenu". Powodem jest koniecznoii przeniesienia
zabezpieczonych 6rodk6w w wydatkach niewygasajEcych do planowanych wydatk6w
majqtkowych na 2O\7 r. celem uregulowania platno5ci koricowej, kt6ra przypada po uplywie
terminu wykorzystania 5rodk6w niewygasajqcych z 2016 r. Zmniejsza siq wydatki na zadanie
BIT- CITY o kwotq 1.400.000 zl., lqcznie z wkladem wlasnym, zwiqksza siq lrodki na remonty
dr6g tj: odcinek DK nr 91, dokonuje siq zmian miqdzy paragrafami zgodnie z wnioskami
plac6wek odwiatowych, zwiqksza siq o kwotq 1.400.000 zl. 6rodki na termomodern izacje
obiekt6w publicznych jest to dostosowanie do wniosku, kt6ry bgdzie rozpatrywany przez
Urzqd Marszafkowski. Zwiqksza siQ Srodki na drogi wewnqtrzne o kwotq 268.000 zl., jest to
zwiazane z konieczno6ciq wyplaty odszkodowafi za gruntv. Proponuje siq zmniejszenie
Srodk6w na zadaniu pn. ,,Rewitalizacja kwartalu od ul. 3-go Maja do ul. Tumska" o kwotq
280.000 zl, w zwiqzku z przesuniqciem prac przygotowawczych na powyiszym zadaniu. Na
zakodczenie wypowiedzi Pani Janina Radzikowska Skarbnik Miasta odnoszqc sie do chwafy
dotyczqcej WPF poinformowala, 2e Wieloletnia Prognoza Finansowa wraz z autopoprawkq
zmienia siq jedynie w tym zakresie, w jakim dokonane zostaly zmiany w bud2ecie na rok
bie2qcy.

Opinia komisii stalei Radv Miasta.
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na
2OI7r. wraz z autopoprawkq rozpatrzyla oraz jednomy5lnie pozytywnie zaopiniowala
Komisja Bud2etu, Rozwoju iPromocji Miasta. W imieniu Komisji opiniq przedstawif Radzie
Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Andrzej palucki.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowai, ie otwiera dyskusjq
nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Jaroslaw Chmielewski odnoszqc siq do przedloionej autopoprawki dotyczqcey
zwiqkszenia dochod6w o kwotq 1.050.920 zf. poprosil o informaciq na temat ostatecznycn
koszt6w Przedszkola nr 30 oraz czy w ww. kwocie znajduje siq dodatkowa kwota dla
wykonawcy, czy byiy dodatkowe roboty czy byf podpisany dodatkowy aneks do umowy na
roboty wykraczajace poza umowQ, kt6ra wynosila 5.100.000 zt. nie liczqc kwoty ponad 5
mln. zl. wydatkowanych dla pierwszego wykonawcy zadania. A zatem pan radny poprosif o
wyja(nienie tych kwestii. Ponadto Pan radny przypomnial, ie w paidzierniku ubieglego roku
Rada Miasta podjqla uchwalq o zagospodarowa n iu w6d termalnych istniala r6wnie2
mo2liwoii zio2enia wniosku do NFoS przez prezydenta Miasta, nie zostalo to zrealizowane
przez wladze miasta. Prezydent odpowiedzial,2e przygotowanie dokumentacji wiq2e siq z

kosztami w wysokoSci ok. 100 ty6. zl. w zwiqzku z tym pan radny wni6sl poprawkq do
bud2etu miasta wnioskuiqc o zabezpieczenie Srodk6w finansowych w wysokoSci 100 ty6. zf. z

bud2etu roku 2017, aby Prezydent Miasta posiadal fundusze na opracowanie dokumentacii
technicznej niezbqdnej do ubiegania siq o dofinansowanie inwestycji z funduszy NFOS.
Radnv Jacek Bulawa zapytal, z jakiego powodu wystqpit raUacy wzrost koszt6w dzialalno6ci
operacyjnej w roku 2016 o 50 mln. zl. tj. ponad 11%. ponadto pan radnv zwr6cil sie o

39



wyja(nienie zapisu dotyczEcego innych (wiadczeri finansowanych z budietu, kt6rych koszt w
roku 2016 wzr6sl o 47 mln. zl.

Radnv J6zef Mazierski odnoszqc siQ do zagadnienia dotyczqcego rob6t remontowych na

mo6cie stalowym, kt6re zostaly powierzone MZUK|D a ich koszt to kwota 2.500.000 mln. zf.

stwierdzil, i2 jest n ieporozu mien iem, poniewai nie mo2na zobowiEzywai jednostki do
realizacji tego zadania w ramach (rodk6w bieiqcych, przy wielu innych zadaniach

okreslonych w Statucie jednostki. Pan radny zapytal czy w zwiqzku z tym przewidywane sq

zmiany w bud2ecie na rok bieiqcy i zadanie to zostanie wpisane do budietu czy tei bedzie
realizowane w ramach budietu istniejEcego.
Skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska przypomniaia o zasadach tworzenia Srodk6w na

wydatki niewygasajqce informujqc, ie chwalq Rady na konto wydatk6w niewygasajqcych
przeniesione zostaly Srodki na zadania, na kt6re podpisane zostaty umowy. SQ to
zobowiqzania, kt6re nie zostaly wydatkowane z r62nych powod6w do korica ubieglego roxu,
natomiast muszq zostai wykorzystane do 30 czerwca roku bieiqcego. Poniewa2 Przedszkole
Publiczne nr. 30 zostalo zrealizowane, lecz wykonawca nie przedtoiyf o6wiadczeri
podwykonawc6w w terminie uwzglgdniajqcym dotrzymanie 30 dniowego termin
umoiliwiajqcego zaplatq faktury koricowej, w zwiqzku z tym platno6i nastApi w ramach
podpisanej umowy, nie sq to dodatkowe irodki za dodatkowe roboty. Zapfata nastEpi w
miesiqcu lipcu br. W przypadku koszt6w Pani Skarbnik poinformowala, 2e zto2yla
wyjadnienie w tej sprawie do BRM, sE to Srodki z programu 500*, koszty operacyjnE to sq
wszystkie wyptaty, jakie zostaly dokonane, m.in. sq to Swiadczenia wychowawcze,
dodatkowe Swiadczenia tj. 500-, Swiadczenia z funduszu a limentacyjnego, itp. sq to
pieniqdze znaczone, poniewa2 na ten cel otrzymywane sq z bud2etu paristwa. Odpowiadajqc
na zapytanie radnego J6zefa Mazierskiego Pani Skarbnik wyjalnila, ie zarzqdcq d169 w
zakresie ich bieiqcego utrzymania iremont6w jest MZUKiD, kt6ry decyduje o kolejno6ci
rob6t w ramach posiadanego bud2etu, remont nale2y do kategorii wydatk6w bie2qcych i nie
mo2e byi realizowany przez Urzqd Miasta, poniewa2 nie le2yto w jego kompetencji.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki odczytal wniosek Klubu radnych PiS,

kt6ry po dokonanej zmianie dotyczyl zabezpieczenia 6rodk6w w kwocie 100.000 zt. w
budiecie na 201-7 rok na zadanie pn.: ,,Wydobycie w6d geotermalnych na terenie
Wlocfawka". Srodki majE posluiyi na przygotowanie dokumentacji niezbqdnej do ubiegania
siq o sfinansowanie odwiert6w z NFOS. Proponuje siq sfinansowanie zadania z dziatu 750.
Rozdz. 75023 - Rewitalizacja kwartatu 3 Maja - Tumska.
Poniewai Prezydent Miasta, jako dysponent bud2etu wyrazil zgodq na zaproponowana
zmianq Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poddal pod giosowanie
przyjqcie wniosku w sprawie zabezpieczenia 6rodk6w w kwocie 100.000 zl. w bud2ecie na
7OI7 rok na zadanie pn.: ,,Wydobycie w6d geotermalnych na terenie Wtoclawka". Srodki
majq posluiyd na przygotowanie dokumentacji niezbqdnej do ubiegania siq o sfinansowanie
odwiert6w z NFos. sfinansowanie zadania ma nastqpii z przesuniqcia (rodk6w z dzialu 750.
Rozdz. 75023 - Rewitalizacja kwartaf u 3 Maja - Tumska,

W rezultacie glosowania Rada Miasta uwzglqdnila zloiony wniosek.
Nastepnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyiqcie projektu uchwary
zmieniaiqcej uchwafq w sprawie uchwalenia budietu miasta wiociawek na 2017r. wraz z

autopoprawka oraz przyjQtym wnioskiem.
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W wvniku gtosowania przeorowadzonego z udziafem 22 radnvch za ww. proiektem uchwatv
radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, qios6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal,2e
w rezultacie dokonanego glosowania uchwala zostafa podjQta przez Radq Miasta

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki wyja6ni1, ii_wprowadzenia do uchwafy
w sprawie WPF dokonafa jui wczeSniej Skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska w zwiqzku z

tym poprosil o przedstawienie opinii do projektu uchwafy Przewodniczqcego Komisji
radnego Andrzeja Paluckiego.

Opinia komisii stafei Radv Miasta.
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwafq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej na lata 2017 - 2028 wraz z autopoprawkq rozpatrzyla oraz jednomySlnie
pozytywnie zaopiniowala Komisja Budietu, Rozwoju iPromocji Miasta. W imieniu Komisji
opiniq przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Andrzej Patucki.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, ie otwiera dyskusjq
nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku innych zgloszeri do zabrania glosu w dyskusji na temat procedowanego
zagadnienia Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poddat pod glosowanie
przyjecie projektu uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej na lata 2017 - 2028 wraz z autopoprawka.
W wvniku przeorowadzonego slosowania z udzialem 22 radnvch za przvieciem uchwalv
oDowiedzialo sie 17 radnvch przv braku gfos6w przeciwnvch oraz 5 glosach wstrzvmuiacvch

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta
w rezultacie dokonanego gtosowania uchwala
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zatqcznik do protokolu.

Ad. 11

Projekt uchwaty w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta
Wloclawek dla obszaru poloionego w rejonie ulic: Kapitulnej, planty, Kruszyriskiej,
Broniewskiego, Prusa i Slonecznej.

Wprowadzenia do zagadnienia bqdqcego przedmiotem uchwaly dokonala Dyrektor
wydzialu Urbanistyki iArchitektury PaniJolanta stariczak informujqc m.in., 2e realizacja prac
projektowych nastEpila z chwilq podjqcia Uchwaly Nr30/XVt / 2OOBz dnia 31 marca 200gr.
w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia mie.jscowego planu zagospodarowan ia
przestrzennego miasta wfoclawek dla obszaru polo2onego w rejonie ulic: Kapitulnej, planty,
Kruszyriskiei, Broniewskiego, Prusa islonecznei, w zgodnoSci z politykq przestrzennQ gmrny

radny Krzysztof Kukucki poinformowal, ie
zostala podjQta przez Radq Miasta w
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tj. z dokumentem pn. ,,Studium uwarunkowai i kierunk6w zagospodarowan ia

przestrzennego miasta Wtoclawka" przyjqtym Uchwafq Nr 103 / Xl /2007 Rady Miasta
Wtoctawek z dnia 29 paidziernika 2007r. Studium przewiduje na przedmiotowym terenie
przede wszystkim: ,,obsza ry mieszkalnictwa z dominujqcym budownictwem
wielorodzinnym" , ,,obszary mieszkalnictwa z dominujqcym budownictwem
jednorodzinnym", ,,obszary ustugowe" z adaptacjA obiekt6w handlowych o powierzchni
sprzedaiy powy2ej 2000m'?,,,tereny zieleni" oraz ,,projektowanq drogq miejskq". Poniewaz
uchwala o przystEpieniu do sporzqdzenia przedmiotowego miejscowego planu zostala
podjqta 30 marca 2008r., to stosownie do przepisu art.4 ust. 2. Ustawy z dnia 25 czerwca
2010r. o zmianie ustawy o planowaniu i zagospodarowa niu przestrzennym, ustawy o
Pafstwowej Inspekcji Sanitarnej oraz ustawy o ochronie zabytk6w iopiece nad zabytkami,
kt6ry stanowi, 2e ,,Do miejscowych plan6w zagospoda rowan ia przestrzennego (....), w
stosunku, do kt6rych podjqto uchwalq o przystqpieniu do sporzqdzenia lub zmiany planu
(...), a postqpowanie nie zostalo zakofczone do dnia wej6cia w 2ycie ustawy, stosuje siQ

przepisy dotychczasowe", plan, o kt6rym mowa wyiej, zostal przygotowany merytorycznie i

proceduralnie w oparciu o przepisy obowiqzujqce do dnia 21 paidziernika 2010r. Tym
samym datq wejScia w iycie przedmiotowego miejscowego planu zagospodarowan ia
przestrzennego jest uplyw 30 dni od dnia ogloszenia uchwaly w sprawie planu w Dzienniku
Urzqdowym Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego. CzqSi obszaru objetego planem, jest
pofoiona w granicach strefy ochronnej ujqcia w6d podziemnych ,,Krzywe Blota" - terenu
ochrony poSredniej (obszaru zabudowy mieszkaniowej, uslugowej i przemysfowej)
ustanowionej Rozporzqdzeniem Nr 18/2015 Dyrektora Regionalnego Zarzqdu Gospodarki
Wodnej w Warszawie z dnia 3 sierpnia 2015r. zmieniajqce rozporzqdzenie w sprawie
ustanowienia strefy ochronnej ujqcia w6d podziemnych ,,Krzywe Blota" we Woclawku (Dz.

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z dnia 20 sierpnia 2015r. poz. 2535) stqd w zapisach planu
ustalono, jako obowiqzujqce wszystkie zakazy i ograniczenia, okre6lone wymienionym
Rozporzqdzen iem. Prezydent Miasta realizujqc uchwafq, przeprowadzil wszystkie wymagane
czynno:ici formalno-prawne. Zlo2one uwagi do projektu planu dotyczyty przede wszystkim
zasadnoici planowania drogi publicznej oznaczonej symbolami 1-KD-G,,,2-KD-G* i3-KD-G*.
Przebieg nowej drogi o klasie gl6wna na odcinku od ul. Kruszyriskiej do ul. Kapitulnej, w tym
od ul. Wiejskiej do ul. Kapitulnej, zawarty w projekcie miejscowego planu, zostal uprzednio
wyznaczony w dokumencie bqdqcym wykladniq polityki przestrzennej miasta p.n. ,,Studium
uwarunkowai ikierunk6w zagospodarowa n ia przestrzennego miasta Wfoclawek" w ramacn
ustaleri dotyczqcych uktadu komunikacyjnego miasta uwzglqd n iajqcego system istniejacych i

projektowanych ulic. Na etapie sporzqdzania studium rozwaiano wszystkie projektowane
elementy przestrzeni miejskiej, w tym rozbudowq ukfadu komu nikacyjnego. przyjQte w
studium rozwiqzania zostaly poparte szeregiem analiz i material6w, w tym specjalistycznymi
opracowaniami dotyczacymi analizy rozwiqzari alternatywnych oraz wyznaczenia
optymalnych kierunk6w rozwoju sieci drogowej Wloclawka we wszystkich aspektach.
Zgodnie z dyspozycjq art. 9 ust. 4 ustawy z dnia 27 marca 2003r. o planowaniu r

zagospoda rowan iu przestrzennym ,,ustalenia studium sq wiqiqce dla organ6w gminy przy
sporzqdzaniu plan6w miejscowych", tym samym, iako prezydent zostalem zobowiqzany oo
realizacji polityki przestrzennej Rady Miasta przyiqtej w ,,Studium...,,- w tym przypadku do
uwzglqdnienia w sporzqdzanym projekcie planu miejscowego wybranego, wyznaczonego
przebiegu nowej drogi o okre6lonej klasie, gdzie zgodnie z art. 20 ust. 1 wymienionej ustawy
,,plan miejscowy uchwala rada gminy, po stwierdzeniu jego zgodnoici z ustaleniami studium
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(...)". Rysunek planu przedstawiajqcy graficzne ustalenia planu stanowiqcy zalEcznik Nr i.a do
uchwaly zostal sporzqdzony na mapie zasadniczej w skali 1:2000. Sporzqdzenia rysunku
planu w skali 1: 2000 powodowane jest wzglqdami ekonomicznymi. Przedstawienie ustalei
graficznych w takiej skali, nie traci na czytelnoSci ustalef planu. Rysunek planu, stanowiacy
zatqcznik nr 1a do uchwaly, przeznaczony do publikacji w dzienniku urzqdowym
wojew6dztwa kujawsko-pomorskiego, zostal zmniejszony do formatu A 3. Prezydent Miasta
wykonal powierzone zadanie w spos6b zgodny z procedurE sporzqdzania miejscowego planu
zagospodarowan ia przestrzennego zawartE w art. 17 Ustawy z dnia 27 marca 2003r. o
planowaniu izagospodarowaniu przestrzennym w zwiqzku z art.4 ust.2 ustawy z dnia 25
czerwca 2010r. o zmianie ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym ustawy
o Panstwowej Inspekcji Sanitarnej oraz ustawy o ochronie zabytk6w iopiece nad zabytkami
zachowujqc wszystkie jej elementy.

Opinia Komisii Statei Radv Miasta.

Przedmiotowy projekt uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowan ia
przestrzennego miasta Wloclawek dla obszaru po.lo2onego w rejonie ulic: Kapitulnej, Planty,
Kruszyriskiej, Broniewskiego, Prusa iSlonecznej raz z uwagami zlo2onymi do projektu planu
analizowaia podczas obrad w dniu 21 czerwca br. Komisja Budietu, Rozwoju i Promocji
Miasta, kt6ra w wyniku przeprowadzonego gfosowania siedmioma glosami ,,2a", nie
uwzglqdnifa ztoionych uwag.
Natomiast projekt ww. uchwaly w przedto2onym brzmieniu uzyskal opiniq pozytywna. Za
podjqciem pozytywnej opinii opowiedzialo siq sze5ciu cztonk6w Komisji, przy jednym glosie
wstrzymujQcym siq i braku glos6w przeciwnych. Opiniq w powyiszej sprawie przedstawil
Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Andrzej Patucki.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowai, 2e otwiera dyskusjq
nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszei do udziaiu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ze
na podstawie art. 20 ust. 7 i art. 27 ustawy z dnia 27 marca ZOO3r. o planowaniu i

zagospoda rowaniu przestrzennym Rada Miasta rozstrzyga o sposobie rozpatrzenia uwag
wniesionych do projektu miejscowego planu zagospodarowan ia przestrzennego.
W trakcie procedury planistycznej odbyly siq 3 wyio2enia do publicznego wglqdu projektu
miejscowego planu zagospod arowan ia przestrzennego miasta Wtoctawek dla obszaru
pofo2onego w rejonie ulic: Kapitulnej, planty, Kruszyriskiej, Broniewskiego, prusa i

Sfonecznej, oraz wyznaczono 3 terminy wnoszenia uwag, w trakcie, kt6rych wplynqfo lqcznie
130 uwag uznanych za przedmiotowe.
Ka2da ze 130 uwag wymaga rozpatrzenia przez Radq Miasta, tj. indywidualnego glosowania
zgodnie z rozstrzygniQciem Prezydenta Miasta Wloclawek
Poniewa2 tre6ci zlo2onych uwag sA czq5ciowo to2same, w pierwszej kolejno6ci
Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie zasady glosowania nad liczbq 130
uwag, wyja6niajAc, 2e nie bqdzie czytane uzasadnienie do kaidej ze 130 uwag, a bqdzie
czytane uzasadnienie jedynie do ka2dej z uwag o nowej treSci, natomiast kaidorazowo do
pozostafych uwag toisamych tre6ciq z danq uwagq, uzasadnienia nie bqdq ponownie
odczytywane.
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W wvniku glosowanie przeprowadzonego z udzialem 22 radnvch za zaproponowanvm przez

Przewodn iczacego Radv Miasta trvbem glosowania. abv nie czvtai uzasadnienia do kaZdei ze

130 uwas, a czvtai uzasadnienie iedvnie do kaidei z uwas o nowei tre6ci, natomiast
kaidorazowo do pozostalvch uwag toisamvch z dana uwasa, uzasadnienie nie bedzie
ponownie odczvtvwane radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, qlos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.
A zatem Przewodniczy Rady poinformowal, 2e Rada Miasta zdecydowafa, 2e nie bqdzie
czytane uzasadnienie do ka2dej ze 130 uwag, a bqdzie czytane uzasadnienie jedynie do
ka2dej z uwag o nowej treici, natomiast kaidorazowo do pozostalych uwag toisamych z

danq uwagq, uzasadnienia nie bqdq ponownie odczytywane.
Nastepnie radni przvstapili do glosowania nad poszczeg6lnvmi uwagami od nr 1do nr 130,
kt6re w koleino6ci odczWvwal i poddawal pod slosowanie Przewodniczacv Radv Miasta
radnv Krzvsztof Ku kucki:

uwaga nr 1

Uwaga nr 1 z dnia 10 sierpnia 2011r., o tre6ci:
Przeciwko budowie deptaka fqczqcego Al. Kr6lowej Jadwigi z ul. Gen. Dqbrowskiego.
Uwaga dotyczy nieruchomoici oznaczonej, jako dzialka nr 15 (obecnie 116 KM 57) ul. Zwirki i

Wigury.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 1 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie
Dzialka nr 15 (obecnie 116 KM 57) stanowi wlasno6i Gminy Miasto Wloctawek. przez jej
teren przechodzq sieci infrastruktury technicznej, Z uwagi na powyisze zasadne bylo
przeznaczenie dzialki pod cel publiczny.
Glosowanie nad Uwaga Nr 1

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 22 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 1, liczbq 22 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, gfos6w przeciwnych oraz
wstrzymujEcych siQ nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr l zostala nieuwzglqdniona.

uwe.e3_!I-a
Uwaga nr 2 z dnia 10 sierpnia 2011r., o tresci:
Przeciwko budowie deptaka lqcrqcego Al. Kr6lowej Jadwigi z ul, Gen, Dqbrowskiego.
Uwaga dotyczy nieruchomojci oznaczonej, jako dzialka nr 15 (obecnie 116 KM 57) ul. Zwirki i
Wigu ry.

Proponowane rozstrzytnigcie - Uwaga nr 2 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 1

Glosowanie nad Uwaga Nr 2
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 22 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 2, liczbq 22 glos6w radni opowiedzieli siq iednomySlnie, glos6w przeciwnych oraz
wstrzymujQcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 2 zostafa nieuwzglqdniona.

uwaga nr 3 - jest to uwaga o nowej treici
Uwaga nr 3 z dnia 10 sierpnia 2011r.. o tre5ci.
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Przeciwko budowie deptaka lqczqcego Al, Kr6lowej Jadwigi z ul. Gen, Dqbrowskiego.
Uwaga dotyczy nieruchomoici oznaczonej, jako dzialka nr 15 (obecnie 116 KM 57) ul. Zwirki i

Wigury.
Proponowane rozstrzygniQcie - Uwaga nr 3 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie
Dzialka nr 15 (obecnie 116 KM 57) stanowi wlasno(i Gminy Miasto Wfoclawek. Przez jej

teren przechodzq sieci infrastruktury technicznej. Z uwagi na powyisze zasadne byfo
przeznaczenie dzialki pod cel publiczny.

Glosowanie nad Uwaga Nr 3
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 22 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 3, liczbq 22 glosriw radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych oraz
wstrzymujqcych siQ nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 3 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 4
Uwaga nr 4 z dnia 10 sierpnia 2011r., o tre5ci:
Przeciwko budowie deptaka lqczqcego Al. Kr6lowej Jadwlgi z ul. Gen, Debrowskiego,
Uwaga dotyczy nieruchomoici oznaczonej, jako dzialka nr 15 (obecnie 116 KM 57) ul. Zwirki i

Wigury.
Proponowane rozstrzygniQcie - Uwaga nr 4 nieuwzgledniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 3
Glosowanie nad Uwaga Nr 4
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 22 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 4, liczbq 22 gfos6w radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, glos6w przeciwnych oraz
wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowafa, ie Uwaga nr 4 zostafa nieuwzglqdniona.

uwaga nr 5
Uwaga nr 5 z dnia 10 sierpnia 201.1r., o tredci:
Przeciwko budowie deptaka fqczqcego Al, Kr6lowej Jadwigi z ul. Gen, Dqbrowskiego.
Uwaga dotyczy nieruchomoici oznaczonej, jako dzialka nr 15 (obecnie 116 KM 57) ul. Zwirki i

Wigury.
Proponowane rozstrzygniQcie - Uwaga nr 5 nieuwzgledniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 3
Giosowanie nad Uwaga Nr 5
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 5, liczbq 20 gfos6w radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, glos6w przeciwnych oraz
wstrzymujecych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 5 zostala nieuwzglqdniona,

uwaga nr 5
Uwaga nr 6 z dnia 10 sierpnia 2011r., o treici:
Przeciwko budowie deptaka lqczqcego Al, Kr6lowej Jadwigi z ul. Gen. Dqbrowskiego.
Uwaga dotyczy nieruchomoici oznaczonej, jako dzialka nr 15 (obecnie 116) KM 57 ul. Zwirki i

Wigury.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 6 nieuwzglqdniona
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Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 3
Gfosowanie nad Uwaga Nr 6
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 20 radnych za nieuwzglednieniem
uwagi nr 6, liczbq 20 gfosriw radni opowiedzieli siq jednomyglnie, glos6w przeciwnych oraz
wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 6 zostala nieuwzglqdniona,

uwaga nr 7
Uwaga nr 7 z dnia 10 sierpnia 2011r., o treici:
Przeciwko budowie deptaka fqczqcego Al. Kr6lowej Jadwigi z ul. Gen. Dqbrowskiego.
Uwaga dotyczy nieruchomo5ci oznaczonej, jako dzialka nr 15 (obecnie 116) KM 57 ul. 2wirki i

Wigury.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 7 nleuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 3
Gtosowanie nad Uwaea Nr 7
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 20 radnych za nieuwzglQdnieniem
uwagi nr 7, liczbA 20 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, gfos6w przeciwnych oraz
wstrzymujqcych siQ nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowafa, ie Uwaga nr 7 zostala nieuwzglqdniona,

uwaga nr 8
Uwaga nr I z dnia 10 sierpnia 2011r., o trejci:
Przeciwko budowie deptaka fqczqcego Al, Kr6lowej Jadwigi z ul. Gen, Dqbrowskiego.
Uwaga dotyczy nieruchomoici oznaczonej, jako dzialka nr 15 (obecnie 116) KM 57 ul. Zwirki i

Wigury.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 8 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 3
Glosowanie nad Uwaga Nr 8
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 8, opowiedzialo siq 19 radnych, przy braku glos6w przeciwnych oraz l glosie
wstrzymujqcym siq.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 8 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 9
Uwaga nr 9 z dnia 10 sierpnia 2011r., o treici:
Przeciwko budowie deptaka lqczqcego Al. Kr6lowej Jadwigi z ul, Gen. Dqbrowskiego.
Uwaga dotyczy nieruchomoSci oznaczonej, jako dzialka nr 15 (obecnie 116) KM 57 ul. Zwirki i

Wigury.
Proponowane rozstrzygniQcie - Uwaga nr 9 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 3
Glosowanie nad Uwaga Nr 9
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 9, liczbq 20 glos6w radni opowiedzieli siq jednomyClnie, glos6w przeciwnych oraz
wstrzymujecych sie nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowafa, ie Uwaga nr 9 zostala nieuwzglqdniona.
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uwaga nr 10

Uwaga nr 10 z dnia 10 sierpnia 2011r., o treici:
Przeciwko budowie deptaka lqczqcego Al. Kr6lowej Jadwigi z ul. Gen. Dqbrowskiego.
Uwaga dotyczy nieruchomo(ci oznaczonej, .iako dzialka nr 15 (obecnie 116) KM 57 ul. Zwirki i

Wigury.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 10 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 3
Glosowanie nad Uwasa Nr 10

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 19 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 10, liczbq 19 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujQcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowafa, ie Uwaga nr 10 zostafa nieuwzglQd niona.

uwaga nr 11

Uwaga nr 112 dnia 10 sierpnia 2011r., o trejci:
Przeciwko budowie deptaka lqczqcego Al. Kr6lowej Jadwigi z ul. Gen. Dqbrowskiego.
Uwaga dotyczy nieruchomoSci oznaczonej, jako dzialka nr 15 (obecnie 116) KM 57 ul. 2wirki i

Wigury.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 11 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 3
Glosowanie nad Uwasa Nr 11

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 19 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwati nr 11, liczbq 19 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych sig nie stwierdzono,
A zatem Rada Miasta zdecydowafa, ie Uwaga nr 11 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 12
Uwaga nr 12 z dnia 10 sierpnia 2011r., o trejci:
Przeciwko budowie deptaka lqczqcego Al. Kr6lowej Jadwigi z ul. Gen. Dqbrowskiego.
Uwaga dotyczy nieruchomoici oznaczonej, jako dzialka nr 15 (obecnie 116) KM 57 ul.Zwirki i

Wigury.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 12 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 3
Glosowanie nad Uwaga Nr 12

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 19 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 12, liczbq 19 gfosriw radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych sie nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowafa, ie Uwaga nr 12 zostala nieuwzglqd niona,

uwata nr 13
Uwaga nr 13 z dnia 10 sierpnia 2011r., o tre6ci:
Przeciwko budowie deptaka lqczqcego Al. Kr6lowej Jadwigi z ul, Gen. Dqbrowskiego.
uwaga dotyczy nieruchomosci oznaczonei. iako dziaika nr 15 (obecnie 116) KM 57 ul. Zwirki i
Wigury.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 13 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 3
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Giosowanie nad Uwaga Nr 13

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 19 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 13, liczbq 19 gtos6w radni opowiedzieli siq jednomyilnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujacych siq nie stwierdzono,
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 13 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 14

Uwaga nr 14 z dnia 10 sierpnia 2011r., o treici:
Przeciwko budowle deptaka lqczqcego Al. K16lowej Jadwigi z ul. Gen. Dqbrowskiego.
Uwaga dotyczy nieruchomoici oznaczonej, jako dziafka nr 15 (obecnie 116) KM 57 ul. Zwirki
iWigury.
Proponowane rozstrzygniQcie - Uwaga nr 14 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 3
Gtosowanie nad Uwaqa Nr 14

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 17 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 14, liczbq 17 gfos6w radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, gfos6w przeciwnych
oraz wstrzymujQcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 14 zostala nieuwzglqdniona.

uwata nr 15
Uwaga nr 15 z dnia 10 sierpnia 2011r., o tre6ci:
Przeciwko budowie deptaka lqczqcego Al. K16lowej Jadwigi z ul. Gen. Dqbrowskiego.
Uwaga dotyczy nieruchomofci oznaczonej, jako dzialka nr 15 (obecnie 116) KM 57 ul. Zwirki
iWigury.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 15 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 3
Gfosowanie nad Uwasa Nr 15

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnogci 17 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 15, liczbq 17 glosriw radni opowiedzieli siq jednomy3lnie, gfos6w przeciwnych
oraz wstrzymujQcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 15 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 15- jest to uwaga o nowej treSci
Uwaga nr 15 z dnia 10 sierpnia 2011r., o tre6ci:
Przeciwko budowie drogi l-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 16 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie
Przebieg projektowanej drogi 1-KD-G* jest zgodny ze,,Studium uwarunkowa6 i kierunk6w
zagospodarowania przestrzennego miasta Wloclawek".
Gtosowanie nad Uwasa Nr 16
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno3ci 17 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 15, liczbq 17 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujecych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 16 zostala nieuwzglqdniona,
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uwaga nr 17
Uwaga nr !7 z dnia 10 sierpnia 2011r., o treici:
Przeciwko budowie drogi X-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 17 nieuwzglQdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Gfosowanie nad Uwaga Nr 17

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 18 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 17, liczbq 18 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych sie nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 17 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 18
Uwaga nr 18 z dnia 12 sierpnia 2011r., o treici:
Przeciwko budowie drogi l-KD-Gr, Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 18 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Glosowanie nad Uwaea Nr 18
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecno5ci 18 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 18, liczbq 18 gfosr5w radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, gfos6w przeciwnych
oraz wstrzymujecych siQ nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, i€ Uwaga nr 18 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 19
Uwaga nr 19 z dnia 12 sierpnia 2011r., o treSci:
Przeciwko budowie drogi l-KD-G+. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi I-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 19 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 1E

Glosowanie nad Uwaqa Nr 19

W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecno5ci 18 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 19, liczbq 18 glos6w radni opowiedzieli siq jednomyilnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujQcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowata, ie Uwaga nr 19 zostala nieuwzglqdniona,

uwaga nr 20
Uwaga nr 20 z dnia 12 sierpnia 2011r., o treSci:
Przeciwko budowie drogi l-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 20 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Glosowanie nad Uwaga Nr 20
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnoSci 18 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 20, liczbq 18 gfos6w radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, gtos6w przeciwnych
oraz wstrzymujQcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowafa, ie Uwaga nr 20 zostafa nieuwzglqdniona.
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uwaga nr 21
Uwaga nr 21 z dnia 15 sierpnia 2011r., o tre6ci:
Przeciwko budowie drogi I-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 21 nieuwzgledniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Glosowanie nad Uwaga Nr 21

W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecno5ci 20 radnych za nieuwzglednieniem
uwagi nr 21, liczbq 20 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujEcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 21 zostafa nieuwzglqdniona.

uwaga nr 22

Uwaga nr 27 z dnia 16 sierpnia 2011r., o treSci:
Prreciwko budowie drogi 1-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniQcie - Uwaga nr 22 nieuwzgledniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Gfosowanie nad Uwasa Nr 22
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 22, liczbq 20 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych sie nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 22 zostala nieuwzglqdniona,

uwaga nr 23
Uwaga nr 23 z dnia 16 sierpnia 2011r., o tregci:
Przeciwko budowie drogi l-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi l-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwata nr 23 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Gfosowanie nad Uwaea Nr 23
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 19 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 23, liczbq 19 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, gfos6w przeciwnych
oraz wstrzymujQcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 23 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 24
Uwaga nr 24 z dnia 16 sierpnia 2011r., o trejci:
Przeciwko budowie drogi l-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 24 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - iak dla uwagi nr 16
Glosowanie nad Uwaga Nr 24
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 24, liczbE 20 glos6w radni opowiedzieli siq jednomyilnie, glosriw przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 24 zostata nieuwzglqdniona.

uwaga nr 25
Uwaga nr 25 z dnia 16 sierpnia 2011r., o trejci:



Przeclwko budowie drogi 1-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G'*.

Proponowane rozstrzygni€cie - Uwaga nr 25 nieuwzglgdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16

Glosowanie nad Uwaga Nr 25

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 21 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 25, liczba 21 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 25 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 26
Uwaga nr 26 z dnia 16 sierpnia 2011r., o treici:
Przeciwko budowie drogi 1-KD-Gr'. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-Gt.
Proponowane rozstrzygniQcle - Uwaga nr 25 nieuwzglQdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Glosowanie nad Uwaga Nr 26
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 21 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 26, liczbq 21 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowafa, ie Uwaga nr 26 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 27
Uwaga nr 27 z dnia 16 sierpnia 2011r., o tre6ci:
Przeciwko budowie drogi 1-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 27 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 15
Glosowanie nad Uwaga Nr 27
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 19 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 27, liczbq 19 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 27 zostafa nieuwzglqdniona.

uwaga nr 28
Uwaga nr 28 z dnia 16 sierpnia 2011r., o treici:
Przeciwko budowie drogl l-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-c*.
Proponowane rozstrrygniqcie - Uwaga nr 28 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 1b
Gtosowanie nad Uwaga Nr 28
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnodci 19 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 28, liczbq 19 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 28 zostala nieuwzglqdniona,

uwaga nr 29
Uwaga nr 29 z dnia 24 sierpnia 2011r., o trejci:
Przeciwko budowie drogi 1-KD.G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 29 nieuwzglqdniona
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Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Gfosowanie nad Uwasa Nr 29
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecno5ci 20 radnych za nieuwzglQdnieniem
uwagi nr 29, liczbq 20 gfos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujEcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie UwaBa nr 29 zostala nieuwztledniona.

uwata nr 30
Uwaga nr 30 z dnia 24 sierpnia 2011r., o treici:
Przeciwko budowie drogi 1-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G+

Proponowane rozstrzytniecie - Uwaga nr 30 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Gfosowanie nad Uwaga Nr 30
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 19 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 30, liczbq 19 gfos6w radni opowiedzieli siq jednomy3lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowafa, ie Uwaga nr 30 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 31
Uwaga nr 31 z dnia 24 sierpnia 2011r., o trejci:
Przeciwko budowie drogi l.-KD-G*, Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi I-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 30 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 1G

Gtosowanie nad Uwaga Nr 31
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnoici 19 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 31, liczbq 19 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono,
A zatem Rada Miasta zdecydowafa, ie Uwaga nr 31 zostafa nieuwzglqdniona.

uwaga nr 32
Uwaga nr 32 z dnia 24 sierpnia 2011r., o tre6ci:
Przeciwko budowie drogi 1-KD-G|. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi I-KD-G*,
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 32 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Gtosowanie nad Uwaea Nr 32
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 19 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 32 liczbq 19 gfosriw radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono,
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 32 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 33
Uwaga nr 33 z dnia 24 sierpnia 2011r., o tre6ci:
Przeciwko budowie drogi 1-KD-Gr. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G,'..
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 33 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Glosowanie nad Uwaga Nr 33
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W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecno6ci 19 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 33 liczbq 19 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 33 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 34
Uwaga nr 34 z dnia 24 sierpnia 2011r., o tre6ci:
Przeciwko budowie drogi 1-KD-G*, Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 34 nieuwzglQdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 15
Gfosowanie nad Uwaga Nr 34
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnoici 19 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 34 liczbq 19 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy3lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 34 zostala nieuwzglqdniona.

uwata nr 35
Uwaga nr 35 z dnia 24 sierpnia 2011r., o trejci:
Przeciwko budowie drogi 1-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniQcie - Uwata nr 35 nieuwzgledniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Glosowanie nad Uwasa Nr 35
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 16 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 35 liczbq 16 glos6w radni opowiedzieli siq jednomyflnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 35 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 36
Uwaga nr 36 z dnia 24 sierpnia 2011r., o treici:
Przeciwko budowie drogi 1-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 36 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 1G

Gfosowanie nad Uwaga Nr 36
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnodci 16 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 36 liczbq 16 glosr5w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, gfos6w przeciwnych
oraz wstrzymujQcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 36 zostafa nieuwzglqdniona.

uwaga nr 37
Uwaga nr 37 z dnia 24 sierpnia 2011r., o tregci:
Pneciwko budowie drogi l-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 37 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Glosowanie nad Uwaga Nr 37
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W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 17 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 37 liczbq 17 gfos6w radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, gfos6w przeciwnych
oraz wstrzymuiEcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 37 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 38
Uwaga nr 38 z dnia 24 sierpnia 2011r., o tre6ci:
Przeciwko budowie drogi 1-KD-G|. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi I-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 38 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16

Glosowanie nad Uwaga Nr 38

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 18 radnych za nieuwzglQdnieniem
uwagi nr 38 liczbq 18 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 38 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 39
Uwaga nr 39 z dnia 24 sierpnia 2011r., o treSci:
Przeciwko budowie drogi 1-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 30 nieuwzglQdnlona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Glosowanie nad Uwaga Nr 39

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 18 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 39 liczbq 18 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 39 zostala nieuwzglqd niona.

uwaga nr 40
Uwaga nr 40 z dnia 24 sierpnia 2011r., o tresci:
Przeciwko budowie drogi 1-KD-Gi. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniQcie - Uwaga nr 40 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 15
Gtosowanie nad Uwasa Nr 40
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 18 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 40 liczbq 18 gfos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glosrSw przeciwnych
oraz wstrzymujqcych sie nie stwierdzono,
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwata nr 40 zostala nieuwzglqdniona,

uwaga nr 41
Uwaga nr 41 z dnia 24 sierpnia 2011r., o trejci:
Przeciwko budowie drogi I-KD-Gt. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 41 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Gtosowanie nad Uwaga Nr 41
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W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 18 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 41 liczbq 18 gfos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, gtos6w przeciwnych
oraz wstrzymujecych sie nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 41 zostala nieuwzgledniona.

uwaga nr 42
Uwaga nr 42 z dnia 24 sierpnia 2011r., o tre6ci:
Przeciwko budowie drogi 1-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 42 nieuwzgledniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Giosowanie nad Uwasa Nr 42
W wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecno3ci 18 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 42 liczbq 18 gfos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos<iw przeciwnych
oraz wstrzymujQcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 42 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 43
Uwaga nr43 z dnia 24 sierpnia 2011r., otre<ci:
Przeciwko budowie drogi 1-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniQcie - Uwaga nr 43 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Giosowanie nad Uwaga Nr 43
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 18 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 43 liczbq 18 gfos6w radni opowiedzieli siq jednomy3lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymuiEcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 43 zostafa nieuwzglqdniona.

uwata nr 44
Uwaga nr 44 z dnia 24 sierpnia 2011r., o treSci:
Przeciwko budowie drogi 1-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniQcie - Uwaga nr 44 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Giosowanie nad Uwaea Nr 44
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 17 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 44 liczbq 17 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy3lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujQcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 44 zostefa nieuwzglqdniona,

uwaga nr 45
Uwaga nr 45 z dnia 24 sierpnia 2011r., o tredci:
Przeciwko budowie drogi 1-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 45 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Gtosowanie nad Uwaga Nr 45
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W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnogci 15 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 45 liczbq 15 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, gfos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 45 zostala nieuwzglqd niona.

uwata nr 45
Uwaga nr 46 z dnia 19 sierpnia 2011r., o tre6ci:
Przeciwko budowie drogi 1-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi l-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 46 nieuwztledniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Glosowanie nad Uwaga Nr 46
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 16 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 46 liczbq 16 glos6w radni opowiedzieli siq jednomyslnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujEcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 46 zostafa nieuwzglqdniona.

uwaga nr 47

Uwaga nr 47 z dnia 19 sierpnia 2011r., o trejci:
Przeciwko budowie drogi l-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi l-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 47 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Gtosowanie nad Uwaga Nr 47
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 17 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 47 liczbq 17 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujecych siq nie stwierdzono,
A zatem Rada Miasta zdecydowafa, ie Uwaga nr 47 zostafa nieuwzglqdniona.

uwaga nr 48
Uwaga nr 48 z dnia 19 sierpnia 2011r., o tregci:
Przeciwko budowie drogi 1-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniQcie - Uwaga nr 48 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Gfosowanie nad Uwaea Nr 48
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 17 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 48 liczbq 17 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujilcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 48 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 49
Uwaga nr 49 z dnia 17 sierpnia 2011r., o treSci:
Przeciwko budowie drogi 1-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 49 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Glosowanie nad Uwaga Nr 49
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W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecno5ci 18 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 49 liczbq 18 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, gfos6w przeciwnych
oraz wstrzymujEcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 49 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 50
Uwaga nr 48 z dnia 30 sierpnia 2011r., o treici:
Przeciwko budowie drogi I-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G'*.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 50 nieuwzglqdnlona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Glosowanie nad Uwaga Nr 50
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 17 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 50 liczbq 17 gfos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujecych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowafa, ie Uwaga nr 50 zostafa nieuwzglqdniona.

uwaga nr 51
Uwaga nr 51 z dnia 30 sierpnia 201.1r., o tre6ci:
Przeciwko budowie drogi l-KD-G*, Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi l-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 51 nieuwzgledniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Glosowanie nad Uwaga Nr 51
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 18 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 51 liczbq 18 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujQcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 51 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 52
Uwaga nr 52 z dnia 05 wrzejnia 2011r., o tredci:
Przeciwko budowie drogi 1-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-c*.
Proponowane rozstrzygniQcie - Uwaga nr 52 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 16
Glosowanie nad Uwaga Nr 52
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 17 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 52 liczbq 17 gfosriw radni opowiedzieli siq jednomydlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujecych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 52 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 53
Uwaga nr 53 z dnia 06 wrzesnia 2011r., o treJci:
Przeciwko budowie drogi 1-KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-Gg.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 53 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 1G

Glosowanie nad Uwaga Nr 53
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W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 16 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 53 liczbq 16 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujecych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 53 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 54 - jest to uwaga o nowej tresci
Uwaga nr 54 z dnia 16 sierpnia 2011r., o tre6ci:
Wniosek o zmianq kategorii projektowanej z 1 KD.Gr na 1 KD-Z*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 54 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie
Klasa projektowanej drogi jest zgodna ze ,,Studium uwarunkowa6 i kierunk6w
zagospoda rowa nia przestrzennego miasta Wloclawek". W planie miejscowym nie ustala siQ

kategorii d169 a jedynie ich klasy i parametry.
Gfosowanie nad Uwaga Nr 54
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 16 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 54 liczbq 16 gfos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, gfos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 54 zostala nieuwzglqdniona.

uwata nr 55 - jest to uwaga o nowej tresci
Uwaga nr 55 z dnia 19 sierpnia 2011.r., o tredci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1 KD-G'*, Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygnigcie - Uwaga nr 55 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie
Przebieg projektowanej drogi 1-KD-G* jest zgodny ze,,Studium uwarunkowai i kierunk6w
zagospodarowania przestrzennego miasta Wfoclawek".
Glosowanie nad Uwaga Nr 55
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnodci 16 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 55 liczbq 16 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujQcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 55 zostala nieuwzglqd niona.

uwaga nr 56 - jest to uwaga o nowej treici
Uwaga nr 56 z dnia 05 wrze6nia 2011r., o tre(ci:
Przeciwko budowie drogi 1 KD-G*, Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD,G+
Proponowane rozstzygniqcie - Uwaga nr 56 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie
Przebieg projektowanej drogi I-KD-G* jest zgodny ze,,Studium uwarunkowa6 i kierunk6w
zagospodarowania przestrzennego miasta Wlocfawek".
Glosowanie nad Uwaea Nr 56
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 16 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 55 liczbq 16 gfos6w radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, gfos6w przeciwnych
oraz wstrzymujEcych sie nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 56 zostala nieuwzglqdniona.



uwaga nr 57- jest to uwaga o nowej tregci
Uwaga nr 57 z dnia 12 wrzegnia 2011r., o tredci:
Brak zgody na przeznaczenie czQgci dztalki pod realizacjQ drogi, Uwaga dotyczy dzialki nr 18
(obecnie 19) KM 57
Proponowane rozstrzygniqcle - Uwaga nr 57 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie
Koniecznoii zabezpieczenia terenu, pod odpowiednie rozwiqzania komunikacyjne (plac do
zawracania) ul. 2wirki i Wigury.
Gfosowanie nad Uwasa Nr 57
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 15 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 57 liczbq 15 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy3lnie, glosr5w przeciwnych
oraz urstrzymujEcych siq nie stwierdzono,
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwata nr 57 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 58 - jest to uwaga o nowej trejci
Uwaga nr 58 z dnia 05 wrze6nia 2011r., o tre5ci:
Przeciwko budowie drogi 1KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi I-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 58 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie
Przebieg projektowanej drogi 1-KD-G* jest zgodny ze ,,studium uwarunkowaf i kierunk6w
zagospodarowania przestrzennego miasta wloclawek,,.

Gfosowanie nad Uwasa Nr 58
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 15 radnych za nieuwzglgdnieniem
uwagi nr 58 liczbq 15 glostiw radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwata nr 5g zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 59 - jest to uwaga o nowej trefci
Uwaga nr 59 z dnia 28 lipca 2011r., o treici:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-Gt. uwaga dotyczy odcinka projektowanej
drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr S9 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie
Przebieg projektowanej drogi I-KD-G+ jest zgodny ze ,,studium uwarunkowafi i kierunk6w
zagospoda rowa nia przestrzennego miasta Wioclawek,,.
Glosowanie nad Uwaga Nr 59
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 14 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 59 liczbq 14 glos6w radni opowiedzieli siq jednomyslnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujQcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 59 zostala nieuwzglqdniona.

uwata nr 50
Uwaga nr 60 z dnia 28 lipca 2011r., o trejci:
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Brak zgody na projektowany przebieg drogi IKD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzytniecie - Uwata nr 5O nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 60

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 15 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 50 liczbq 15 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujEcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 50 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 61

Uwaga nr 61 z dnia 28 lipca 2011r., o treici:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi IKD-Gr. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniQcie - Uwaga nr 61 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Gfosowanie nad Uwaqa Nr 61
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 15 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 61 liczbq 15 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glosr5w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono,
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 51 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 52
Uwaga nr 62 z dnia 28 lipca 2011r., o treici:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi lKD-G+. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G *.

Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 52 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 62
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 15 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 62 liczbq 15 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glosriw przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowafa, ie Uwaga nr 62 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 63
Uwaga nr 63 z dnia 28 lipca 2011r., o tre(ci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi IKD-G*, Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 63 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uuragi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 63

W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnoSci 18 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 63 liczbq 18 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glosriw przeciwnych
oraz wstrzymujacych siq nie stwierdzono,
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 63 zostala nieuwzglqdniona.
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uwaga nr 64
Uwaga nr 64 z dnia 28 lipca 2011r., o treici:
Brak zgody na projeKowany przebieg drogi 1KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 64 nieuwrglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 64
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecno6ci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 54 liczbq 20 gfostiw radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujecych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 64 zostala nieuwzgledniona.

uwaga nr 65
Uwaga nr 65 z dnia 28 lipca 2011r., o treici:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi IKD-G*, Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-6*.
Proponowane rozstrzygniqcle - Uwaga nr 65 nieuwzglQdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Gfosowanie nad Uwasa Nr 65
W wyniku gfosowania przeprowadzonego u, obecno3ci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 65 liczbq 20 glos6w radni opowiedzieli siq jednomyilnie, glosr5w przeciwnych
oraz wstrzymujEcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 65 zostala nieuwzglqdniona.
uwaga nr 66
Uwaga nr 65 z dnia 28 lipca 2011r., o treici:
Brak zgody na projektowany pnebieg drogi lKD-G*, Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 66 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Gtosowanie nad Uwasa Nr 66
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 19 radnych za nieuwzglednieniem
uwagi nr 66 liczbq 19 glos6w radni opowiedzieli sie jednomy5lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujQcych siq nie stwierdzono,
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 66 zostafa nieuwzglqdniona.

uwaga nr 67
Uwaga nr 67 z dnia 28 lipca 2011r., o tresci:
Brak zgody na proiektowany przebieg drogi 1KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniQcie - Uwaga nr 67 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwasa Nr 57
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnodci 18 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 57 liczbq 18 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqrych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 67 zostala nieuwzglqdniona.
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uwaga nr 58

Uwaga nr 68 z dnia 28 lipca 2011r., o tre6ci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi lKD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi I-KD-G *.

Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 58 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 58
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 68 liczbq 20 glosriw radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 58 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 69
Uwaga nr 69 z dnia 28 lipca 2011r., o tresci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-ct. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi l.-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 69 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 69
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 69 liczbq 20 glos6w radni opowiedzieli siq jednomyilnie, gfos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych sie nie stwierdzono,
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 69 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 70
Uwaga nr 70 z dnia 28 lipca 2011r., o tre6ci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi IKD-G*, Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniQcie - Uwaga nr 70 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Gtosowanie nad Uwaga Nr 70
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 70 liczbE 20 gfos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, gfos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 70 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 71
Uwaga nr 71 z dnia 28 lipca 2011r., o trejci:
Brak zgody na projektowany przebleg drogi XKD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 71 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 71



W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 19 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 71 liczbq 19 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych sie nie stwierdzono,
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 71 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 72

Uwaga nr T2zdnia 28 lipca 2011r., o treici:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 72 nieuwzglEdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 72

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 72 liczbq 20 gfos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujEcych siq nie stwierdzono,
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 72 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 73
Uwaga nr 73 z dnia 28 lipca 2011r., o treSci:
Brak rgody na projektowany przebieg drogi lKD-Gi, Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 73 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Giosowanie nad Uwaga Nr 73

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 73 liczbq 20 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymuiqcych siq nie stwierdzono,
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 73 zostala nieuwzgledniona.

uwaga nr 74
Uwaga nr 74 z dnia 28 lipca 2011r., o treici:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-G+. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 74 nieuwzgledniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaqa Nr 74
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 20 radnych za nieuwzglednieniem
uwagi nr 74 liczbq 20 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujacych siq nie stwierdzono,
A zatem Rada Miasta zde€ydowala, ie Uwaga nr 74 zostafa nieuwzglqdniona.

uwaga nr 75
Uwaga nr 75 z dnia 28 lipca 2011r., o treici:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi lKD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 75 nieuwzglqdniona
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Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 75

W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnogci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 75 liczbe 20 glosr5w radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 75 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 76

Uwaga nr 76 z dnia 28 lipca 2011r., o treSci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi IKD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 76 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 76
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 20 radnych za nieuwzglednieniem
uwagi nr 76 liczbq 20 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siQ nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwata nr 76 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 77
Uwaga nr 77 z dnia 28 lipca 2011r., o tresci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-G*, Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 77 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Gfosowanie nad Uwaga Nr 77
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 20 radnych za nieuwzglednieniem
uwagi nr 77 liczbq 20 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymuiEcych siq nie stwierdzono,
A zatem Rada Miasta zdecydowafa, ie Uwaga nr 77 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 78
Uwaga nr 78 z dnia 28 lipca 2011r., o tresci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G+.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 78 nieuwzglQdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Giosowanie nad Uwaga Nr 78
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno3ci 21 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 78 liczbq 21 gfos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych sie nie stwierdzono,
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 78 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 79
Uwaga nr 79 z dnia 28 lipca 2011r., o trejci:
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Brak zgody na projektowany przebieg drogi IKD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 79 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 79

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 79 liczbq 20 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych

oraz wstrzymujEcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 79 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 80
Uwaga nr 80 z dnia 28 lipca 2011r., o tre5ci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.

Proponowane rozstrzygniqcie . Uwaga nr 80 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 80
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 80 liczbq 20 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowafa, ie Uwaga nr 80 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 81
Uwaga nr 81 z dnia 28 lipca 2011r., o tresci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogl lKD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygnlqcie - Uwaga nr 81 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 81
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 81 liczbq 2O glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 81 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 82
Uwaga nr 82 z dnia 28 lipca 2011r., o tre6ci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD.G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G+.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 82 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 82
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 82 liczbq 20 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujecych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowafa, ie Uwaga nr 82 zostala nieuwzglgdniona,
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uwaga nr 83
Uwaga nr 83 z dnia 28 lipca 2011r., o tre6ci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzytniQcie - Uwaga nr 83 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaea Nr 83
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 83 liczbq 20 glosr5w radni opowiedzieli siq jednomyglnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych sie nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 83 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 84
Uwaga nr 84 z dnia 28 lipca 2011r., o treici:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-Gt. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G+.

Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 84 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Giosowanie nad Uwasa Nr 84
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 20 radnych za nieuwztlednieniem
uwagi nr 84 liczbq 20 gfos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 84 zostala nieuwzglqd niona.

uwaga nr 85
Uwaga nr 85 z dnia 28 lipca 2011r., o trejci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogl 1KD-Gi. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 85 nieuwzglgdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwasa Nr 85
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnogci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 85 liczbq 20 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, gfos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 85 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 86
Uwaga nr 86 z dnia 28 lipca 2011r., o tre6ci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G+.
Proponowane rozstrzygniQcie - Uwaga nr 86 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 85
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecno6ci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 85 liczbq 20 gfos6w radni opowiedzieli siq iednomySlnie, glosriw przeciwnych
oraz wstrzymujEcych siq nie stwierdzono.



A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 86 zostala nieuwzgledniona.

uwaga nr 87
Uwaga nr 87 z dnia 28 lipca 2011r., o tre6ci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi IKD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi I-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 87 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Gtosowanie nad Uwaga Nr 87
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 20 radnych za nieuwzglednieniem
uwagi nr 87 liczbq 20 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, gfos6w przeciwnych
oraz wstrzymujacych sie nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 87 zostala nieuwzglqd niona,

uwaga nr 88

^' Uwaga nr 88 z dnia 28 lipca 2011r., o tresci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-Gt. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 88 nieuwzgledniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 88
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 21 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 88 liczbq 21 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowafa, ie Uwaga nr 88 zostala nieuwzgled niona.

uwaga nr 89
Uwaga nr 89 z dnia 28 lipca 2011r., o tre6ci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi lKD-G*, Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 89 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 89
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 21 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 89 liczbq 21 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujQcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 89 zostafa nieuwzglqdniona.

uwaga nr 90
Uwaga nr 90 z dnia 28 lipca 2011r., o tre6ci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-Gi. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 90 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 90
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W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnoSci 21 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 90 liczbq 21 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujEcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwata nr 90 zostala nieuwzglqd niona.

uwaga nr 91

Uwaga nr 91 z dnia 28 lipca 2011r., o treici:
Brak zgody na projekowany przebieg drogi IKD-Gr, Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrrygniecie - Uwaga nr 91 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Gfosowanie nad Uwaga Nr 91
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 21 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 91 liczbq 21 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujecych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 91 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 92

Uwaga nr 92 z dnia 28 lipca 2011r., o treici:
Brak zgody na proJektowany przebieg drogi 1KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniQcie - Uwata nr 92 nieuwzgledniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 92
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 22 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 92 liczbq 22 gfos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujecych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 92 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 93
Uwaga nr 93 z dnia 28 lipca 2011r., o treici:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi IKD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 93 nieuwzgledniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Giosowanie nad Uwaga Nr 93
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 21 radnych za nieuwzglednieniem
uwagi nr 93 liczbq 21 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 93 zostala nieuwzglqdniona.

uwata nr 94
Uwaga nr 94 z dnia 28 lipca 2011r., o tre6ci:
Brak zgody na projektowany przehieg drogi lKD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 94 nieuwzglgdniona



Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 94
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 21 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 94 liczbE 21 gtos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, gfosriw przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono,
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 94 zostafa nieuwzglqdniona.

uwaga nr 95

Uwaga nr 95 z dnia 28 llpca 2011r., o tre6ci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrrygniqcie - Uwaga nr 95 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 95
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 95 liczbq 20 gtos6w radni opowiedzieli siq jednomyslnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 95 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 96
Uwaga nr 96 z dnia 28 lipca 2011r., o treSci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi lKD-G+. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 96 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Gfosowanie nad Uwaga Nr 96
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 21 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 96 liczbq 21 glos6w radni opowiedzieli sig jednomyslnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 96 zostala nieuwzglqdniona,

uwaga nr 97
Uwaga nr 97 z dnia 28 lipca 2011r., o tre5ci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi lKD-c*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzytniQcie - Uwaga nr 97 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwegi nr 59
Glosowanie nad Uwasa Nr 97
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 20 radnych za nieuwzglednieniem
uwagi nr 97 liczbq 20 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujQcych siq nie stwierdzono,
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 97 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 98
Uwaga nr 98 z dnia 28 lipca 2011r., o treSci:
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Brak zgody na projekowany przebieg drogi 1KD-GI. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G+.

Proponowane rozstrzygniQcie - Uwaga nr 94 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 98
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 19 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 98 liczbq 19 gfosriw radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowafa, ie Uwaga nr 98 zostala nieuwzglqdniona.

uwata nr 99
Uwaga nr 99 z dnia 28 lipca 2011r., o treSci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi lKD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G *.

Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 99 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Gfosowanie nad Uwaga Nr 99
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 18 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 99 liczbq 18 gfos6w radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymuialcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 99 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 100
Uwaga nr 100 z dnia 28 lipca 2011r., o tre6ci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi XKD-cr. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygnlQcie - Uwaga nr 100 nieuwzgledniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwasa Nr 100
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnoSci 18 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 100 liczbq 18 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 100 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 101
Uwaga nr 101 z dnia 28 lipca 2011r., o tre6ci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi lKD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1--KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 101 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Gfosowanie nad Uwaga Nr 101
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 19 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 1o1 liczbq 19 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, gfos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 101 zostala nieuwzglqdniona.
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uwaga nr 102
Uwaga nr 102 z dnia 28 lipca 2011r., o treici:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzytniqcie - Uwaga nr 102 nieuwzgledniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 102

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 18 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 102 liczbq 18 gfos6w radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, gfos6w przeciwnych
oraz wstrzymujecych siq nie stwierdzono,
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 102 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 103

Uwaga nr 103 z dnia 28 lipca 2011r., o treSci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-Gr.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 103 nieuwzgledniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaea Nr 103
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnodci 18 radnych za nieuwzglednieniem
uwagi nr 103 liczbq 18 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 103 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 104
Uwaga nr 104 z dnia 28 lipca 2011r., o tredci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-Gi, Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 104 nieuwzglqdnlona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 104
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 19 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 104 liczbq 19 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siQ nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 104 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 105
Uwaga nr 105 z dnia 28 lipca 2011r., o tre6ci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 105 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 105
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 19 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 105 liczbq 19 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych sie nie stwierdzono.
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A zatem Rada Miasta zdecydowafa, ie Uwaga nr 105 zostala nieuwztlqdniona.

uwaga nr 106

Uwaga nr 106 z dnia 28 lipca 2011r., o tre(ci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 106 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 106
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 19 radnych za nieuwzglQdnieniem
uwagi nr 106 liczbq 19 gfos6w radni opowiedzieli siq jednomyilnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujecych sie nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 106 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 107
Uwaga nr 107 z dnia 28 lipca 2011r., o tre6ci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi IKD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi I-KD-G +.

Proponowane rozstrzygniQcie - Uwaga nr 107 nieuwzgledniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwasa N r 107
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 19 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 107 liczbq 19 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujEcych siQ nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowafa, ie Uwaga nr 107 zostala nieuwzgledniona.

uwaga nr 108
Uwaga nr 108 z dnia 28 lipca 2011r., o treSci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogl 1KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*,
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 108 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 108
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 108 liczbq 20 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glosr5w przeciwnych
oraz wstrzymujEcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowafa, ie Uwata nr 108 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 109
Uwaga nr 109 z dnia 28 lipca 2011r., o tre6ci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 109 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 109
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W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 109 liczbq 20 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 109 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 110

Uwaga nr 110 z dnia 28 lipca 2011r., o treSci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi IKD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 110 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwasa Nr 110

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnodci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 110 liczbq 20 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, gfos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siQ nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 110 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 111
Uwaga nr 111 z dnia 28 lipca 2011r., o treSci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi IKD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-Gr.
Proponowane rozstrzygniQcie - Uwaga nr 111 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 111

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 21 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 111 liczbq 21 glosriw radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 111 zostafa nieuwztledniona.

uwaga nr 112

Uwaga nr 112 z dnia 28 lipca 2011r., o tre6ci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-Gt. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rolstrzygniecie - Uwaga nr 112 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Gtosowanie nad Uwasa Nr 112
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 21 radnych za nieuwzglednieniem
uwagi nr 112 liczbq 21 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujacych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 112 zostafa nieuwzglqdniona.

uwaga nr 113
Uwaga nr 113 z dnia 28 lipca 2011r., o treSci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi L-KD-G*.
Proponowane rozstrrygniqcle - Uwaga nr 11.3 nieuwzglgdniona



Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 113
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 113 liczbq 20 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych sie nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 113 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 114
Uwaga nr 114 z dnia 28 lipca 2011r., o tre6ci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 114 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Gfosowanie nad Uwaga Nr 114
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 19 radnych za nieuwzglednieniem
uwagi nr 114 liczbq 19 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych sie nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 114 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 115
Uwaga nr 115 z dnia 28 lipca 2011r., o trejci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-Gi. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*
Proponowane rozstrzygniQcie - Uwaga nr 115 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 115
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 19 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 115 liczbq 19 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, gfos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 115 zostala nieuwzglgdniona.

uwaga nr 116
Uwaga nr 116 z dnia 28 lipca 2011r., o tre5ci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi IKD-G*, Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwata nr 115 nieuwzgledniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Gfosowanie nad Uwaga Nr 116
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 116 liczbq 20 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, gfos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono,
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 116 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 117
Uwaga nr M z dnia 28 lipca 2011r., o tre6ci:
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Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 117 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 117

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 21 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 117 liczbq 21 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glostiw przeciwnych

oraz wstrzymujecych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 117 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 118
Uwaga nr 118 z dnia 28 lipca 2011r., o trelci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi 1KD-G*. Uwaga dotyczy odcinka
projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 118 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie - jak dla uwagi nr 59
Glosowanie nad Uwaga Nr 118
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 21 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 118 liczbQ 21 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowafa, ie Uwaga nr 118 zostafa nieuwzglqdniona.

uwaga nr 119 - jest to uwaga o nowej tre6ci
Uwaga nr 119 z dnia 20 czerwca 2012r., o treici:
Ustalenie parametr6w i wskainik6w ksztattowania zabudowy oraz zagospodarowania
terenu:

- wysokoid zabudowy do 2 kondygnacji;

- maksymalny procent teren6w biologicznie czynnych nie mniejszy nii 15%;
realizacja miejsc parkingowych i/lub garaiowych w ilo6ciach zbilansowanych potrzebami
parkingowymi wynikajqcymi z funkcji (nie mniej nii 3 stanowiska na kaide rozpoczete
100m2 pow. uiytkowej).
Uwaga dotyczy dzialek nr IL6/LO,7t6/8 KM 55 oraz dzialki nr 116/6 (obecnie tt6/L7l KM
55

Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 119 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie
Wszystkie wskainiki okre6lone w planie ustalono na podstawie szczeg6fowej analizy
istniejAcego zagospodarowania oraz moiliwo5ci inwestycyjnych terenu.
Gfosowanie nad Uwaga Nr 119
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 21 radnych za nieuwzglednieniem
uwagi nr 119 liczbq 21 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujQcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 119 zostala nieuwzglqdniona,

uwaga nr 120 - lest to uwaga o nowej treSci
Uwaga nr 120 z dnia 19 czerwca 2012r., o treSci:
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Przeciwko budowie projektowanej drogi gl6wnej. Uwaga dotyczy dzialek nr tI4/4,714/5
KM 77.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 120 nieuwzgledniona
Uzasadnienie
Przebieg projektowanej drogi oznaczonej symbolami 2-KD-G* jest zgodny ze ,,Studium
uwarunkowaf ikierunk6w zagospod arowan ia przestrzennego miasta Wloctawek".
Glosowanie nad Uwaga Nr 120
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 21 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 120 liczbq 21 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujecych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 120 zostafa nieuwzglqdniona.

uwaga nr 121 - jest to uwata o nowej tresci
Uwaga nr 121 z dnia 20 czerwca 2012r., o treici:
Przeciwko szerokoSci projektowanej drogi l-KD-G* w liniach rozgraniczajqcych, propozycja
zawqienia linii rozgraniczajqcych drogl, Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-

Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 121 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie
Przebieg projektowanej drogi I-KD-G* jest zgodny ze,,Studium uwarunkowad i kierunk6w
zagospod arowan ia przestrzennego miasta Wloclawek". Szerokoid drogi w liniach
rozgran iczajqcych jest zgodna z RozporzQdzeniem Ministra Transportu iGospodarki Morskiej
w sprawie warunk6w technicznych, jakim powinny odpowiadai drogi publicznej iich
usytuowanie.
Gtosowanie nad Uwaga Nr 121
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 19 radnych za nieuwzglgdnieniem
uwagi nr 121 liczbq 19 glos6w radni opowiedzieli siq jednomyilnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujacych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 121 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 122 - jest to uwaga o nowej treici
Uwaga nr 722 z dnia 24 paldziernika 2016r., o treici:
Brak zgody na wprowadzenie linii zabudowy, jako ograniczenia na terenle dzlalki. Wniosek
o calkowite jego usuniqcie. Uwaga dotyczy dzialek nr 3O/3,30/4,30/5 KM 78.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 122 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie
Linia zabudowy jest elementem miejscowego planu, tworzqcym zasady ksztaitowania
zabudowy, do wprowadzenia, kt6rego obliguje ustawa o planowaniu izagospodarowaniu
przestrzennym oraz przepisy szczeg6lne zawarte w Rozporzqdzeniu Ministra Infrastruktury
w sprawie wymaganego zakresu projektu miejscowego planu zagospoda rowania
przestrzen nego,
Glosowanie nad Uwasa Nr 122
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 18 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr L22 liczbq 18 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 122 zostala nieuwzglqdniona.

76



uwaga nr 123 - jest to uwaga o nowej tre6ci
Uwaga nr 123 z dnia 24 paidziernika 2016r., o treici:
Uwaga dotyczqca ustalei og6lnych dotyczqcych lokalizacji ogrodzefi oraz zasad ich
realizacji. Uwaga dotyczy calego obszaru planu.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 123 nieuwzgledniona
Uzasadnienie
W ramach ksztaltowania estetyki i jakodci wizualnej przestrzeni w miejscowym planie
zagospodarowan ia przestrzennego okreila siq zasady i warunki sytuowania, gabaryty,
standardy jako6ciowe oraz rodzaje material6w reklam, ogrodzeri i obiekt6w malej
architektury. W projekcie planu miejscowego, ustalone zostaly o96lne zasady ochrony i

ksztaltowania tadu przestrzennego wsp6lne dla calego obszaru objqtego granicami
opracowania planu. Ustalenia dotyczace ogrodzei nie nakladajq na wla(ciciela obowiqzku
ich lokalizacji, natomiast okrellajq mo2liwoici izasady ich realizacji.
Gtosowanie nad Uwaea Nr 123
w wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 17 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 123 liczbE 17 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujQcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 123 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 124 - jest to uwaga o nowej tresci
Uwaga nr 124 z dnia 24 paidziernika 2016r., o tre6ci:
Uwaga dotyczqca ustaleri og6lnych w sprawie lokalizacji reklam oraz zasad ich realizacji.
Uwaga dotyczeca calego obszaru planu.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 124 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie
W projekcie planu miejscowego, ustalone zostaly o96lne zasady ochrony i ksztaftowania
ladu przestrzennego min. dla lokalizacji reklam iogrodzed prowadzqce do uporzqdkowania
przeStrzen t.

Glosowanie nad Uwasa Nr 124
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno3ci 17 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 124 liczbq 17 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujQcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowafa, ie Uwaga nr 124 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 125 - jest to uwaga o nowej tre5ci
Uwaga nr 125 z dnia 24 paidziernika 2016r., o tredci:
Uwaga dotyczqca ustaleri og6lnych w sprawie lokalizacji reklam na ogrodzeniach. Uwaga
dotyczqca caiego obszaru planu.
Proponowane rozstrzygniqcie " Uwaga nr 125 nieuwzglQdniona
Uzasadnienie
W projekcie planu miejscowego, ustalone zostaly og6lne zasady ochrony i ksztaltowania
tadu przestrzennego min. dla lokalizacji reklam iogrodzed prowadzqce do uporzqdkowania
przestrzeni.

Gfosowanie nad Uwaga Nr 125
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W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 21 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 125 liczbq 21 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 125 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 126 - jest to uwaga o nowej tregci
Uwaga nr 126 z dnia 24 paidziernika 2016r., o treici:
Wykre5lenie zapisu dot. zakazu realizacji garaiy wolnostojQcych w zabudowie
mieszkaniowej wielorodzinnej z uslugami nieuciQiliwymi. Uwaga dotyczy dzialek nr 30/3,
3ol4,30/s KM 78.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 126 nieuwztlQdniona
Uzasadnienie
Zapis taki gwarantuje realizacjq zasad odpowiedniego ksztaltowania przestrzeni. Nie
wyklucza lokalizacji garaiy na n ieruchomoiciach z zabudowq mieszkaniowq jednorodzinnq
oraz z zabudowq uslugowq.
Glosowanie nad Uwaea Nr 126
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 20 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 125 liczbq 20 glos6w radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych sie nie stwierdzono,
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 126 zostala nieuwzglqdniona,

uwaga nr 127 - jest to uwaga o nowej treSci
Uwaga nr 727 z dnia 24 paidziernika 2015r., o tre6ci:
Brak zgody na projektowany przebieg drogi lKD-G*. Uwaga dotyczy dziatek nr 3O/3,3O/4,
30/5 KM 78.
Proponowane rozstrzygniQcie - Uwaga nr 127 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie
Przeznaczenie czq(ci dzialki nr 30/3 KM 78 pod skrzyiowanie ulic Dziewi6skiej iKaliskiej
wynika z konieczno(ci zabezpieczenia terenu, pod odpowiednie rozwiEzania komunikacyjne
zgodne z wymaganiami technicznymi i uiytkowymi.
Glosowanie nad Uwaga Nr 127

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 21 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr t27 liczbq 21 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 127 zostala nieuwzglqdniona.

uwata nr 128 - jest to uwaga o nowej tresci
Uwaga nr 128 z dnia 24 paidziernika 2016r., o treici:
Brak zgody na wprowadrenie zakazu zabudowy na dzialkach oraz na poszerzenie ulicy
17.2-KD-Li'. Uwaga dotyczy dzialek nr 30/3, 3O/4,30/5 KM 78.
Proponowane rozstrzygniQcie - Uwaga nr 128 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie
Przeznaczenie czqsci dzialki nr 30/3 KM 78 pod skrzy2owanie ulic Dziewiriskiej i Kaliskiej
wynika z koniecznoici zabezpieczenia terenu, pod odpowiednie rozwiqzania komunikacyjne
zgodne z wymaganiami technicznymi i uiytkowymi.
Glosowanie nad Uwaga Nr 128
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W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 21 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 128 liczbq 21 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymuiEcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 128 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 129 - jest to uwaga o nowej tre5ci
Uwaga nr 129 z dnia 24 paidziernika 2016r., o treici:
Przeciwko budowie drogi 1-KD-Gt. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniecie - Uwaga nr 129 nieuwzglgdniona
Uzasadnienie
Przebieg projektowanej drogi 1-KD-G* zgodny ze ,,Studium uwarunkowaf i kierunk6w
zagospoda rowa n ia przestrzennego miasta Wloclawek".
Glosowanie nad Uwaga Nr 129
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 22 radnych za nieuwzglednieniem
uwagi nr 129 liczbq 22 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymulacych sie nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 129 zostala nieuwzglqdniona.

uwaga nr 130 - jest to uwaga o nowej tresci
Uwaga nr 130 z dnia 24 paidziernika 2016r., o treici:
Zmiana zapisu dotyczQcego szerokoici projeltowanej drogi 1-KD-Gr, jako niezgodnego z

rysunkiem planu. Uwaga dotyczy odcinka projektowanej drogi 1-KD-G*.
Proponowane rozstrzygniqcie - Uwaga nr 130 nieuwzglqdniona
Uzasadnienie
Szeroko3i drogi I-KD-G* okre(lona w uchwale jest zgodna z rysunkiem planu. Droga L-KD-
G* na rysunku planu przebiega w jci(le okreSlonych i niezmiennych liniach
rozgraniczajqcych. Szerokoii drogi okre5lona jest na 35m, przy skrzy2owaniu z ul. Wiejskq
wvnosi 80m.
Gtosowanie nad Uwaga Nr 130
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 22 radnych za nieuwzglqdnieniem
uwagi nr 130 liczbq 22 glos6w radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
A zatem Rada Miasta zdecydowala, ie Uwaga nr 130 zostala nieuwzglqdniona.

Po zakoriczeniu procedury glosowania nad zgloszonymi uwagami Przewodniczqcy Rady
Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowai,2e Rada Miasta Wlociawek przegtosowaia
wszystkie 130 uwag, z kt6rych ka2da zostala rozstrzygnieta przez Radq Miasta Wfoclawer,
jako n ieuwzglqdniona.
Wszystkie nieuwzglqdnione uwagi - stanowii bqdq Listq n ieuwzglqd nionych uwag, jako
ROZSTRZYGNIECIE RADY MIASTA WLOCLAWEK o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu
planu - zawarte w ZAIACZNIKU NR 2 DO PROJEKTU Uchwaty Rady Miasta Wloclawek w
sprawie miejscowego planu zagospodarowa nia przestrzennego miasta Wioclawek dla
obszaru poloionego w rejonie ulic: Kapitulnej, Planty, Kruszyiskiej, Broniewskiego, prusa i

Slonecznej.
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Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poddal pod gfosowanie

przyjqcie projektu uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospod arowan ia

przestrzennego miasta Wfoctawek dla obszaru pofoionego w rejonie ulic: Kapitulnej, Planty,

Kruszyriskiej, Broniewskiego, Prusa i Slonecznej.
W wvniku glosowania przeprowadzoneso z udzialem 22 radnvch za podieciem uchwalv

opowiedzialo sie 21 radnvch przv l giosie przeciwnvm oraz braku qios6w wstrzvmuiacvch

ejs

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie przeprowadzonego gtosowania
Rada Miasta podjgla ww. uchwafe w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwafa stanowi zalEcznik do niniejszego protokolu.

Po zakoiczonej procedurze glosowania nad ww. uchwafA Przewodniczqcy Rady Miasta
radny Krzysztof Kukucki ogtosil 5 minutowq przerwe w obradach sesyjnych.

Przerwa w obrodoch sesyjnych.

Wznowienie obrod po przerwie.

Ad. 12
Projekt uchwaty w sprawie przyznania w roku 2017 dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytk6w.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonata Pani Jolanta Stariczak Dyrektor Wydzialu
Urbanistyki i Architektury informujqc, 2e przedktadany projekt uchwafy realizowany jest w
oparciu o uchwaiq nr XVll/31/2O16 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 25 marca 201.6 r. w
sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytk6w, znajdujqcym siq na terenie Gminy
Miasto Woctawek. Z uwagi na fakt, ie w terminie wskazanym w 5 6 ust. 1 ww. uchwaty, tj.
do dnia 15 lutego bie2qcego roku, zlo2one wnioski o udzielenie dotacji na prace
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy obiekcie wpisanym do rejestru
zabytk6w nie spefnity wymog6w formalnych, Prezydent Miasta Wtociawek oglosil zgodnie z

5 6 ust.4 ww. uchwalv dodatkowv nab6r wniosk6w. Nab6r trwal do dnia 21 kwietnia 2017 r.
W wyznaczonym dodatkowym terminie wnioski zloiyli: Wsp6lnota Mieszkaniowa,,Bulwary
18" z siedzibq przy ul. Bulwary !8/4 we Wfoclawku i Wy2sze Seminarium Duchowne Diecezji
Wloctawskiej z siedzibq przy ul. Prymasa S. Karnkowskiego 3 we Wloclawku. Wnioski
kompletne pod wzglqdem formalnym zostaly pozytywnie zaopiniowane pod wzglqdem
merytorycznym przez Komisjq do spraw opiniowania wniosk6w o udzielenie dotacji na prace
konserwatorskie, restauratorskie iroboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru
zabytk6w, powolanq Zarzqdzeniem nr 353/2016 prezydenta Miasta Wloclawek z dnia 06
grudnia 2016 r. Stan zachowania kamienicy przy ul. Bulwary im. Marszalka pilsudskiego 18 /
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Swietego Jana 1we Wfoctawku i zespofu budynk6w Wyiszego Seminarium Duchownego
Diecezji Wtoctawskiej, usytuowanych w obszarze historycznego zaloienia najstarszej czqici
miasta, wpisanej do rejestru zabytk6w decyzjq nr A/7560 z dnia 30 wrze6nia 7957 t.,
wymaga intensywnych i kompleksowych dzialari na rzecz ich ochrony konserwatorskiej.
Proponowane dofinansowanie w wysokodci 154 203,19 zl dla zamierzenia Wsp6lnoty
Mieszkaniowej ,,Bulwary 18", polegajqcego na remoncie dachu z wymianE element6w
konstrukcji dachu nad czg5ciq gl6wnq wraz z wymianq pokrycia dachu w ww. kamienicy,
wynika z faktu zachowania wartosci historycznej i arch itekton icznej dawnej kamienicy
kupieckiej fqczqcej funkcje mieszkalne i usf ugowo-rzemie:iln icze. lstotne znaczenie ma

r6wniei poioienie zabytku w bezpoirednim sqsiedztwie Starego Rynku, bulwar6w nad Wisiq
oraz zabytkowego koiciola farnego pw. Sw. Jana Chrzciciela. Nadmienit nale2y o duZym

zaangaiowaniu Wyiszego Seminarium Duchownego Diecezji Wlocfawskiej w utrzymanie i

ochronq przedmiotowego zespolu zabpkowych obiekt6w. W latach 2010-2016 Wy2sze

Seminarium Duchowne pozyskalo z bud2etu Gminy Miasto Wlocfawek dotacje celowe na
prace konserwatorskie, restauratorskie iroboty budowlane przy ww. obiektach na lqcznq
kwotq 1 000 000,00 zl, w tym: w 2010 r. na remont i przebudowq wnqtrz biblioteki
Seminarium (skrzydlo wschodnie), w 2014 r. na remont elewacji ceglanej skrzydia
zachodniego Seminarium, w 2015 r. na remont - konserwacjg elewacji budynku frontowego
(p6tnocnego) od strony dziedzirlca Seminarium, natomiast w 2016 r. - na remont -
konserwacjq czq5ci elewacji budynku skrzydla poludniowego od strony dziedzi6ca
Seminarium. Calkowite koszty realizacji powyiszych zadari wyniosty prawie 2 200 000,00 zl.
Wyisze Seminarium Duchowne dziqki przyznaniu dotacji w wysokoSci 100 000,00 zl bqdzie
moglo kontynuowai w bie2qcym roku dziafania na rzecz sukcesywnego zachowania walor6w
historycznych i architektonicznych zespoiu zabytkowych budynk6w, mieszczqcych
niezmiennie od lat jedno z trzech najstarszych seminari6w w Polsce. Majac na uwadze
kreowanie naleiytego wizerunku miasta, zapewnienie ochrony iodpowiednie utrzymanie
jego najbardziej wartoSciowej substancji zabytkowej oraz wspieranie i uzupelnianie pilnych,
intensywnych ikompleksowych dzialari podjqtych przez wla5cicieli obiekt6w zabytkowych
wpisanych do rejestru zab6k6w, zasadnym jest przyjqcie uchwaly w proponowanym
brzmieniu. W budiecie miasta na 2OL7 (. orzeznaczono na ten cel 300 000 zl.

Opinia Komisii Statei Radv Miasta:
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Kultury iSportu. Opiniq
w tej sprawie przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny Krystian Luczak.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, ie otwiera dyskusjq na
temat procedowanego zagadnienia i zachqcit radnych do zabrania glosu w przedmiocie
omawianego projektu uchwaly.

Wobec braku uwag oraz zgloszeri do zabrania glosu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta
poddai pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie przyznania w roku 2017
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku
wpisanym do rejestru zabytk6w.

stwierdzono.
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Wobec powy2szego PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie
dokonanego glosowania Rada Miasta podjefa uchwafe w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zatqcznik do niniejszego protokolu.

Ad. 13
Projekt uchwafy zmieniajqcej uchwale w sprawie wysokoici oplat za korzystanie z
miejskich obiekt6w i urzqdzeri sportowo-rekreacyjnych uiytecznoici publicznej
pozostajqcych w trwalym zarzqdzie OSrodka Sportu i Rekreacji we Wloclawku.

Zagadnienie przedstawil Pan t"ukasz Pszcz6fkowski Dyrektor Biura Sportu i Turystyki
informujqc m.in., i2 Oirodek Sportu i Rekreacji we Wloclawku funkcjonuje, jako jednostka

bud2etowa. W zwiqzku z powy2szym ustalenie wysokoici oplat za korzystanie z miejskich
obiekt6w i urzqdzeri sportowo-rekreacyjnych u2yteczno5ci publicznej pozostajqcych w
trwalym zarzqdzie O6rodka Sportu i Rekreacji we Wloclawku podlega przepisom ustawy o
gospodarce komunalnej oraz ustawy o samorzqdzie gminnym. Podjqcie uchwaty w
przedlo2onym brzmieniu ma na celu wlqczenie do cennika przewoz6w statkiem solarnym
oraz ustanowienie zni2ek dla posiadaczy Karty Seniora na korzystanie z M iQdzyosied lowego
Basenu Miejskiego, lodowisk iprzewoz6w statkiem solarnym oraz okreilenie wysoko5ci
oplat dla samorzqdowych instytucji kultury Gminy Miasta Wloctawek. Zaproponowane
zmiany prowadzq zar6wno do usprawnienia dzialalnoici OSrodka Sportu i Rekreacji we
Wloclawku, jak r6wnie2 stanowiq odpowiedZ na postulaty zglaszane przez mieszkafc6w.
Podjqcie uchwaly w przedloionym brzmieniu jest potrzebne z uwagi na iywotne interesy
spoleczno(ci Wlociawka i wynika z faktu, ii regulacje prawne w tym zakresie le2q w gestii
organ u stanowtEcego.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowaia Komisja Kultury isportu. Opiniq
w tej sprawie przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny Krystian Luczak.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, ie otwiera dyskusje na
temat procedowanego zagadnienia izachqcil radnych do zabrania gfosu w przedmiocie
omawianego projektu uchwafy.

Wobec braku uwag oraz zgloszeri do zabrania gfosu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta
poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie
wysokodci oplat za korzystanie z miejskich obiekt6w iurzqdzeri sportowo-rekreacyjnych
uiyteczno6ci publicznej pozostajacych w trwalym zarzqdzie Oirodka Sportu i Rekreacji we
Wloclawku.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udziafem 21 radnvch za podieciem ww. uchwalv
radni ooowiedzieli sie iednomvSlnie. glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, Ze w rezultacie
dokonanego glosowania Rada Miasta podjqla uchwalq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zaiqcznik do niniejszego protokolu.



Ad. 14
Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia sprawozdania z realizacji ,,Programu wsp6lpracy
Gminy Miasto Wloclawek z organizacjami pozarzqdowymi oraz z podmiotami, o kt6rych
mowa w art, 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o dzialalnoici poiytku publicznego i
o wolontariacie, na rok 2016".

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Pan Piotr Bielicki Dyrektor Wydzialu Polityki
Spotecznej i Zdrowia Publicznego, kt6ry poinformowal, 2e Ustawa z dnia 24 kwietnia 2003r.
o dziatalnoici poiytku publicznego io wolontariacie, art. 5a ust.3 naklada na organ
wykonawczy jednostki samorzqdu terytorialnego obowiqzek przedfo2enia organowi
stanowiAcemu jednostki samorzqdu terytorialnego, sprawozdania z realizacji programu
wsp6lpracy z organizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami, o kt6rych mowa w art.3 ust.
3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dzialalnoici po2ytku publicznego i o wolontariacie, za

rok poprzedni. Uchwalq Rady Miasta Wfoclawek Nr Xlll/104/2015 z dnia 30 listopada 2015 r.

zostal uchwalony ,,Program Wsp6fpracy Gminy Miasto Wloclawek z organizacjami
pozarzqdowymi oraz podmiotami, o kt6rych mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia
2003r. o dzialalnoici poiytku publicznego io wolontariacie, na rok 2016". Program okre(la
obszary, zasady i formy wsp6lpracy oraz wykaz zada6 realizowanych przez organizacje
pozarzqdowe i podmioty prowadzEce dzialalnoii po2ytku publicznego. Sprawozdanie z

realizacji programu wsp6lpracy za 2076r. zostalo opracowane na podstawie informacji
uzyskanych od realizator6w poszczeg6lnych zada6, Majqc powy2sze na uwadze, podjqcie
n iniejszej uchwaly jest uzasadnione.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaiy rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja Zdrowia, Rodziny i

Opieki Spolecznej, kt6rq przedstawil Przewodniczacy Komisji radny Tomasz Nagala.

PrzewodniczQcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, 2e otwiera dyskusje na
temat procedowanego zagadnienia i zachqcil radnych do zabrania glosu w przedmiocie
omawianego projektu uchwal,.

Wobec braku uwag oraz zgloszeri do zabrania gtosu w dyskusji, przewodniczAcy Rady Miasta
poddal pod glosowanie przyjqcie projekt uchwaly w sprawie przyjqcia sprawozdania z

realizacji ,,Programu wsp6lpracy Gminy Miasto Wfocfawek z organizacjami pozarzqdowymr
oraz z podmiotami, o kt6rych mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o
dzialalno5ci po2ytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2016".

stwierdzono.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacle
dokonanego glosowania Rada Miasta podjqla uchwafq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalecznik do niniejszego protokotu.
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Ad.15
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie utworzenia jednostki budietowej pod
nazwq Srodowiskowy Dom Samopomocy we Wloclawku.

Pan Piotr Bielicki Dyrektor Wydzialu Polityki Spotecznej i Zdrowia Publicznego dokonal
r6wnie2 wprowadzenia do ww. projektu uchwaiy, informujq, 2e Srodowiskowy Dom
Samopomocy we Wioclawku jest oirodkiem wsparcia dla os6b z zaburzeniami psychicznymi,
a dzialalnoSi jednostki jest zadaniem zleconym z zakresu administracji rzqdowej
realizowanym przez gminq. Zostat utworzony, jako jednostka bud2etowa Gminy Miasto
Wioctawek w oparciu o Uchwalq Rady Miasta Wlocfawek Nr XXVI/196/2072 z dnia 29
paidziernika 2012 r. zmienionq Uchwalq Nr XIX/62/20L6 z dnia 30 maja 2016 r. Majqc na
uwadze zapis 5 25 ust. 3 Rozporzqdzenia Ministra Pracy i Polityki Spofecznej z dnia 9 grudnia
2010 r. w sprawie Srodowiskowych dom6w samopomocy, zmienionego rozporzqdzeniem z

dnia 9 grudnia 2014 r., niniejszq uchwaiq dostosowuje siq tryb skladania sprawozdania z

dziatalnoici jednostki do zapis6w zawartych w przywofanym rozporzqdzeniu. Wobec
powyzszego podjQcie proponowanej Uchwaty zmieniajEcej uchwatq w sprawie utworzenia
jednostki bud2etowej pod nazwq Srodowiskowy Dom Samopomocy we Wloclawku lest
zasadne.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i

Opieki Spolecznej. Opiniq przedstawil Radzie Miasta Przewodniczacy Komisji radny Tomasz
Nagala.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowaf,2e otwiera dyskusjq na
temat procedowanego zagadnienia i zachqcil radnych do zabrania glosu w przedmiocle
omawianego projektu uchwaly.

wobec braku uwag oraz zgloszeri do zabrania glosu w dyskusji, przewodniczqcy Rady Miasta
poddaf pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawre
utworzenia jednostki budietowej pod nazwq Srodowiskowy Dom Samopomocy we
Wloclawku.

stwrerozono.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacre
dokonanego glosowania Rada Miasta podjqla uchwafq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu.

Ad. 15
Projekt uchwaly zmieniaiqcej uchwafq w sprawie dostosowania sieci szk6l
ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawq-
Prawo oiwiatowe oraz ustalenia sieci szk6f ponadpodstawowych i specjalnych.



Wprowadzenia do treSci uchwafy dokonala Pani Agnieszka Biafopiotrowicz Dyrektor
Wydzialu Edukacji informujqc, ie na podstawie art. 217 ust. 1, ust.4, ust.5 i ust. 6 ustawy z

dnia14 grudnia 2016r. - Przepisy wprowadzajqce ustawe - Prawo odwiatowe oraz art. 12 pkt
11, art.92 ust. l pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorzqdzie powiatowym rada
powiatu podejmuje uchwatq w sprawie dostosowania sieci szk6t ponadgimnazja Inych i

specjalnych oraz szk6l ponad podstawowych ispecjalnych do nowego ustroju szkolnego.
Przedloiony projekt uchwaty dotyczy uwzglqdnienia w sieci szk6l pon adgimnazjalnych i

specjalnych prowadzonych przez Gminq Miasto Wloclawek, z uwzglqdnieniem szk6l
pon adgimn azjalnych i specjalnych prowadzonych przez inne organy majqce siedzibq na
terenie Gminy Miasto Wloclawek oraz ustalenia sieci szk6l ponadpodstawowych
i specjalnych na terenie Gminy Miasto Wloclawek dostosowanych do nowego ustroju
szkolnego wprowadzonego ustawa - Prawo o5wiatowe poprzez wprowadzenie
nowoutworzonego Technikum nr 7 w Zespole Szk6l nr 4 we Wfociawku. Ponadto z sieci
szk6f pon adgim n azjalnych zostalo wykreilone zlikwidowane Technikum nr 4 dla Doroslych w
Centrum Ksztaicenia Zawodowego i Ustawicznego we Wtoctawku. Biorqc pod uwagq
powy2sze argumenty naleiy stwierdzii, 2e podjqcie uchwaly jest zasadne.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacji. OpiniQ w tej
sprawie przedstawifa Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Agnieszka Chmielewska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, ie otwiera dyskusjq na
temat procedowanego zagadnienia i zachqcil radnych do zabrania glosu w przedmiocie
omawianego projektu uchwaly.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Jarosiaw Chmielewski zwr6cil siq z zap6aniem dotyczqcym konkurs6w na stanowiska
dyrektor6w plac6wek o(wiatowych, a w szczeg6lno5ci zapytal o procedure oraz o kroki, jakie
zostaly podjqte w 5P nr 2. Osobie, kt6ra pelni obecnie obowiqzki dyrektora plac6wki
powierzenie tej funkcji uplywa z dniem 30 czerwca br. Pan radny zapytal, na jakim etapie
jest obecnie procedowanie tej sprawy czy od dnia 1 lipca br. bqdzie powolany na to
stanowisko dyrektor plac6wki. Ponadto Pan radny poprosit o informacje r6wniei na temat
innych za koriczonych konkurs6w.
Pani Asnieszka Biatooiotrowicz Dvrektor Wvdzialu Edukacii stwierdzila, i2 jest zaskoczona
pytaniami Pana radnego. Dyskusja ipytania mialy dotyczyi omawianej uchwaty, natomiast
pytania stawiane przez Pana radnego nie majE nic wsp6lnego z procedowana uchwafq.
Radni majq prawo do skladania interpelacji zar6wno w okresie miqdzysesyjnym jak i podczas
obrad sesyjnych i w takim trybie mo2e zostai udzielona odpowiedi, kt6ra nie ma zwiqzku z

obecnym zagadnieniem.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki zwr6cil siq do Pani Dyrektor Agnieszki
Biafopiotrowicz, aby pozostala do korica obrad sesyjnych w6wczas ww. pytania mogq zostad
przedstawione przez Pana radnego w punkcie dotyczqcym wolnych wniosk6w izapytari,
poniewai w chwili obecnej nie majq one zwiqzku z omawiana uchwalq.
Radnv Jaroslaw chmielewski przekazal Przewodn iczEcemu Rady interpelacjq w przedmiocie
poruszanych zagad n ieri.

85



Po wyczerpaniu glos6w w dyskusji, PrzewodniczEcy Rady Miasta poddal pod glosowanie
przyjqcie projektu uchwafy zmieniajqcej uchwalq w sprawie dostosowania sieci szk6l
ponadgim nazja Inych ispecjalnych do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawE-
Prawo oSwiatowe oraz ustalenia sieci szk6l ponadpodstawowych ispecjalnych.

W wvniku giosowania przeprowadzonego z udziaiem 19 radnvch za podieciem ww. uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, gfos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie
dokonanego glosowania Rada Miasta podjqla uchwalq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

Ad. 17
Projekt uchwaly w sprawie wyraienia zgody na przystEpienie Gminy Miasto Wloclawek do
projektu wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2O2O, Og priorytetowa 10
Innowacyjna Edukacja, Dzialanie 10.2. Ksztalcenie og6lne i zawodowe, Poddzialanie -
10.2.2 Ksztalcenie og6lne, w partnerstwie z Pafistwowq Wyiszq Szkolq Zawodowq we
Wloclawku - partnerem wiodgcym, w ramach konkursu Nr RPKP.10.02.02-12.00-04-
Lt3h7.

Projekt uchwaly om6wila Pani Agnieszka Bialopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Edukacji, kt6ra
poinformowala, 2e projekt realizowany bgdzie w partnerstwie zawartym pomiqdzy
Padstwowq Wy2szq Szkolq Zawodowq we Wioclawku a Gminq Miasto Wtoclawek, w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - pomorskiego na lata 2014
- 2020, OS priorytetowa 10 Innowacyjna Edukacja, Dziaianie 10.2. Ksztalcenie o96lne i

zawodowe, Poddzialanie - 70.2.2 Ksztalcenie og6lne. Dofinansowaniem objqta moie byi
realizacja dzialari na rzecz ksztattowania irozwijania kompetencji kluczowych uczni6w w
zakresie: a) TlK, b) nauk matematyczno-przyrod niczych, c) jqzyk6w obcych, d) postaw i

umiejetno6ci niezbqdnych na rynku pracy w zakresie kreatywnoSci, innowacyjno6ci i pracy
zespofowej. Realizacja procesu indywidu alizacji pracy z uczniem ze specjalnymi potrzebami
rozwojowymi iedukacyjnymi oraz uczniem zdolnym, a takie wsparcie ucznia miodszego
poprzez: a) doposa2enie szk6l lub plac6wek systemu oSwiaty w pomoce dydaktyczne oraz
specjalistyczny sprzqt do rozpoznawania potrzeb rozwojowych, edukacyjnych i mo2liwodci
psychofizycznych oraz wspomagania rozwoju iprowadzenia terapii uczni6w ze specjalnyml
potrzebami edukacyjnymi oraz uczni6w mfodszych, b) wsparcie uczni6w ze specjalnymi
potrzebami rozwojowymi i edukacyjnymi oraz uczni6w mlodszych w ramach zajqi
specja listycznych, dydaktyczno-wyr6wnawczych, warsztat6w, porad i konsultacji, c)
wsparcie uczni6w zdolnych w celu ksztaltowania i rozwijania ich kompetencji kluczowych
niezbqdnych na rynku pracy (matematyczno-przyrod niczych, TlK, jqzykowych) oraz
postaw/u m ieietnosci (kreatywnoSci, innowacyjnoici oraz pracy zespolowei). podniesienie
kompetencji nauczycieli oraz realizacja wysokiej, jakoici staiy ipraktyk zawodowych dla
uczni6w szk6l i plac6wek ksztalcenia o96lnego we wsp6ipracy z pracodawcami. projekt lest
w trakcie opracowywania. Maiac na uwadze korzy6ci wynikaiEce z realizacji takiego typu
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projektu oraz grupy docelowe, kt6re zostanE objqte wsparciem, zasadne jest przyjqcie
przedmiotowej uchwaly.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Edukacji, kt6ra rozpatrzvla oraz pozytywnie
zaopiniowala zaproponowanE inicjatywq. Opiniq przedstawifa Radzie Miasta
Przewodniczqca Komisji radna Agnieszka Chmielewska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, 2e otwiera dyskusjq na

temat procedowanego zagadnienia i zachqcil radnych do zabrania glosu w przedmiocie
omawianego projektu uchwalv.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji, PrzewodniczEcy Rady Miasta poddai pod
gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie wyraienia zgody na przystEpienie Gminy
Miasto Wloclawek do projektu wsp6lfina nsowanego w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, 06 priorytetowa
10 Innowacyjna Edukacja, Dzialanie 10.2. Ksztalcenie o96lne i zawodowe, Poddzialanie -
10.2.2 Ksztalcenie og6lne, w partnerstwie z PaistwowE Wy2szq Szkolq Zawodowq we
Wloclawku - partnerem wiodqcym, w ramach konkursu Nr RPKP.10.02.O2-\Z.OO-O4-IL3/I7.

stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie
dokonanego glosowania Rada Miasta podjqla uchwatq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu.

Ad. 18
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwafq w sprawie okreSlenia jednostek budietowych
gromadzqcych dochody na wydzielonym rachunku dochod6w, ir6del tych dochod6w i ich
przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporzEdzania planu finansowego dochod6w i
wydatk6w nimi finansowanych, dokonywania w nim zmian i ich zatwierdzania.

Jak wyjainila Pani Agnieszka Bialopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Edukacji wobec
dokonania zmian w organizacji plac6wek o6wiatowych polegajqcych na wlqczeniu
Gimnazjum Nr 2 do Szkoly Podstawowej Nr 2, wlqczeniu Gimnazjum Nr 4 do Szkoiy
Podstawowej Nr 23, wfqczeniu Gimnazjum Nr 14 do Szkoly podstawowej Nr 14,
zmianie nazwy Zespolu Szk6l 096In o ksztafcqcych na I Liceum 096lno ksztalcqce,
zmianie nazwy Zespolu Szk6l Integracyjnych Nr 1 na Szkolq podstawowq Nr 5, zmianie
nazwy Zespolu 5zk6f Nr 7 na Szkolq Podstawowq Nr 7, zmianie nazwy Zespolu Szk6l Nr
9 na Szkolq Podstawowq Nr 22, zmianie nazwy Zespolu Szk6l Nr 10 na Szkolq
Podstawowq Nr 19 aktualizuje siQ tresi g 1w zakresie wykazu jednostek bud2etowych
uprawnionych do gromadzenia dochod6w na wvdzielonvm rachunku dochod6w
o6wiatowvch.
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Z treici 5 1 zostajq wyeliminowane nastqpujqce jednostki: 1) Gimnazjum Nr 2 im. Jerzego
Popieluszki, 2) Gimnazjum Nr 4 im. Organizacji Narod6w Zjednoczonych, 3) Gimnazjum Nr
14 im. Jana Pawla ll, 4) Zesp6f Szk6i Integracyjnych Nr 1, 5) Zesp6t 5zk6l Nr 7,61 Zesp6l
Szk6l Nr 9, 7l Zespol Szk6l Nr 10, 8) Zesp6l Szk6l Og6lnoksztalcqcych, przy jednoczesnym

wprowadzeniu.jednostek: 1) Szkoia Podstawowa Nr 5 im. Szarych Szereg6w, 2) Szkofa

Podstawowa Nr 7 im. Henryka Sienkiewicza,3) Szkota Podstawowa Nr 22 im. Janusza

Korczaka,4) Szkola Podstawowa Nr 19,5) lLiceum 096lnoksztalcqce im. Ziemi Kujawskiej.
Powyisza zmiana ma charakter porzqdkowy. Wobec powy2szego zasadnym jest podiQcie
przedto2onej uchwaly.

Opinia Komisii Stafei Radv Miasta:
Projekt uchwaly byt przedmiotem obrad Komisji Edukacji, kt6ra rozpatrzyla oraz pozytywnie
zaopiniowala zaproponowanE zmianq. opiniq w tej sprawie przedstawita Radzie Miasta
Przewodniczaca Komisji radna Agnieszka Chmielewska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, 2e otwiera dyskusjg na
temat procedowanego zagadnienia i zachqcii radnych do zabrania glosu w przedmiocie
omawianego projektu uchwaly.

Wobec braku zglosze6 do zabrania gfosu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddal
pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie okreSlenra
jednostek budietowych gromadzqcych dochody na wydzielonym rachunku dochod6w,
ir6det tych dochod6w iich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporzqdzania pranu
finansowego dochod6w iwydatk6w nimi finansowanych, dokonywania w nim zmian i ich
zatwierdzan ia.

W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 20 radnvch za podieciem ww. uchwafv
radni opowiedzieli sie iednomvilnie. elos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacre
dokonanego gfosowania Rada Miasta podjgla uchwalq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu.

Ad. 19
Projekt uchwaly zmieniajqcy uchwalQ w sprawie wyraienia zgody na przystApienie Gminy
Miasto Wlocfawek do projektu pn. ,,lnvest in Bit CITY 2. promocja potencjalu
gospodarczego oraz promocja atrakcyjno6ci inwestycyjnej miast prezydenckich
wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego", wsp6ifinansowanego w ramach Regionalnego
Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Ku jawsko-pomorskiego na lata 2014-2020 EFRR.

Proponowany projekt uchwaly om6wil Pan Robert Zarqba Kierownik Centrum Obslugi
Inwestora informuiqc, ie celem projektu realizowanego w partnerstwie zawartym pomieozy
Wojew6dztwem Kujawsko-Pomorskim oraz miastami: Toru6, Bydgoszcz, Grudziqoz,
Inowrocfaw iwloclawek. Liderem projektu bgdzie wojew6dztwo Kujawsko - pomorskie,
jest zwiekszenie rozpoznawa Inosci wojew6dztwa Kujawsko - pomorskiego na mapie polski



iEuropy, jako miejsca o wysokim potencjale inwestycyjnym oraz budowq marki
gospodarczej wojew6dztwa. Ponadto, projekt ma na celu zwiqkszenie potencjalu
regionalnej gospodarki tak, aby efektywnie konkurowala na rynkach miqdzynarodowych.
Celem projektu jest r6wnie2 promowanie naszego regionu w spos6b, kt6ry pozwoli na
pozyskanie nowych inwestor6w, kt6rzy zainwestuja w miastach: Bydgoszcz, Torui,
Grudziqdz, Inowroclaw i Wloctawek. Lider projektu wystqpil z propozycjq zmian dotyczqcych
okresu trwania w/w projektu. Projekt miai byi realizowany do 2018 roku, w chwili obecnej
czas jego trwania zostanie przedlu,ony na lata 2015 - 2023. w zwiqzku z wydtuieniem czasu
trwania projektu zmianie ulegnie r6wnie2 zakres trwania dziatari przewidzianych
w projekcie, a co za tym idzie zmieniq siq takie kwoty koszt6w kwalifikowanych w ramach
projektu oraz wkladu wlasnego Gminy Miasto Wtoclawek, jako partnera. Wydatki
odpowiadajqce udzialowi Gminy Miasto Wloclawek w projekcie ksztaltowai siq majq na
poziomie 1.654.338,82 zl PLN, w tym wklad wlasny (15%) wynosii bqdzie 248.150,82 pLN.

w pierwotnych zalo2eniach byty to kwoty: koszty kwalifikowane Gminy Miasto Wloclawek
- 849.736,35, wklad wlasny Gminy Miasto Wloclawek - I21 .460,46 zl. Zakres projektu
obejmie m.in: udzial w targach tj. MlplM w Cannes, Expo Real w Monachium, Transport
Logistic w Monachium i cemat w Hannoverze oraz og6lnopolskq kampaniq w prasie
braniowej promujqcq potencjal inwestycyjny partner6w. ponadto w ramach projektu
planowane jest przygotowanie filmu promujqcego oraz og6lnopolska emisja 30
sekundowego spotu promocyjnego partner6w. w(r6d dziala6 przewidziano takie
wykonanie materiaf6w informacyjno - promocyjnych, kampaniq bilbordowq oraz organizaciq
wtasnych wydarzei promocyjnych partner6w.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly rozpatrzyfa oraz udzielila pozytywnej opinii Komisja Budietu, Rozwoju i
Promocji Miasta opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta przewodniczacv Komisii
radny Andrzej Palucki.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, ie otwiera dyskusiq na
temat procedowanego zagadnienia i zachqcil radnych do zabrania glosu w przedmiocie
omawianego projektu uchwaly.

Wobec braku zgloszei do udzialu w dyskusji, przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
giosowanie przyjqcie projektu uchwafy zmieniajqcy uchwalq w sprawie wyra2enia zgody na
przystEpienie Gminy Miasto wloclawek do projektu pn. ,,lnvest in Bit clry 2. promocja
potencjalu gospodarczego oraz promocja atrakcyjno6ci inwestycyjnej miast prezydenckich
wojew6dztwa Kujawsko - pomorskiego", wsp6tfinansowa nego w ramach Regionalnego
Programu Operacyjnego wojew6dztwa Kujawsko-pomorskiego na lata 2014-2020 EFRR.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowar, ie w rezurtacre
dokonanego gfosowania Rada Miasta podiqia uchwaiq w zaproponowanym brzmieniu.
Uchwala stanowi zalacznik do niniejszego protokotu.
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Ad.20
Projekt uchwafy w sprawie przyjQcia Raportu z wykonania ,,Programu ochrony Srodowiska
dfa miasta Wloclawek na lata 2014 - 2Ol7 z perspektywq na lata 2018 - 2O21", za lata
2014 - 2015.

Przedmiotowy projekt uchwaty przedstawila Pani Monika Szudzikowska Dyrektor Wydzialu
Srodowiska, kt6ra wyjadnila, ie przedlo2ony raport stanowi realizacjq obowi4zku, o kt6rym
mowa w art. 18 ust. 2 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r. Prawo ochrony Srodowiska. Artykul
18 ust. 2 wymienionej ustawy wskazuje, 2e z wykonania program6w ochrony Srodowiska
organ wykonawczy powiatu i gminy sporzqdza, co 2lata raporty, kt6re przedstawia siq
radzie powiatu lub radzie gminy. Program ochrony irodowiska dla miasta Wfocfawek na lata
2014 - 2OL7 z perspektyw4 na lata 2018 - 2021 zostal przyjQty Uchwalq Nr Vtt/42l2015 Rady
Miasta Wloclawek z dnia 27 kwietnia 2015 roku. Niniejszy raport omawia stopiei realizacji
zadad zawartych w Programie w latach 2074 - 20L6 w zakresie: klimatu akustycznego, p6l
elektromagnetycznych i ochrony powietrza, zasob6w wodnych i gospodarki wodno-
Sciekowej, gospodarki odpadami, ochrony gleb i powierzchni ziemi, wykorzystania energii ze
i16dei odnawialnych, racjonalnego uiytkowania zasob6w przyrodniczych i ochrony
dziedzictwa przyrodniczego, edukacji ekologicznej, powa2nych awarii ipowa2nych awarii
przemyslowych. Raport z realizacji Programu ochrony Srodowiska stanowi przede wszystkim
ocenq stopnia wykonania zadafi zaio2onych w Programie. Opracowanie obejmuje
omowienie zmian w zakresie wszystkich kierunk6w ochrony 6rodowiska, jakie dokonaly siq
w fatach 2074 -2016. Przedmiotowy raport opr6cz postqp6w w realizacji kaidego z zadari
zapisanych w Programie przedstawia tak2e wyja6nienia powod6w zaniechania dziafa6 lub
ewentualnych op6inie6, okreSla, w jakim stopniu udalo siq przedsiqwziqcia przyjQte w
Programie ochrony Srodowiska zrealizowai.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaty rozpatrzyfa oraz udzielila pozwywnej opinii Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta przewodniczqcy

Komisji radny Stanislaw Wawrzonkoski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, ie otwiera dyskusjq na
temat procedowanego zagadnienia i zachqcit radnych do zabrania glosu w przedmiocie
omawianego projektu uchwaly.

Wobec braku zgioszeri do udzialu w dyskusji, przewodniczqcy Rady Miasta poddal poo
glosowanie przyjqcie projektu uchwaty w sprawie przyjqcia Raportu z wykonania,,programu
ochrony Srodowiska dla miasta wlocfawek na lata 2014 - 2017 z perspektywq na lata 201g -
2027" , za lata 2014 - 2016.

stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacre
dokonanego glosowania Rada Miasta podjqta uchwaiq w zaproponowanym brzmieniu.
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Uchwata stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu.

Ad.21
Projekt uchwaiy w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Pan Jacek Wojciechowski Zastqpca Prezydenta ds.
gospodarki miejskiej, kt6ry wyja(nil, ie w zwiqzku z potrzebQ podniesienia standardu drogi,
kt6rej dotyczy uchwala i zaliczenia jej do kategorii drogi wojew6dzkiej, Alejq Jana Pawta ll
nale2y pozbawii kategorii drogi powiatowej. Jak stanowi art. 10 ustawy z dnia 21 marca
1985 r. o drogach publicznych organem wlalciwym do pozbawienia drogi dotychczasowej
kategoriijest organ wla6ciwy do zaliczenia jej do odpowiedniej kategorii. Pozbawienia drogi
jej kategorii dokonuje siq w trybie wfaSciwym do zaliczenia drogi do odpowiedniej kategorii.
Pozbawienie drogi dotychczasowej kategorii, z wyjqtkiem przypadku wylqczenia drogi z

u2ytkowania, jest moiliwe jedynie w sytuacji jednoczesnego zaliczenia tej drogi do nowel
kategorii. Pozbawienie i zaliczenie nie mo2e byi dokonane p6iniej nii do korica trzeciego
kwartalu danego roku, z mocq od dnia 1 stycznia roku nastQpnego. Zgodnie z art. 6a ust. z
przywofanej na wstQpie ustawy zaliczenie drogi do kategorii dr6g powiatowych nastqpuje w
drodze uchwaly rady powiatu w porozumieniu z zarzqdem wojew6dztwa, po zasiqgniqciu
opinii w6jt6w (burmistrz6w, prezydent6w miast) gmin, na obszarze, kt6rych przebiega
droga, oraz zarzqd6w sqsiednich powiat6w, a w miastach na prawach powiatu - opinii
prezydent6w miast. Przedmiot uchwaly zostala uzgodniony z Zarzqdem Wojew6dztwa
Kujawsko-Pomorskiego. w sprawie pozbawienia Alei Jana pawta ll kategorii drogi
powiatowej zasiQgniQto opinii Zarzqdu powiatu wloclawskiego i zarzqdu powiatu
Lipnowskiego. Eiorqc pod uwagq powy2sze argumenty naleiy stwierdzid, 2e podjqcre
uchwaty jest zasad ne.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja Gospodarki Miejskiej i

ochrony srodowiska, kt6rej opiniq przedstawil Radzie Miasta przewodniczqcy Komisji radny
Stanislaw Wawrzonkoski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, 2e otwiera dyskusiq na
temat procedowanego zagadnienia i zachqcil radnych do zabrania glosu w przedmiocre
omawianego projektu uchwaiy.

W dvskusii udzial wzieli:
Radna Olga Krut-Horonziak stwierdzita, ie byi mo2e w interesie miasta le2y zaprojektowanie
i przeprowadzenie przez osiedle Mielqcin i Michelin tej drogi, ale z pewno6ciq nie jest to
interesem mieszkaric6w tego obszaru. pani radna wielokrotnie w ciagu ostatnich kilku tat
zwracala uwagq na uwarunkowania, jakich bqdq zmuszeni do(wiadczyi mieszkadcy tej
dzielnicy miasta. Planowane poszerzenie drogi o jeszcze jedno pasmo jezdne odbqdzie siq
kosztem pogorszenia warunk6w mieszkaniowych a takie olbrzymimi kosztami zwiqzanymi z
wykupem dziafek, ponadto planowane parametry bqdq musiaty dotyczyi r6wniei wykupow
niekt6rych nieruchomoici w caioici. Jeieli projektowana ulica bqdzie ograniczana do
jednego najszerszego fragmentu, na kt6rym znajduje siq pas zieleni oraz icieika rowerowa
to Pani radna zapytala, kto wyloiy nawet kirkanascie milion6w na przebieg drogi na drugosci
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ok.2 km. Z pewno(ciq mieszkafcy, jako gl6wni odbiorcy ulicy nie bqdq zadowoleni a

przejeidiajqcy przez Mielqcin i Michelin nie bqdq na tyle mqdrzy 2eby nie decydowali za

mieszkaf c6w tej dzielnicy i za interesy rzeczywiste miasta.

Wobec wyczerpania zgloszeri do udziafu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddal
pod gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie pozbawienia kategorii drogi
powiatowej.

W wvniku sfosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch za podieciem ww. uchwalv
opowiedzialo sie 15 radnvch, przv l slosie przeciwnvm oraz l giosie wstrzvmuiacvm sie.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie
dokonanego glosowania Rada Miasta podjqta uchwalq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwaia stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu.

Ad.22
Projekt uchwaty w sprawie zaliczania niekt6rych ulic/dr6g wewnQtrznych do kategorii
d169 gminnych oraz ustalenia ich przebiegu.

Uchwalq Radzie Miasta przedstawit Pan Jacek Wojciechowski Zastqpca prezvdenta Miasta
ds. gospodarki miejskiej wyja6niajqc, ii zgodnie z art. 7 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o
drogach publicznych, organem wladciwym do nadania drodze kategorii drogi gminnej i

ustalenia jej przebiegu jest rada gminy. Art. 7 ust. 1 przywolanej na wstepie ustawy stanowi,
i2 do d169 gminnych zalicza siQ drogi o znaczeniu lokalnym niezaliczone do innych kategorii,
stanowiEce uzupelniajqcq sied dr6g slu2qcych miejscowym potrzebom, z wylqczeniem dr6g
wewnetrznych. Potrzeba zakwa lifikowania kolejnych d169 wewnqtrznych, posiadajqcych
status ulic, do kategorii d169 gminnych wynika z koniecznoici regulowania kategoryzacji
dr6g na terenie miasta wioclawek. wymienione w zalqczniku do uchwaly ulice stanowiq
uzupelnienie sieci d169 powiatowych i gminnych, stanowia polqczenia miqdzy drogami
publicznymi a tworzQcymi siq i rozrastajQcymi osiedlami mieszkaniowymi, stuiq lokalnemu
ruchowi kolowemu. Biorqc pod uwagq powyisze argumenty naleiy stwierdzii, 2e podjqcie
uchwaly jest zasadne.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta:
Uchwala byia przedmiotem obrad Komisji Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowiska, ktora
rozpatrzyla oraz udzielila pozytywnej opinii do zaproponowanego projektu zmian. Opiniq w
tej sprawie przedstawil Radzie Miasta przewodniczqcy Komisji radny Stanistaw
Wawrzonkoski.

Przewodniczacy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, ie otwiera dyskusiq na
temat procedowanego zagadnienia i zaprosil radnych do zabrania giosu w przedmiocie
omawianego projektu uchwaly.

wobec braku zgloszed do udziatu w dyskusji, przewodniczqcy Rady Miasta poddal poo
gfosowanie przyiqcie projektu uchwaly w sprawie zaliczania niekt6rych ulic/d169
wewnQtrznych do kategorii d169 gminnych oraz ustalenia ich przebiegu.
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W wvniku eiosowania orzeprowadzonego z udzialem 20 radnvch za podieciem ww. uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, slos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w rezultacie
dokonanego gtosowania Rada Miasta podjqla uchwalq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zafqcznik do niniejszego protokoiu.

Ad.23
Projekt uchwaly w sprawie regulaminu utrzymania czystoici i porzqdku na terenie Gminv
Miasto Wfoclawek.

Projekt uchwaly przedstawil Pan Jacek Wojciechowski Zastqpca Prezydenta Miasta ds.
gospodarki miejskiej, kt6ry wyjaSnil m.in., ie Podjqcie nowej uchwafy w sprawie regulaminu
utrzymania czystosci i porzqdku na terenie Gminy Miasto Wloclawek jest konieczne w
zwiqzku z wprowadzeniem rozporzqdzenia Ministra Srodowiska z dnia 29 grudnia 2016 r. w
sprawie szczeg6iowego sposobu selektywnego zbierania wybranych frakcji odpad6w.
Przepisy rozporzqdzenia okre6lajq szczeg6lowy spos6b selektywnego zbierania wybranych
frakcji odpad6w oraz wskazujq, kiedy wym6g selektywnego zbierania uwaia siq za
spelniony. Niniejsza uchwala zawiera, zatem zmiany narzucone rozporzqdzeniem oraz
wynikajqce z indywidualnej organizacji systemu gospodarki odpadami komunalnymi w
Gminie Miasto Wiociawek.
Uchwala uzyskala pozytvwna opiniq Paristwowego powiatowego Inspektora Sanitarnego.
Majqc powy2sze na uwadze naleiy podjqi nowq uchwalq, zgodnq z przepisami
rozporzqdzenia Ministra Srodowiska z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie szczeg6lowego
sposobu selektywnego zbierania wybranych frakcji odpad6w.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta
Przedmiotowy projekt uchwaly analizowala oraz udzielila pozytywnej opinii Komisja
Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowiska, kt6rq przedstawil przewodniczqcy Komisji raony
Stanislaw Wawrzonkoski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowat, ie otwiera dyskusiq na
temat procedowanego zagadnienia i zaprosil radnych do zabrania glosu w przedmiocie
omawianego projektu uchwafv.

W dvskusii udzial wzieli:
Radna olsa Krut-Horonziak zakwestionowafa czas, jaki poswigcila analizie procedowanej
uchwaly Komisja Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska sugeruiqc, ii odbyto siq to na
zasadzie wytnij i wklej. pani radna przypomniala historiq jednego z zapis6w, kt6rq powinien
pamiqtai Pan Wiceprezydent Wojciechowski gdy2 byl on szeroko dyskutowany w
poprzedniej kadencji, tym bardziej, i2 Pani radna zloiyla w6wczas wniosek, kt6ry uzyskal
poparcie radnych, poprawka zostala przyieta idotyczyta czqstotliwoici odbioru odpad6w
chodzi o odpady z papieru, tektury, opakowania itp. nie rzadziej ni2 raz na dwa tygodnie
wymiennie z odbiorem odpad6w mokrych, a nie jak obecnie zaproponowano w uchwale raz



w miesiqcu. Mo2e zaistniei sytuacja, ie 3 razy w miesiqcu odbierane bqdq odpady mokre,
natomiast t raz w miesiqcu odpady suche i to jest wniosek pod rozwagq radnych.
PrzedsiQbiorstwo realizujqce odbi6r odpad6w od mieszkaric6w odbiera odpady, co owa
tygodnie, wymiennie. A zatem Pani radna stwierdzita, i2 nie dostrzega 2adnej okolicznoSci
powodujEcej wprowadzenie zmian w czQstotliwojci odbioru odpad6w suchych
zaproponowanych w uchwale tj. raz w miesiqcu. ponadto pani radna zapytala, kiedy koriczy
siQ termin umowy na odbi6r odpad6w zawartej z,,Saniko" oraz na czym na polegai budowa
systemu, kt6rym byla mowa a takie czy kolejne uchwaly, kt6re bedE procedowane na ten
temat wyczerpujq budowq wspomnianego systemu. pani radna zwr6cila uwagq na du2e
zroznicowanie pomiQdzy mieszkaicami, kt6rzy zamieszkujq budynki jednorodzinne a tymi z

budynk6w wielolokalowych w kontekicie odbioru odpad6w tzw. biodegradowalnych oo
kwietnia do paldziernika, nie rzadziej nii raz w tygodniu. Mieszkaricy dom6w
jednorodzinnych produkuiq znacznie mniej odpad6w z otoczenia ogrodowego, co jest
widoczne przed posesjami gdzie zlokalizowanych jest wiele work6w z tymi odpadami, kt6re
odbierane sE raz na dwa tygodnie. Skala zerowania dla domk6w jednorodzinnych w
stosunku do budynk6w wielolokalowych jest niezrozumiala, stopieri usuwania i zbierania
odpad6w w domkach jednorodzinnych jest trzykrotnie wiqkszy, odbierany przez ,,Saniko,,w
stosunku do sytuacji z przed wprowadzenia tych przepis6w. A zatem to nie mieszkarlcy maiq
ponosii odpowiedzialnoii i przetrzymywai puchnqce pojemniki z papierami od iywnoici,
kt6re zostaly zakwalifikowane do odpad6w suchych, okres letni nie sprzyja zaproponowaneJ
czqstotliwo<ci odbioru tego typu odpad6w, co moina poczui przechodzqc kolo tego rodzaju
pojemnik6w. W zwiqzku z tym Pani radna zloiyla wniosek, taki, iaki zlo2yla i wedtug kt6rego
odbi6r odpad6w funkcjonowal przez ostatnich 6 lat tj. odbi6r odpad6w tzw. suchvch nie
rzadziej nii raz na dwa tygodnie.

poprosil o ustosunkowanie sie do
poruszanych kwestii Pana wiceprezydenta Jacka wojciechowskiego wylqcznie w zakresie
zagadnief bqdqcych przedmiotem procedowanej uchwaty.

odnoszqc siq do
wypowiedzi przedm6wczyni stwierdzil, i2 zostaf postawiony przez paniq radnq w klopotliwej
sytuacji, poniewai Pani radna nie wie, o czym m6wi. pan Wiceprezydent wyjadnil, 2e
zniknqta kategoria podzialu na odpady komunalne suche oraz na odpady komunalne moxre.
Rozporzqdzenie Ministra Srodowiska z dnia 29 grudnia w sprawie szczeg6lowego sposobu
selektywnego zbierania wybranych frakcji odpad6w nie przewiduje takiej kategorii.

wobec wyczerpania zgioszefi do udzialu w dyskusji, przewodniczqcy Rady Miasta poddal
pod gfosowanie przyiqcie projektu uchwaly w sprawie regulaminu utrzymania czystoici i

porzqdku na terenie Gminy Miasto Wloclawek.

wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowar, 2e w rezurtacie
dokonanego glosowania Rada Miasta podiqra uchwatq w zaproponowanvm brzmieniu.
Uchwala stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu.
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Ad.24 - 25
Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie okreSlenia wzoru deklaracji o wysoko6ci
oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanei przez wlaScicieli
nieruchomo6ci poloionvch na terenie Gminy Miasto Wloclawek oraz okreSlenia
warunk6w itrybu skladania deklaracji za pomocE 6rodkriw komunikacji elektronicznej.

Projekt uchwaty w sprawie okre5lenia szczeg6lowego sposobu i zakresu Swiadczenia uslug
w zakresie odbierania odpad6w komunalnych od wla5cicieli nieruchomoSci i

zagospodarowania tych odpad6w, w zamian za uiszczonq przez wlaSciciela nieruchomoSci
opfatq za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Zagadnienia bqdqce przedmiotem ww. uchwal om6wit Pan Jacek Wojciechowski Zastqpca
Prezydenta Miasta ds. gospodarki miejskiej informujqc, ie w zwiqzku z wprowadzeniem
rozporzqdzenia Ministra Srodowiska z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie szczeg6lowego
sposobu selektywnego zbierania wybranych frakcji odpad6w, okre5lajqcego szczeg6lowy
spos6b selektywnego zbierania wybranych frakcji odpad6w oraz wskazujqcego, kiedy
wym6g selektywnego zbierania uwa2a siq za spetniony, zachodzi koniecznoii wprowadzenia
poprawek we wzorze deklaracji w czq(ci dotyczqcej pkt. ,,1. ADNOTACJE URZEDOWE" i

,,ObjaSnienia" w pkt. 11. Jednocze(nie usuniQto pkt 12, kt6ry w dwietle nowych uregulowaf
prawnych stal siq zbqdny. Natomiast podjqcie nowej uchwaly w sprawie okreSlenia
szczegofowego sposobu i zakresu 6wiadczenia uslug w zakresie odbierania odpad6w
komunalnych od wta5cicieli nieruchomoici i zagospod arowan ia tych odpad6w w zamian za
uiszczonE przez wlaiciciela nieruchomoici oplatq za gospodarowanie odpadami
komunalnymi jest konieczne w zwiqzku z wprowadzeniem rozporzqdzenia Ministra
Srodowiska z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie szczeg6towego sposobu selektywnego
zbierania wybranych frakcji odpad6w. Przepisy rozporzqdzenia okredlajq szczeg6lowy
spos6b selektywnego zbierania wybranych frakcji odpad6w oraz wskazujq, kiedy wym6g
selektywnego zbierania uwaZa sie za spelniony. Niniejsza uchwala zawiera, zatem zmiany
narzucone rozporzqdzeniem oraz wynikajqce z indywidualnej organizacji systemu
gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie Miasto Wtoclawek. Uchwata uzyskara
pozytywnq opiniq Paistwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego.

Opinie Komisii Stalei Radv Miasta:
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwafe w sprawie okre6lenia wzoru deklaracji o wysokoSci
oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi sktadanej przez wlajcicieli
nieruchomoici polo2onych na terenie Gminy Miasto wloclawek oraz okredlenia warunk6w i

trybu skladania deklaracji za pomocE irodkdw komunikacji elektronicznej byl przedmiotem
obrad Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska, kt6ra rozpatrzyla oraz pozytywne
zaopiniowala zaproponowane zmiany. opiniq w tej sprawie przedstawif Radzie Miasta
Przewodniczqcy Komisji radny Stanislaw Wawrzonkoski.

Tak2e projekt uchwaly w sprawie okreilenia szczeg6lowego sposobu izakresu dwiadczenra
usfug w zakresie odbierania odpad6w komunalnych od wtascicieli nieruchomo6ci i
zagospodarowania tych odpad6w, w zamian za uiszczonq przez wlajciciela nieruchomojci
oplatq za gospodarowanie odpadami komunalnymi rozpatrzyla orcz pozytywnie
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zaopiniowaia Komisja Gospodarki Miejskiej iOchrony. Opiniq przedstawil Przewodniczqcy
Komisji radny Stanislaw Wawrzonkoski.

Ponadto Pan Przewodniczqcy Komisji radny Stanisfaw Wawrzonkoski, pomimo nieobecno6ci
Pani radnej Olgi Krut-Horonizak odni6st siq do zarzutu i wyjasnil, Ze Komisja Gospodarki
Miejskiej i Ochrony Srodowiska podczas ostatniego posiedzenia obradowala ok.2 godzin
nad procedowanymi podczas dzisiejszych obrad tematami sesyjnymi naleiqcymi do
przedmiotu dzialan ia Komisji.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, ie otwiera dyskusje na
temat procedowanych zagadnieri zaprasza.jqc radnych do zabrania glosu w przedmiocie
omawianych projekt6w uchwaf .

Wobec braku zgloszei do udzialu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
gfosowanie przyjqcie projektu uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie okre6lenia wzoru
deklaracji o wysokoici oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej przez
wfa5cicieli nieruchomoici polo2onych na terenie Gminy Miasto Wloclawek oraz okreilenia
warunk6w itrybu skladania deklaracji za pomocE 6rodk6w komunikacji elektronicznej.

W wvniku glosowania przeprowadzoneqo z udzialem 17 radnvch za podieciem ww. uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomvslnie, ptos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie w rezultacie
dokonanego glosowania Rada Miasta podjqla uchwatq w zaproponowanym brzmieniu.

A nastepnie poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie okredlenia szczeg6lowego
sposobu i zakresu (wiadczenia usiug w zakresie odbierania odpad6w komunalnych od
wfascicieli nieruchomoici izagospodarowania tych odpaddw, w zamian za uiszczonq przez
wfaiciciela nieruchomo(ci oplatq za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacre
dokonanego giosowania Rada Miasta podjqla uchwalq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwaiy stanowiq zalqcznik do niniejszego protokoiu.

Ad.26
Projekt uchwaty w sprawie udzielania bonifikat i wysokosd stawek procentowych przy
zbywaniu prawa wlasnoSci nieruchomosci gruntowych, stanowiqcych wlasno3d Gminy
Miasto wloclawek, na rzecz czlonk6w wsp<5lnot mieszkaniowych oraz sp6ldzielni
mieszkaniowych, celem poprawy warunk6w zagospodarowania nieruchomoici
przyleglych.
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Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Pan Jacek Wojciechowski Zastepca Prezydenta
Miasta ds. gospodarki miejskiej, kt6ry poinformowal, 2e gospodarowanie n ieruchomoiciami
gminnymi oraz stanowiEcymi wlasno(i Skarbu Pahstwa regulujq przepisy ustawy z dnia 2L
sierpnia 1997r. o gospodarce n ieruchomoSciam i. Wskazai naleiy, 2e w ostatnim czasie
znacznie wzroslo zainteresowanie wsp6lnot mieszkaniowych oraz sp6ldzielni
mieszkaniowych, dotyczqce nabycia grunt6w polo2onych w bezpoirednim sqsiedztwie
posiadanych nieruchomodci, zabudowanych budynkami mieszkalnymi wielorodzinnymi.
Celem nabycia jest poprawa warunk6w zagospoda rowa nia, a w szczeg6lno6ci zapewnienie
budowy infrastruktury niezbqdnej dla wfa6ciwego funkcjonowania wsp6lnot
mieszkaniowych isp6tdzielni mieszkaniowych, z uwzglqdnieniem dojScia, dojazdu, teren6w
zieleni, wypoczynku i rekreacji, plac6w zabaw, miejsc postojowych oraz pergoli
6mietnikowvch. Zagospod arowan ie terenu przez wsp6lnoty mieszkaniowe i sp6ldzielnie
mieszkaniowe podniesie walory zdrowotne i estetyczne zar6wno nabywanej nieruchomoici
jak i nieruchomo6ci sqsiednich. Proponowana bonifikata w wysokoSci 98% od ceny ustalonej
przy zbywaniu prawa wlasnoici nieruchomo(ci gruntowych, stanowiqcych wlasnoSi Gminy
Miasto Wlocfawek, na rzecz czlonk6w wsp6lnot mieszkaniowych i sp6tdzielni
mieszkaniowych oznacza,2e nabywcy uiszczq tylko Tyo ceny ustalonej przy zbywaniu prawa
wlasno5ci nieruchomoici gruntowych, przy czym kaidy z czlonk6w wsp6lnot
mieszkaniowych uiSci oplatq tylko w takiej wysokosci, jaka wynika z posiadanego przez niego
udziafu w nieruchomoici. Udzielenie bonifikaty od ceny ustalonej przy zbywaniu prawa
wlasno6ci nieruchomoici gruntowej z zastosowaniem bonifikaty w wysokoici 98 %
spowoduje jednorazowy mniejszy wplyw do bud2etu Gminy Miasto Wioclawek, jednak2e, co
roku bqdq wplywaly dochody z tytufu podatku od nieruchomosci. Sprzedai terenu na
uzupefnienie posiadanych nieruchomojci, umo2liwi wsp6lnotom mieszkaniowym i

sp6idzielniom mieszkaniowym nie tylko racjonalne i prawidlowe funkcjonowanie oraz
zagospodarowan ie nieruchomodci, ale przede wszystkim spowoduje regulacjq stan6w
faktyczno-prawnych. Do kompetencji wla6ciwego organu naleiy podejmowanie uchwar
wyrazajqcych zgodq na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomoici ustalonej, na podstawre
wyceny dokonanej przez rzeczoznawcQ majqtkowego stosownie ustawy o gospodarce
n ieruchomo(ciami. W zarzqdzeniu wojewody albo uchwale rady lub sejmiku, okre6la siq w
szczeg6lnosci warunki udzielania bonifikat iwysoko6i stawek procentowych. Zarzqdzenie
wojewody albo uchwala rady lub sejmiku stanowi akt prawa miejscowego lub moie
dotyczyd indywidualnych nieruchomo6ci. W mySl ustawy, je2eli nabywca nieruchomo6ci zbyl
nieruchomoii lub wykorzystat jq na inne cele nii cele uzasadniajqce udzielenie bonifikaty,
przed uplywem 10 lat, liczqc od dnia nabycia, jest zobowiqzany do zwrotu kwoty r6wnej
udzielonej bonifikacie, po jej waloryzacji. Jednoczeinie proponuje siq, aby wsp6lnoty
mieszkaniowe oraz sp6ldzielnie mieszkaniowe, nabywajqce prawo wtasnoSci nieruchomoici
gruntowej, w drodze bezprzeta rgowei, na uzupefnienie posiadanych nieruchomoici ponosity
koszty zwiqzane z przygotowaniem nieruchomo(ci do zbycia, tj.: opracowari geodezyjnycn,
wyceny nieruchomo5ci, sporzqdzania umowy notarialnej. Majqc na uwadze powy2sze,
zasadnym jest podjqcie proponowanej uchwaly.

Opinia Komisii Staiei Radv Miasta:
Przedmiotowq uchwalq rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja Gospodarki
Miejskiej i ochrony srodowiska. opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta
Przewodniczqcy Komisji radny Stanislaw Wawrzonkoski.
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Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, ie otwiera dyskusjq na
temat procedowanego zagadnienia izaprosil radnych do zabrania glosu w przedmiocie
omawianego projektu uchwaly.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji, PrzewodniczEcy Rady Miasta poddal pod
gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie udzielania bonifikat iwysokoji stawek
procentowych przy zbywaniu prawa wlasnodci nieruchomoici gruntowych, stanowiecych
wlasnoii Gminy Miasto Wloctawek, na rzecz czlonk6w wsp6lnot mieszkaniowych oraz
sp6fdzielni mieszkaniowych, celem poprawy warunk6w zagospod arowan ia nieruchomojci
przylegtych.

stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie w rezultacie
dokonanego gfosowania Rada Miasta podjqla uchwatq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zafqcznik do niniejszego protokolu.

Ad.27 -28
Projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi pani I na
dzialalnoSd Prezydenta Miasta wloclawek i podtrzymania stanowiska wyraionego w
Uchwaf e Nr XXIX/19/2017 Rady Miasta Wfoclawek z dnia 27 lutego 2017 r.

Projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi pani
dzialalnoid Prezydenta Miasta wloclawek i podtrzymania stanowiska wyraionego
Uchwale Nr XXIX/20/2017 Rady Miasta Wloclawek z dnia 27 lutego 2017 r.

na

w zwiqzku z faktem, ii ponowne skargi pani rf rozpatrywala Komisja Gospodarki
Miejskiej i ochrony srodowiska, przewodniczqcy Rady Miasta poprosil przewodn iczqcego
Komisji - radnego Stanistawa wawrzonkoskiego o dokonanie tqcznego wprowadzenia oo
obydwu temat6w ze wzglqdu na zbie2noii zagadnieri oraz zaprezentowanie opinii Komrsli
do przedlo2onych projekt6w uchwaf .

Przewodniczqcy Komisji Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowiska radnv stanisiaw
wawrzonkoski wyjasnii, i2 przedstawi stanowisko Komisji dotyczqce obydwu uchwal gdy2
jest ono podobne w obydwu sprawach, poniewa2 dotycza one tego samego tematu. W
zwiqzku z powyiszym Pan przewodniczqcy Komisji poinformowal, ie w dniu 10 kwietnra
2017 r. PaniI skierowala do Rady Miasta korespondencjg zatytulowanq, iako
,,sprzeciw do uchwaly" Nr xxtx/L9/2or7 Rady Miasta wloctawek z dnia 27 lutego 2017 roku
oraz do Uchwaty Rady Miasta nr xxrx/2o/zot7 z dnia 27 lutego zoLT roku w sprawre
rozpatrzeniaskargiPani-nadzia|a|no5iPrezydentaMiastaW|oclawer<.
Rada Miasta wfoclawek podejmuiac ww. uchwaiy szeroko uzasadn a przyczyny uznania
bezzasadnoici skarg wniesionych przez stronq skariqcq na dzialalnoji prezvdenta Miasra
Wloclawek. Poniewai przywoiane na wstQpie pismo zto2one przez pania



posiada elementy skargowe skierowane zostalo do rozpatrzenia przez Komisje Gospodarki
Miejskiej i Ochrony Srodowiska, kt6ra podczas obrad w dniu 17 maja br. dokonala analizy
zagadnienia i wypracowala stanowiska w sprawie. Zdaniem czlonk6w Komisji Gospodarki
Miejskiej iOchrony Srodowiska tredi skargi o uniewainienie uchwaf Rady Miasta jak r6wnie2
zalqczone dokumenty wyszczeg6lnione poni2ej: pismo Wydzialu Gospodarki Miejskiej
UrzQdu Miasta z dnia 23 listopada 2016r. znak GM.1.7141.10.2.2016 adresowane do stronv
skariqcej, wypis z treici orzeczenia lekarza orzecznika ZUS bqdqcy zadwiadczeniem o
n iepelnosprawnoici Pana l-'sporzqdzony dnia 25 czerwca 1998r. nr
akt.551530, pismo ZastQpcy Prezydenta Miasta Pani Magdaleny Korpolak-Komorowskiego z

dnia 10 marca 20!7r. znak UA.6733.39.2016 do strony skar2qcej, decyzja Samorzqdowego
Kolegium Odwolawczego we Wioclawku z dnia 26 stycznia 2017r. znak KO.4LLI342.20I6,
pismo Prezydenta Miasta Wloclawek dr Marka Wojtkowskiego z dnia 24 marca 201-7r. znak
GM.1.7141.10.2.2016 skierowane do strony skariQcej nie wnoszq iadnych nowycn
element6w i okoliczno5ci do przedmiotowej sprawy, aby m6c traktowad wniesiony
,,sprzeciw", jako nowq skargq. Analiza tre6ci zto2onego ,,sprzeciwu do uchwat,, wskazuje, 2e
nie zawiera on nowych okolicznoici w stosunku do poprzednio wniesionych skarg z dnia 24
listopada 2016 roku oraz z dnia 19 grudnia 2016 roku na dziatalno6i prezydenta Miasta
Wtoclawek, kt6re zostaly rozpatrzone przez Radq Miasta Wloclawek na sesji w dniu 27
lutego 2017 roku. W przedmiotowych kwestiach Rada Miasta Wloclawek podiqla uchwaly, o
kt6rych mowa na wstepie uznajqc bezzasadnoji zarzut6w wnoszonych przez stronq
skariqcq wobec dziatari Prezydenta Miasta Wloctawek. O stanowisku Rady oraz o jego
uzasadnieniu skariqca zostaia pisemnie poinformowana. w zwiqzku z powyiszym Komisja
Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska proponuje, aby w analizowanej sytuacji
zastosowac art. 239 k.p.a., zgodnie, z kt6rym, w przypadku, gdy skarga, w wyniku jej
rozpatrzenia, zostala uznana za bezzasadnq i jej bezzasadno(i wykazano w odpowiedzi na
skargQ, a skariqcy ponowii skargq bez wskazania nowych okolicznosci - organ wtaiciwy do
jej rozpatrzenia mo2e podtrzymai swoje poprzednie stanowisko z odpowiedniq adnotaciq w
aktach, bez zawiadamiania skar2qcego. Maiqc na wzglqdzie tre(d przywotanego przepisu,
Komisja Gospodarki Miejskiej i ochrony srodowiska sugeruje podtrzymanie podiqtych przez
Rade Miasta uchwal, kt6rych uniewainienia domaga siq strona skariqca oraz podtrzymania
podjqtych stanowisk przez Radq Miasta Wfoclawek, - jako organu wfa6ciwego do
rozpatrzenia zto2onego ,,sprzeciwu od uchwaly" na podstawie art. 229 pkt 3 k.p.a.

Opinie Komisii Stalei Radv Miasta:
Komisja Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowiska pozytywnie zaopiniowala projekt
uchwa|ywsprawierozpatrzeniaponownejskargiPani-nadzia|a|nojt
Prezydenta Miasta wloctawek i podtrzymania stanowiska wyraionego w Uchwale Nr
XXIX/Ig/ZOI7 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 27 lutego 2017 r.

R6wniei pozytywnE opiniq wypracowala Komisja do projektu uchwaly w sprawie
rozpatrzenia ponownej skargi pani na dzialalnoii Prezvdenta Miasta
Wlocfawek i podtrzymania stanowiska wyraionego
Miasta Wloclawek z dnia 27 lulego 2OI7 r.

w Uchwale Nr XXIX/20/2017 Rady

obydwie opinie w sprawie procedowanych zagadnieri przedstawil Radzie Miasra
PrzewodniczEcy Komisji radny Stanistaw Wawrzonkoski.
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Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, 2e otwiera dyskusjq na

temat procedowanych zagadnieri i zaprosil radnych do zabrania glosu w przedmiocie

omawianych projekt6w uchwat.

Wobec braku zgfoszeh do udzialu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
glosowanie przyjqcie projektu uchwaty w sprawie rozpatrzenia ponownei skargi Panif

- 

na dzialalnoii Prezydenta Miasta Wloclawek i podtrzymania stanowiska
wyra2onego w Uchwale Nr XXIX/19/2017 Rady Miasta Wlociawek z dnia 27 lutego 2017 r.

W wvniku glosowania przeprowadzonego z udziatem 18 radnvch za podieciem ww. uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie
dokonanego glosowania Rada Miasta podjqfa uchwalq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zatqcznik do niniejszego protokolu.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly
w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi Panil- na dzialalno6i prezydenta

Miasta Wtoclawek i podtrzymania stanowiska wyra2onego w Uchwale Nr XXIX/2O/20I7
Rady Miasta Wloctawek z dnia 27 lutego 2017 r.

W wvniku gfosowania przeorowadzonego z udzialem 18 radnvch za podieciem ww. uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomvjlnie, stos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.
Wobec powyiszego PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacre
dokonanego glosowania Rada Miasta podjqla uchwafq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do niniejszego protokoiu.

Ad.29
Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwafe w sprawie ustalenia sklad6w osobowych stalych
komisji Rady Miasta wraz z autopoprawkq,

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, ie zgodnie z art. 21 ust.
1 ustawy o samorzqdzie gminnym do kompetencji Rady Miasta nale2y powofywanie komisji
stalych oraz ustalanie ich sklad6w osobowych. przedmiotowy projekt uchwaly wraz z

autopoprawkq jest realizacjq wniosk6w zfoionych przez Radnych - paniq Agnieszkq
chmielewskq, kt6ra zrezygnowala z pracy w Komisji porzqdku prawnego i publicznego oraz
Pana Jaroslawa chmielewskiego, kt6ry wyrazil akces do pracy w Komisji zdrowia, Rodziny r

Opieki Spotecznej.

Opinia Komisii Stafei Radv Miasta:
Przedmiotowq uchwalq rozpatrzyta
Prawnego i Publicznego. OpiniQ w tej
Komisji radna Katarzyna Za rqbska.

oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Porzqdku
sprawie przedstawila Radzie Miasta PrzewodniczEca

1.00



Przewodniczacy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, ie otwiera dyskusjq na

temat procedowanego zagadnienia i zaprosil radnych do zabrania glosu w przedmiocie
omawianego projektu uchwaly.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
gfosowanie przyjqcie projektu uchwafy zmieniajqcej uchwale w sprawie ustalenia sklad6w
osobowych stalych komisji Rady Miasta wraz z autopoprawkq.

W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 18 radnvch za podieciem ww. uchwalV
wraz z autopoprawka radni opowiedzieli sie iednomvslnie, gtos6w przeciwnvch oraz
wstrzvm u iacvch sie nie stwierdzono.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie
dokonanego glosowania Rada Miasta podjqla uchwalq w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do niniejszego protokoiu.

Ad.30
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Interpelacje, wnioski izapytania w sprawach dotyczqcych aktualnych problem6w Miasta,
tak2e w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym zglosili: radny Jacek
Bulawa, radny Jaroslaw Chmielewski, radny Janusz Dqbczyriski, radna Mariola Gawlowsra,
radny Dariusz Jaworski, radny Stanislaw Krzemieniewski, radny Tomasz Nagala, radny
Andrzej Patuck, radny Stanisfaw Wawrzonkoski, radnv Dariusz Wesolowski oraz raqna
Kata rzyna Zarqbska.
Interpelacje powinny zostai zlo2one przez radnych w formie pisemnej przewod niczqcemu
Rady Miasta, kt6ry niezwlocznie przeka2e je adresatowi.
Odpowiedzi na zgloszone interpelacje - przewod niczqcemu Rady Miasta oraz
interpeluiqcemu radnemu udzieli prezydent Miasta lub wla(ciwe rzeczowo uoowainione
osoby w terminie 14 dni.
Interpelacje zgloszone przez radnych oraz udzielone odpowiedzi umieszczone zostana w
Biuletynie Informacji Publicznej Urzqdu Miasta bez zbqdnej zwfoki.
Procedurq postqpowania w powy2szej sprawie reguluje S 56 Statutu Miasta Wloclawek.
Ponadto gtos zabrala radna Pani Mariola Gawlowska, kt6ra nawiqzuiqc do wczedniejszel
wypowiedzi radnego Pana Jaroslawa chmielewskiego poinformowala, ie podczas obrad
Komisji Edukacji w dniu 19 kwietnia br. na zapytanie pani radnej dotyczqce informacji nt.
konkurs6w na dyrektor6w szk6f, kt6re siq iui odbyly, a takie w ocenie pani radnej
problematycznego konkursu w plac6wce odwiatowej nr 2 na osiedlu Kazimierza wielkiego
otrzymala odpowiedi, 2e jest propozycja, aby pani llona skladanowska obecnie Dyrektor
Gimnazjum nr 4 obiqta obowiqzki w szkole podstawowej nr 2. w roku ubiegtym nie
rozstrzygniqto konkursu na stanowiska dyrektora w sp nr2, obowiqzki petnila na czas
okreSlony, kt6ry uplywa z koficem czerwca br. pani Magdalena Lewandowska doskonale
wypetniaiqc powierzone zadanie, szkoia w tym czasie osiqgaia r62ne sukcesy w tym sukcesy
dydaktyczne, opiekurlcze tqcznie z atmosferq pracy. Rada pedagogiczna a tak2e Rada
Rodzic6w oraz dwa o6wiatowe zwiqzki zawodowe jednogiojnie poparli kandydature pani
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Magdaleny Lewandowskiej na stanowisko dyrektora plac6wki. Konkurs na dyrektora szkoly
jest nie2wykle stresujEcy i trudny. Pani radna zapytala Prezydenta Miasta, dlaczego
nauczyciel z innej plac6wki otrzvmuje prezent, mieszkaicy osiedla sq glqboko
zainteresowani tE sytuacjA w zwiqzku z tym prodba o wyjaSnienie zmiany decyzji, skoro
dyrektor pelniqcy obowiqzki znakomicie siq z nich wywiqzywal przez rok czasu i nie daje sie
szansy plac6wce dla dobra dzieci icatego Srodowiska.
Glos zabral Prezvdent Miasta dr Marek Woitkowski odnoszqc siq do kwestii konkurs6w na
dyrektor6w plac6wek oiwiatowych wyjainil,2e te konkursy, kt6re zostaly rozstrzygniqte sq
ju2 zatwierdzone, nie rozstrzygniQto natomiast konkursu na dyrektora w Sp nr 2 oraz w
Przedszkolu Publicznym nr 35 izgodnie z procedurq zostali zaproponowani kandydaci na te
stanowiska, w zwiqzku z tym Pan Prezydent uspokoil pana radnego Jarostawa
Chmielewskiego, 2e od dnia 1 lipca br. bqdzie dyrektor w Sp nr 2. prezydent Miasta
potwierdzif, 2e zostala zloLona propozycja do3wiadczonej pani Dyrektor llonie
skladanowskiej, kt6ra siq zgodzila na objqcia stanowiska iw chwili obecnej trwa procedura
zasiegania opinii organ6w, kt6re sq w tym wzgledzie uprawnione. Taka sytuacja
podyktowana jest oczywi6cie dobrem uczni6w, szkoly oraz jrodowiska.
Radna Mariola Gawlowska stwierdziia,2e pani Magdalena Lewandowska byia znakomitym
dyrektorem dbaiqcym o dobro szkolv, ponadto zapytala, dlaczego prezydent Miasta nie
bierze pod uwage opinii czterech wa2nych irodowisk tj. Rady pedagogicznei, Rady Rodzic6w
oraz oiwiatowych zwiqzk6w zawodowcy, kt6re to 6rodowiska akceptujq i proszE o to, aby
pefniia ona w dalszym ciqgu funkcjq dyrektora plac6wki, z kt6rej wywiqzywafa siq
dotychczas znakomicie ijest najlepszym kandydatem na to stanowisko.
Prezvdent Miasta dr Marek woitkowski podziqkowal pani radnej za emocjonalnq
rekomendacie, kt6rq docenia niemniej jednak wyjasnil, 2e uwzglqdniane sq r6wniei opinie
srodowiska w tym takie opinie wszystkich Srodowisk wymienionych przez paniq radnq.
Prezydent Miasta stwierdzif, ie nie bqdzie oceniat dziatalnojci 10 miesiqcy pani Dyrektor
Magdaleny Lewandowskiej, poniewai ma zgofa innq opiniq iw zwiqzku z tym prezydent
Miasta wyjajnil, 2e podiql decyziq proponuiqc kandydatkq na to stanowisko, o kt6rej byla ju2
mowa i oczekuje na opiniq tych gremi6w, kt6re w tym wzglqdzie sig wypowiadajq.
Radna Mariola Gawlowska poinformowata, 2e pani Magdalena Lewandowska przez wiele tat
byta znakomitym Wicedvrektorem w pS nr 2.

Ad. 31
Informacje, oiwiadczenia i komunikaty.
w tym punkcie porzqdku obrad glos zabrala pani radna Ewa szczepariska, kt6ra zaprosifa
wszystkich radnych do udziafu w posiedzenia Komisji ds. Rewitalizacji, na kt6rych omawiane
sq kolejne etapy poszczeg6lnych prac w zakresie wypracowania kierunk6w zmierzaiqcych do
uchwalenia Gminnego Programu Rewitalizacji wloclawka. Komisja ds. Rewitalizacja ;esr
komisja otwartE, na ktdrej radni dzielq siQ spostrzeieniami ze spotkari odbytych w zespotach
tematycznych, kt6rych zadaniem jest wypracowanie rozwiqza6 dotyczqcych rewitalizacji
miasta. Pani radna podkreSlifa,2e praca ta wymaga du2ego zaanga2owania iprecyzji calego
zespoiu, kt6ry tworza pracownicy wydzialu wraz z paniq Dyrektor Aliciq Dworzariskq.
Reasumuiqc Pani radna stwierdzila, ie praca Komisji ds. Rewitalizacji opiera siq na bieiqcej
wymianie spostrze2e6, konsultacjach pomiqdzy pracownikami a radnymi oraz mieszkaicami
miasta pracujEcymi w zespolach tematycznvch i zaangaiowanymi w opracowanie Gminnego
Programu Rewitalizacji Wlocfawka.
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Natomiast Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki w zwiqzku ze zbli2ajEcymi
siq obchodami iwiqta Wloclawka zwr6cil siq do radnych o aktywny udzial i uczestnictwo w
Swiqtowaniu dni naszego miasta.

Ad.32
Zamkniqcie obrad,

Po zakofczeniu bloku informacyjnego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki
dziqkujqc wszystkim za udzial w obradach poinformowal, ie wobec zrealizowania porzqdku
posiedzenia zamyka obrady XXXII sesji Rady Miasta Wloclawek.

Zakoriczenie obrad godz. 1899

OBRADOM PRZEWODNICZYT
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Zafaczniki:
1. Lista radnych obecnych na obradach XXXII sesji Rady Miasta Wloclawek.

2. Lista os6b uczestniczEcych w XXXII sesji Rady Miasta Wloctawek.

3. Uchwala Nr XXXII/66/2017 RadV Miasta Wloclawek z dnia 22 czerwca ZOLir. w
sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Wioclawek za 20!6 t. w'az
ze sprawozdaniem z wykonania budietu miasta Wloclawek za 2016 rok Uchwala Nr
XXXI/6O/2OI7 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 24 kwietnia 2017r zmieniajaca uchwale
w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloctawek na 201.7 rok.

4. Uchwafa Nr XXXII/67I2017 Rady Miasta Wloclawek z dnia 22 czerwca 2017r w
sprawie absolutorium dla Prezvdenta Miasta Wioclawek za 2016 rok.

5. Uchwaia Nr XXXII/68/2017 Radv Miasta Wloclawek z dnia 22 czerwca ZOl7r. w
sprawie rozpatrzenia skargi Pa ni na dziaialno6i Dvrektora
Plac6wki Opiekurlczo-Wychowawczej,,Maluch" we Wlocfawku.

6. Uchwala Nr XXXII/69/2017 Rady Miasta Wloclawek z dnia 22 czerwca 2O!7 r w
sprawie rozpatrzenie petycji mieszkaric6w w sprawie budowy miejsc postojowych
wzdtui budynku przy ul. Kujawskiej 9 we Wloclawku.

9.

7. Uchwala Nr XXXII/70/2017 Rady Miasta Wloclawek z dnia 22 czerwca 2O!7r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek na 2017r.

Uchwala Nr XXXIf/71/2017 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 22 czerwca 2OI7r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy Finansowej na lata
2017 - 2028.

Uchwata Nr XXXII/72/2OI7 RadV Miasta Wlocfawek z dnia 22 czerwca 2017r.
w sprawie miejscowego planu zagospoda rowan ia przestrzennego miasta Wlociawek
dla obszaru poioionego w rejonie ulic: Kapitulnej, planty, Kruszyriskiej,
Broniewskiego, Prusa i Slonecznej.

Uchwala NrXXX|l/73/2017 Rady Miasta Wloclawek z dnia 22 czerwca ZOI7r.
w sprawie przyznania w roku 2017 dotacli na prace konserwatorskie, restauratorskie
lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytk6w.

Uchwala Nr XXXII /7 4 /2077 Rady Miasta Wloctawek z dnia 22 czerwca 2OI7r,
zmieniajqca uchwale w sprawie wysokoSci oplat za korzystanie z miejskich obiekt6w i

urzadzen sportowo-rekreacyjnych u2ytecznoici publicznej pozostajacych w trwaiym
zarzqdzie O(rodka Sportu i Rekreacji we Wloclawku.

Uchwata Nr XXXII/75/2017 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 22 czerwca 2OI7r.
w sprawie przyjqcia sprawozdania z realizacji ,,programu wsp6fpracy Gminy Miasto

Wfoclawek z organizacjami pozarz4dowymi oraz z podmiotami, o kt6rvch mowa w

8.

10.

11.

12.
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r5.

74.

15.

ro.

17.

art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o dziafalnoici poiytku publicznego i o
wolontariacie, na rok 2016".

Uchwala Nr XX\ll/76/2Ot7 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 22 czerwca 2O77r.

zmieniajaca uchwaiq w sprawie utworzenia jednostki budietowej pod nazwE

Srodowiskowy Dom Samopomocy we Wloclawku.

Uchwala Nr XXXII/77 /2017 Rady Miasta Wloclawek z dnia 22 czerwca 2Ot7r.
zmieniajqca uchwatq w sprawie dostosowania sieci szk6l pon adgimnazjalnych i

specjalnych do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawq- Prawo
oSwiatowe oraz ustalenia sieci szk6l ponadpodstawowych i specjalnych.

Uchwala Nr XXXII/7812017 Rady Miasta Wloclawek z dnia 22 czerwca 2017t.
przystApienie Gminy Miasto Wloctawek do projektu wsp6lfina nsowanego w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na
lata 2014 - 2020, OS priorytetowa 10 Innowacyjna Edukacja, Dzialanie 10.2.
Ksztafcenie o96lne i zawodowe, Poddzialanie - fO.2.2 Ksztalcenie 096lne, w
partnerstwie z PafstwowE Wyiszq Szkolq Zawodowq we Wloclawku - partnerem
wiodqcym, w ramach konkursu Nr RPKP.10.02.02-\Z.OO-O4-L73/77.

Uchwala Nr XXXII/79/2017 Rady Miasta Wloclawek z dnia 22 czerwca 2O!7r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie okre6lenia jednostek bud2etowych gromadzqcych
dochody na wydzielonym rachunku dochod6w, ir6del tych dochod6w iich
przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporzqdzania planu finansowego dochod6w i

wydatk6w nimi finansowanych, dokonywania w nim zmian i ich zatwierdzania.

Uchwata Nr XXXII/80/2017 Rady Miasta Wfoclawek z dnia 22 czerwca 2OL7r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie wyra2enia zgody na przystapienie Gminy Miasto
Wloclawek do projektu pn. ,,lnvest in Bit CITY 2. Promocja potencjaiu gospodarczego
oraz promocja atrakcyjno6ci inwestycyjnej miast prezydenckich wojew6dztwa
Kujawsko - Pomorskiego", wsp6ffina nsowanego w ramach Regionalnego programu

Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 EFRR.

Uchwala Nr XXXII/81/2017 Radv Miasta Wloclawek z dnia 22 czerwca 2017r.
w sprawie przyjqcia Raportu z wykonania ,,Programu ochrony jrodowiska dla miasta
Wloclawek na lata 2014 - 2077 z perspektywq na lata 2018 - ZOzt", za lata ZO14 -
2016.

Uchwata Nr XXXII/82l2017 Rady
w sprawie pozbawienia kategorii

Uchwala Nr XXXII/83/2017 Rady
w sprawie zaliczania niekt6rych
oraz ustalen ia ich przebiegu.

Miasta Wloclawek z dnia 22 czerwca 20I7r.
drogi powiatowej.

Miasta Wlociawek z dnia 22 czerwca 2OI7r.
ulic/d169 wewnqtrznych do kategorii d169 gminnych

18.

19.

20.
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zz,

23.

24.

2I. Uchwa'la Nr XXXII/84/2017 Rady Miasta Wloclawek z dnia 22 czerwca 2O77r.

w sprawie regulaminu utrzymania czysto6ci i porzqdku na terenie Gminy Miasto
Wloclawek.

Uchwafa Nr XXXII/85/2017 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 22 czerwca 2Ot7r.
zmieniajqca uchwale w sprawie okreSlenia wzoru deklaracji o wysoko(ci oplaty za

gospodarowanie odpadami komunalnymi skladane.j przez wlaScicieli nieruchomoici
polo2onych na terenie Gminy Miasto Wloclawek oraz okreSlenia warunk6w itrybu
sktadania deklaracji za pomoca 6rodk6w komunikacji elektronicznej.

Uchwata Nr XXXII/86/2017 Rady Miasta Wfocfawek z dnia 22 czerwca 2OI7r.
w sprawie okre5lenia szczeg6lowego sposobu izakresu (wiadczenia uslug w zakresie

odbierania odpad6w komunalnych od wlaScicieli nieruchomoici izagospodarowania
tych odpad6w, w zamian za uiszczonE przez wfaSciciela nieruchomoici oplatq za

gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Uchwata NrXXX|l/8712017 Rady Miasta Wloclawek z dnia 22 czerwca 2017r.
w sprawie udzielania bonifikat i wysokoici stawek procentowych przy zbywaniu
prawa wtasno5ci nieruchomo6ci gruntowych, stanowiqcych wtasnoii Gminy Miasto
Wlocfawek, na rzecz czlonk6w wsp6lnot mieszkaniowych oraz sp6ldzielni
mieszkaniowych, celem poprawy warunk6w zagospoda rowa nia nieruchomoici
przyleglych.

25. Uchwala Nr XXXII/88/2017 Radv Miasta Wlociawek z dnia 22 czerwca 2OI7r.
w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi Pan'illlf.na dziatalnoii
Prezydenta Miasta Wloctawek i podtrzymania stanowiska wyraionego w Uchwale Nr
XXIX/I9/2O17 Rady Miasta Wloctawek z dnia 27 lutego 2017 r.

26. Uchwala Nr XXXII/89/2017 Rady Miasta Wfoctawek z dnia 22 czerwca 2017r.
w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi Pani 

- 

na dzialalnoji
Prezydenta Miasta Wtoclawek i podtrzymania stanowiska wyra2onego w Uchwale Nr
XXIX/2O/2077 Radv Miasta Wloclawek z dnia 27 luteeo 2017 r.

27 . Uchwata Nr XXXII/90/2017 Rady Miasta Wloclawek z dnia 22 czerwca 2017r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie ustalenia skiad6w osobowych staiych komisji Rady
M iasta.

ryffii.
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